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»آگهی مناقصه عمومی«

ل�ذا پیمان�کاران دارای صلاحیت فن�ی و رتبه بندی م�ی توانند از تاری�خ درج آگهی تا س�اعت 13 روز پنج ش�نبه 
مورخ1393/02/11 همه روزه بجز ایام تعطیل جهت دریافت اسناد و مدارک به شهرداری مراجعه 

و حداکثر تا روز شنبه مورخ1393/02/13 جهت تسلیم مدارک به دبیرخانه محرمانه شهرداری اقدام نمایند.
مبالغ سپرده در مناقصه به صورت ضمانت نامه بانکی و یا واریز وجه نقد

 به حساب 3100000052002 شهرداری شهرضا می باشد.
تاریخ گشایش اسناد: ساعت15/30 روز یک شنبه مورخ 1393/02/14 در محل شهرداری شهرضا.

www.shahreza.ir سایت اینترنتی شهرداری شهرضا

شهرداری شهرضا در نظر دارد از طریق مناقصه عمومی عملیات تهیه و اجرای لکه گیری آسفالت واقع در سطح شهر را 
به پیمانکاران واجد شرایط واگذار نماید.

مبلغ سپرده شرکت در مناقصهتا سقف مبلغموقعیتعملیاتردیف

لکه گیری  آسفالت معابر1
معابر سطح شهر
) قسمت شرق (

1.500.000.000ریال
 یک میلیارد و پانصد میلیون ریال

75.000.000ریال

معابر سطح شهرلکه گیری آسفالت معابر2
) قسمت غرب (

1.500.000.000ریال
 یک میلیارد و پانصد میلیون ریال

75.000.000 ریال

نوبت دوم 
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اصفهان زيبا را در 

 222 95 12
امور آگهی ها

ببينيد
    

    

    

    
س: ایمنا[

]عك

10

3

4

12 9
11 4

معاون اول رییس جمهور ب��ا بیان اینکه کمترین س��ناریوی قیمتی را برای 
بنزین اجرا کردیم، اظهار کرد: تصور می کنم در س��ال 93 به خوبی تورم را 

کاهش خواهیم داد و از وضعیت رکود خارج خواهیم شد.

دومین میزگرد تخصصی ش��ورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان با 
هدف نقد و بررسی اقدامات مقابله با عرضه مواد مخدر و روانگردان ها و در 

غیبت دبیر و رییس جدید این شورا برگزار شد.
به گفته معاون اجتماعی بهزیس��تی اصفهان، اصولا اینگونه جلسات برای 

نقد فعالیت مس��وولین اس��ت؛ چرا که اگر نق��د انجام نش��ود، برنامه ها به 
سمت روزمرگی و خمودی پیش می رود، اما باید گفت، فایده دیگر چنین 

جلساتی، اطلاع رس��انی تغییر وتحول در مس��وولین استانی 
هم هست. 
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روزنامه خبری  فرهنگی
 اجتماعی صبح ایران 
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گفت و شنودی با استاد خسرو احتشامی
در حاشیه نمایشگاه »به رنگ اصفهان«؛

تاریخ، فرهنگ و هنر اصفهان 
زبانزد کشورهای دیگر است

استاندار اصفهان: 

تثبیت اشتغال موجود، اصل 
اول مدیریت استان است

معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری اصفهان 
در مراسم تكریم و معارفه مدیرعامل 

سازمان فرهنگی  و تفریحی:

حوزه فرهنگی به مدیریت 
واحد نیاز دارد

مراس��م تکریم و معارفه مدیرعامل س��ازمان فرهنگی و تفریحی 
شهرداری اصفهان برگزار شد.معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری 
اصفهان در این مراسم با بیان اینکه تغییر در سیستم ضرورت است، 
تغییر را به معن��ای ضعیف بودن یک فرد و ق��وی تر بودن دیگری 
ندانست و گفت: زمانی سیستم به مدیر نیاز دارد و مدیر باید در آن 
سیستم نظم ایجاد کند و ساختار را شکل دهد و زمانی که سیستم 
نظم گرفت به تحول نیاز دارد و باید رهبر جایگزین مدیر شود. آقای 
بیک مدیر شایسته ای بودند ولی امروز برای تحول در سازمان باید 
فضای جدید ایجاد می شد. علی قاس��م زاده گفت که اگر قرار بود 
سازمان روال عادی را طی کند، مدیر شایسته باقی می ماند ،اما قرار 
است تحول ایجاد شود و باید فردی که اس��تعداد رهبری دارد در 
راس سازمان قرار می گرفت. وی با  عنوان کرد: در زمانی که از سوی 
شهردار اصفهان به عنوان معاون فرهنگی و اجتماعی انتخاب شدم، 
شهردار اصفهان انتظاراتی را مطرح کردند که در راس آن تحول بود 
و برای تحول در حوزه فرهنگ براس��اس دغدغه هایی که داشتم 

،نقشه ای تهیه و ارایه کردم ...

حدفاصل پل خواجو و جویی؛ 

نمایشگاه پوستر اصفهان برپاست
در موزه هنرهای مدرن؛ 

نمایش آثار شهید آوینی در پاریس 

استقبال شهروندان از گل آرایی نصف جهان؛

اصفهان  به میهمانی گل ها رفت 

مهندس امینی رییس شورای اسلامی شهر اصفهان:

 شوراها بي واسطه ترین
 حلقه ارتباطي مردم 
با حاکمیت   هستند

معاون اول رییس جمهور:

تورم را کاهش می دهیم 
و  از رکود خارج می شویم 

مشاور رییس سازمان میراث فرهنگی،صنایع دستی و گردشگری کشور:

 اصفهان از شاخص ترین نمونه های
 شهرسازي مبتني بر فكر  و  اندیشه است

دبستان ها در معرض خطر؛

سن ابتلا به اعتیاد 
به 5 تا 12 سال کاهش یافت



وزیر ام��ور خارجه گفت: مس��وولیت م��ا در برابر 
نس��ل های آین��ده، اهتمام ب��ه مطالع��ه فراگیر و 
بهره گیری از مستندات پیش��ینیان و تطبیق آنها 

با نیازهای جوامع امروزی است. 
به گزارش اصفه��ان زیبا ب��ه نق��ل از خبرگزاری 
دانشجویان ایران، محمد جواد ظریف که در مراسم 
رونمایی از نقشه های ثبت  شده تاریخی ایران در برنامه  حافظه 
جهانی یونسکو سخن می گفت، با بیان اینکه ما از میراثی گرانبها 
و بی بدیل متشکل از هزاران سند در مرکز اسناد و همچنین مرکز 
تاریخ دیپلماس��ی وزارت خارجه نگه��داری می کنیم که اینک 

بخش کوچکی از آن که شامل نقشه های تاریخی دوره قاجار در 
بازه زمانی سال های 1293 تا 1344 هجری قمری یعنی 1779 
تا 1925 میلادی است که از سوی یونسکو مورد توجه واقع شده 
و در فهرست حافظه جهانی به ثبت رس��یده، اظهار کرد: بدون 
تردید ثبت دس��ت نگاره هایی از فلات ایران در س��رزمین های 
پیرامونی آن در برنامه حافظه جهانی، اقدامی شایس��ته و قابل 
تقدیر و مورد توجه اندیشمندان و محققان به این میراث فرهنگی 

و تمدنی محسوب می شود. 

    امروز همس�ایگان ما در قلمرو آبی و خاکی، به 15 

کشور افزایش یافته است
وزیر ام��ور خارجه کش��ور ادامه داد: آنچ��ه که این 
مجموعه را ممتاز و برجس��ته و از دیگر موارد ثبت 
شده در حافظه یونس��کو متمایز می س��ازد، امری 
است ورای ارزش تاریخی این نقشه ها؛ گرچه همین 
عوامل برای ثبت جهانی و حمایت یونس��کو از این 

آثار کفایت می کند. 
در حقیقت، ارزش این مجموعه در نگاه امروزین ما 
وابسته به عواملی است که اینک در جغرافیای این 
دست نگاره هاف یعنی س��رزمین هایی از شبه قاره 
هند، آس��یای مرکزی و قفقاز، بین النهرین، آناتولی 
 و خلیج فارس خود را به عنوان مساله به ما نمایانده 

است. 
ظریف گفت: برای درک این مفهوم، کافی اس��ت به 
جغرافیای سیاسی و اجتماعی صد سال این مناطق 

نگاهی داشته باشیم. آن زمان همسایگان ایران تنها پنج کشور 
بودند، اما امروز همسایگان ما در قلمرو آبی و خاکی به 15 کشور 

افزایش یافته است. 
قلمرو اقوام و قبایل، گس��تره جغرافیای زبان ها و فرهنگ های 
متن��وع در دامن��ه پراکندگ��ی و دره��م آمیختگ��ی جوامع با 
نژاده��ا و ادی��ان و مذاهب مختلف، گواهی اس��ت ب��ر ضرورت 
 احترام به تن��وع فرهنگ��ی و گفت وگ��و و تعام��ل و هم افزایی

 آن. 

   مسوولیت ما در برابر نسل های آینده
وزیر امور خارجه ادام��ه داد: گرچه تح��ولات دهه های اخیر و 
تاثیرات برجای مانده از رویه های اس��تعماری قرون گذشته به 

بحران هایی در منطقه ما دامن زده است، اما آنچه با مراجعه به 
مستندات و گزارشات نیاکان ما حاصل می شود، 
این واقعیت اس��ت که در روزگاری نه چندان دور 
 همه گروه ها در منطقه در یگانگی و همبس��تگی 

می زیسته اند.
 می��راث قابل ملاحظه گذش��تگان تاکید بر اصل 
همبستگی به جهت درک صحیح آنها از سرنوشت 
مشترک بوده است.  ظریف افزود: این نگاه باعث 
شد تا نقشه برداران ایران در قلمرویی گسترده تر 
از مرزها ی جغرافیایی، به مطالع��ه آثار تاریخی، 
اجتماعی، جغرافیایی و حتی فرهنگی اقدام کرده 

و ما را به حفظ آن گنجینه ارزنده مفتخر سازند.
 وی تاکید کرد: وظیفه ما در برابر آن کوش��ش ها 
و مسوولیت ما در برابر نس��ل های آینده، اهتمام 
به مطالع��ه فراگی��ر و بهره گیری از مس��تندات 

پیشینیان و تطبیق آنها با نیازهای جوامع امروزی است. 
بنابرای��ن ام��روز، روز فرخنده ای برای ایران و یونس��کو اس��ت 
که توانس��ته اند مجموعه ارزن��ده این میراث را ب��ا ثبت جهانی 
به حافظه بش��ری باز گردانن��د و این خاطره ای ماندگار اس��ت 
و چه بس��ا آغازی از تحول عینی در عرصه مطالعات مش��ترک 
 بین ما و همس��ایگان با تکیه بر اصل سرنوشت مشترک جهانی 

است. 
 ش��ایان ذکر اس��ت، ظریف در این مراس��م نقش��ه اطلس��ی از 
خلیج فارس به عن��وان یادبود به بوکوآ، مدیرکل یونس��کو اهدا 
کرد. به دلیل ش��دت ناراحتی ناش��ی از درد پاه��ا و کمر، وزیر 
 امور خارجه نتوانس��ت از نمایشگاه نقش��ه های تاریخی بازدید 

کند. 

رییس جمهور به چین می رود
رییس جمهور اواخر اردیبهش��ت م��اه به منظور ش��رکت در چهارمین 
نشست س��ران کنفرانس تعامل و اقدامات جهت اعتمادسازی در آسیا 
)سیکا( به شانگهای چین سفر می کند. نشس��ت سران سیکا هر چهار 
سال یک بار و اجلاس وزرای خارجه هر دو سال یک بار برگزار می شود.

 عدم بررسی طرح رسیدگی به اموال 
مسوولین در مجمع تشخیص 

طرح رسیدگی به اموال مسوولین که دستور کار دوم جلسه قبل مجمع 
تشخیص بود و قرار ش��ده بود در این جلسه پیگیری ش��ود، باز هم در 

دستور کار اعضا قرار نگرفت. 
 در جلس��ه دیروز مجم��ع تش��خیص مصلحت نظ��ام که به ریاس��ت 
آی��ت الله هاش��می رفس��نجانی برگ��زار ش��د، محم��ود احمدی نژاد 
رییس جمهور س��ابق و حجت الاسلام حس��ن روحانی رییس جمهور 

کشورمان حضور نداشتند.
در این جلسه که با حضور روسای دو قوای دیگر برگزار شد، درباره نحوه 
اداره بانک مرکزی بحث ش��د و طرح رس��یدگی به اموال مسوولین که 
دستور کار دوم جلسه قبل بود و قرار ش��ده بود در این جلسه پیگیری 

شود، باز هم در دستور کار قرار نگرفت.

 چهار وزیر دولت، 16 اردیبهشت 
به سوالات نمایندگان پاسخ می دهند

یک عضو هیات رییس��ه مجلس از حضور چهار وزی��ر در مجلس برای 
پاس��خگویی به س��والات نمایندگان خبر داد. محمدحسین فرهنگی 
اظهار داشت: طبق برنامه ریزی انجام شده، جلسه علنی روز سه شنبه، 
16 اردیبهش��ت ماه به بررسی س��والات نمایندگان از چهار وزیر) وزیر 
کش��ور، امور خارجه، راه و شهرس��ازی، تعاون، کار و رف��اه اجتماعی( 
اختصاص یافته اس��ت.  وی با بیان اینکه کل جلسه روز سه شنبه هفته 
آینده به بررسی سوالات نمایندگان از این چهار وزیر اختصاص پیدا کرده 
است، گفت: بر این اساس، مجلس سه شنبه میزبان آخوندی، رحمانی 
فضلی، ظریف و ربیعی اس��ت. این عضو هیات رییسه مجلس همچنین 
گفت که قرار بود یکشنبه هفته آینده چیت چیان، وزیر نیرو  نیز جهت 
ارایه گزارشی در صحن علنی حضور پیدا کند که این جلسه منتفی شد.

استقبال ایران از توافق آشتی ملی 
بین گروه های فلسطینی

سخنگوی وزارت امور خارجه کشورمان اعلام کرد: جمهوری اسلامی 
ایران از همبس��تگی گروه های فلس��طینی در برابر رژیم صهیونیستی 
و هرگونه آش��تی ملی که  وحدت فلس��طینی را به دنبال داشته باشد، 

استقبال می کند.
 مرضیه افخم، س��خنگوی وزارت امور خ�ارجه درخصوص ت�وافقنامه 
اخیر آشت�ی ملی میان جنبش های فلس��طینی حماس و فتح، اظهار 
داشت: جمهوری اسلامی ایران از همبستگی گروه های فلسطینی در 
برابر رژیم صهیونیستی و هرگونه آشتی ملی که  وحدت فلسطینی را به 
دنبال داش��ته و اتخاذ تصمیم در چارچوب تحقق آرمان های ارزشمند 
این ملت در مقابله با زیاده خواهی ها و تجاوزات رژیم اش��غالگر قدس 

باشد، استقبال می کند.

تکذیب مجدد معرفی جایگزین 
ابوطالبی به سازمان ملل

یک منبع آگاه در وزارت امور خارجه خبر معرفی غلامعلی خوش��رو به 
عنوان جایگزین ابوطالبی، به عنوان نماینده ایران در سازمان ملل متحد 

که در رسانه ها مطرح شده بود را رد کرد. 
یک منبع آگاه در وزارت امور خارجه درباره خبر یکی از نشریات مبنی بر 
معرفی غلامعلی خوشرو به عنوان جایگزین ابوطالبی به عنوان نماینده 
ایران در س��ازمان ملل متحد، ضمن تکذیب این خبر اعلام کرد: تحول 
جدیدی در این زمینه روی نداده است. وی افزود: معرفی آقای خوشرو 

صحت ندارد.
بر اس��اس این گزارش، جمهوری اس��لامی ایران حمید ابوطالبی را به 
عنوان نماینده ایران در س��ازمان ملل متحد معرفی ک��رد که آمریکا از 
صدور ویزا برای وی به بهانه دس��ت داشتن در تس��خیر سفارت آمریکا 
در ایران ممانع��ت کرد.جمهوری اس��لامی ایران در اعت��راض به این 
اقدام آمریکا در نامه ای به س��ازمان ملل متحد، خواس��تار رس��یدگی 
به این امر ش��ده اس��ت، این در حالی اس��ت ک��ه چندی قب��ل نیز در 
رس��انه ها از س��ید عباس عراقچی، معاون وزیر امور خارج��ه ایران به 
 عن��وان جایگزی��ن ابوطالبی نام برده ش��د ک��ه این خبر نی��ز تکذیب

 شد.

یکی از مراج��ع تقلید با اش��اره به منابع چش��مگیری که در 
مملکت وج��ود دارد، از بی عرضگی در اس��تفاده از این منابع 
انتقاد کرد و گفت: اقتصاد مقاومتی با بی عرضگی و اختلاس 
حل نمی ش��ود. به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری 
مهر، آیت الله العظم��ی عبدالله جوادی آملی روز گذش��ته در 
دیدار با رییس س��ازمان دارالقرآن الکریم، مدیرکل تبلیغات 
اسلامی قم و جمعی از مسوولین و کارشناسان قرآنی ادارات 
کل تبلیغات اسلامی سراسر کش��ور، مشکل اساسی مملکت 
را در اقتص��اد دانس��ت و در عین حال تاکید ک��رد که اقتصاد 

مقاومتی با فرهنگ قرآنی حل می شود.
مفسر بزرگ قرآن کریم با اش��اره به آیاتی از کلام الله مجید، 
پیرامون اهمیت کار و تلاش گفت: مساله کار و تلاش و کوشش 
حتی در روز جمعه بعد از نماز جمعه منتفی نیس��ت. آیت الله 
جوادی آملی اظهار کرد: ق��رآن کریم مال و اقتصاد و مقاومت 
را تبیین کرد و اگر بخواهیم در برابر بیگانگان مقاومت کنیم، 
همه نعمت ها در این مملکت وجود دارد و فراوان اس��ت، ولی 

باید فرهنگ مقاومت را تبیین کرد.
وی تاکید کرد: باید بدانید قوت مملکت به ستون فقرات ملت 
است و ستون افراد اگر بخواهد راست قامت باشد، باید جیبشان 
پر باشد. استاد برجس��ته حوزه علمیه با بیان اینکه قرآن طرز 
اقتصاد مقاومتی را به ما آموخت، تصریح کرد: ملتی که جیبش 

خالی است، ستون فقراتش شکسته است. فقیر را به این دلیل 
فقیر گفتندکه نمی تواند مقاومت کند.

  ملت فقیر، ستون فقراتش شکسته است
 آیت الله ج��وادی آملی با بی��ان اینک��ه اقتص��اد مقاومتی با 
بی عرضه گ��ی و اختلاس حل نمی ش��ود، گفت: م��ا در این 
مملکت همه چیز داری��م، ولی آنچه نداری��م، عرضه و امانت 
است، آنچه داریم اختلاس و بی عرضگی است. این مفسر قرآن 
کریم به منابع سرشار مملکت اشاره کرد و با ذکر مثالی در این 
زمینه، اظهار داشت: علوفه که انرژی هسته ای نیست، کمی 
عرضه می خواهد تولید شود. این همه زمین و منابع وجود دارد 
که برای تولید علوفه مساعد هستند. چرا لبنیات و گوشت گران 
است؟وی تاکید کرد: فرهنگ قرآن به ما می گوید ملت فقیر، 
ستون فقراتش شکسته است. کس��ی قرآنی حرف بزند و غیر 

قرآنی فکر کند، این طور می شود.
 آیت الله ج��وادی آملی گفت: ما بر اس��اس روایات اس��لامی 
می خواهیم آبرومندانه زندگی کنیم. ما نمی خواهیم مردم را 
اطعام کنید، بلکه می خواهیم مردم را اکرام کنید. وی به فتوای 
همه فقها در مورد حرام بودن مزدوری اش��اره کرد و افزود: ما 
نمی خواهیم مردم با مزدوری اداره شوند، بلکه باید با کرامت 

اداره شوند.

یکی از مراجع عظام تقلید، آل خلیفه را سرسپرده آمریکا و رژیم 
صهیونیستی دانست و گفت: بدانید علمای  شیعه هرگز از وظایف 
خود دست برنمی دارند و همواره به مبارزه با ظلم ادامه می دهند.  
به گ��زارش اصفهان زیبا به نق��ل از خبرگزاری ف��ارس ، آیت الله 
حس��ین نوری همدانی دیروز در انتهای درس خارج فقه خود در 
 مسجد اعظم با اشاره به واقعه اخیر در کشور بحرین، اظهار داشت: 
حکومت آل خلیفه در این کش��ور  جزو مصیبت های حال حاضر 

جهان اسلام به شمار می رود.
 وی اف��زود: آل خلیفه حکومتی اس��تبدادی را ش��کل داده اند و 
با تکیه بر غرب ب��ه ویژه آمری��کا و رژیم  صهیونیس��تی به مردم 
خ��ود ظل��م می کنن��د و آنه��ا را در مضیق��ه گذاش��ته اند.  این 
مرج��ع تقلی��د ب��ا بی��ان اینک��ه رفت��ار ظالمان��ه آل خلیفه را 
محکوم��ت می کنی��م، خاطرنش��ان ک��رد: بیش��تر  بحرینی ها 
ش��یعه هس��تند و از علمایش��ان پیروی می کنن��د و آل خلیفه 
 نی��ز به همی��ن دلیل ظل��م در ح��ق علم��ا  را فزونی بخش��یده

 است. 
وی ادامه داد: س��ختگیری بر علمای ش��یعه، یکی از شیوه های 
حکومت آل خلیفه است و اخیراً هم آنها  در اقدامی دیگر، تابعیت 
نماینده آیت الله سیستانی را از او گرفته اند و از بحرین اخراجش 
 کرده اند که ای��ن  قضیه را به ش��دت محک��وم می کنیم. آیت الله 
نوری همدانی با اشاره به این موضوع که علما همواره به وظیفه خود 

عمل می کنند، عنوان  داشت: آنها در هیچ شرایطی تکلیف خود را 
رها نمی کنند؛ زیرا می دانند مسیری را می پیمایند که  پیامبران و 
انبیای الهی تعیین فرموده اند. ترس از غیر خدا در آنها راه ندارد و 

در مقابل بدعت ها ایستادگی  می کنند. 
اس��تاد برجس��ته حوزه علمیه قم خطاب به حکومت آل خلیفه 
گفت: بدانید علمای شیعه هرگز از وظایف  خود دست بر نمی دارند 
و همواره به مبارزه با ظلم ادامه می دهند. حوزه علمیه قم و مراجع 
شیعه نیز  در کنار آنها خواهند بود و حمایتی همیشگی خواهند 
داشت. وی آل خلیفه را سرس��پرده آمریکا و رژیم صهیونیستی 
دانست و تصریح کرد: آمریکا یکی از بزرگ ترین  پایگاه های نظامی 
خود را در بحرین بنا نهاده اس��ت. آیت الله نوری همدانی در ادامه 
ضمن تسلیت به مناسبت ارتحال عالم بزرگوار، آیت الله ملکوتی 
 خاطرنشان کرد: این استاد برجس��ته حوزوی در مسیر پیروزی 
 نهضت اسلامی خدماتی ارزنده داش��ت و  عالمی متعهد و فاضل 
بود.  این مرجع تقلی��د گفت: آیت الله ملکوتی س��همی بزرگ در 
پیروزی انقلاب داشت و در زمانی که امام  جمعه تبریز بود هم منشا 
خدمات بسیاری شد، به همین دلیل مردم تبریز علاقه زیادی به او 
داشتند.  وی ادامه داد: درگذشت این عالم انقلابی را به حوزه های 
علمیه، بیت شریف و بازماندگان و  دوستدارانش تسلیت می گوییم 
 و امیدواریم خدای متعال ایشان را با انبیا و اولیای طاهرین محشور  

فرماید.

معاون اول رییس جمهور با بیان اینکه کمترین سناریوی قیمتی 
را برای بنزین اجرا کردیم، اظهار کرد: تصور می کنم در سال 93 
به خوبی تورم را کاهش خواهی��م داد و از وضعیت رکود خارج 

خواهیم شد.
 اسحاق جهانگیری در حاش��یه همایش هفته سلامت، با بیان 
اینکه به توان مدیریتی دکتر هاش��می )وزیر بهداشت، درمان و 
آموزش پزشکی( و تیمش اعتقاد دارم، افزود: وی قادر است به 
برنامه هایی که اعلام شده عمل کند، البته دولت خود را متعهد 
می داند منابعی را ک��ه وعده آن را داده اس��ت در اختیار وزارت 

بهداشت قرار دهد. 
وی ادامه داد: حتی در صورتی ک��ه منابع بودجه صددرصد هم 

وصول نشود، نظام سلامت کماکان در اولویت قرار دارد و دولت 
اعتباراتی را که مص��وب کرده در اختیار وزارت بهداش��ت قرار 
می دهد. مع��اون اول رییس جمهور با بیان اینک��ه پس از این، 
بخش بزرگی از هزینه های درمان برای مردم کاهش پیدا خواهد 
کرد، گفت: مردمی که امروز به مراکز درمانی مراجعه می کنند 
دیگر ناچار نیستند برای تهیه برخی وسایل و تجهیزات به بیرون 
از بیمارس��تان بروند و در واقع بیمارس��تان ها متعهد هس��تند 
 هرآنچه را که بیمار بس��تری نی��از دارد در بیمارس��تان تأمین 

کنند. 
جهانگیری با بیان اینکه در برنامه ها اعلام ش��ده اس��ت که در 
شهرها باید تنها 10 درصد هزینه خدمات بستری از جیب بیمار 

پرداخت شود و این میزان برای روستاییان 5 درصد است، گفت: 
امیدوارم این اتفاق عملی شود. 

وی در برابر این پرس��ش که آیا با توجه به اینک��ه تعداد زیادی 
از افراد در فاز دوم هدفمندی یارانه ه��ا ثبت نام کرده اند، دولت 
می تواند ب��ه تعهدات خود ک��ه برای تأمی��ن آن از محل درآمد 
انصراف از یارانه ها وعده داده بود، عمل کند، پاسخ داد: ما هیچ 
مشکلی نداریم و برای همه مراحل مربوط به آن پیش بینی های 

لازم را کرده بودیم.
 معاون اول رییس جمهور ادامه داد: ما حتی کمترین سناریوی 
مطرح برای قیم��ت بنزین را اج��را کرده ایم؛ زی��را برای دولت 
پیشنهاداتی برای قیمت بنزین، گازوئیل و سایر حامل های انرژی 

مطرح بود، اما به علت شرایط اقتصادی کشور و رعایت وضعیت 
مردم کمترین قیمت بنزین را در نظ��ر گرفتیم. جهانگیری در 
پایان اظهار کرد: تصور می کنم در س��ال 93 ب��ه خوبی تورم را 
کاهش خواهیم داد و از وضعیت رکود خارج خواهیم ش��د و به 

رونق و شکوفایی در اقتصاد کشور بازخواهیم گشت.
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبار کوتاه

مدیرکل عتبات عالیات سازمان حج  و زیارت :

تشریح آخرین وضعیت اعزام زائران به عتبات عالیات
معاون اجرایی قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( خبر داد:

تجهیز سامانه پدافندی S200 به موشک صیاد3
معاون اجرایی قرارگاه پدافند هوایی خات��م الانبیا)ص( گفت: 
موشک »صیاد 3 « با تلفیق با سامانه S200 توانمندی جدیدی 
را به این سامانه اضافه کرده و با استفاده از این موشک، می توان 
اهداف با ارتفاع متوس��ط را مورد اصابت قرار داد. امیر ش��اهرخ 
ش��هرام، معاون اجرایی قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیا)ص( 
طی سخنانی با اشاره به سامانه موش��کی مرصاد که در رژه روز 
ارتش به نمایش درآمد، تصریح کرد: س��امانه ارتفاع متوس��ط 
مرصاد، یک سامانه کاملا بومی است که باموشک ساخت داخل 

ش��لمچه مجهز می ش��ود و اهداف خود را س��رنگون می کند و 
قرارگاه پدافند هوایی با همکاری صنایع هواوفضای وزارت دفاع 
موشک »صیاد2« را به این س��امانه اضافه کرد که توانایی های 
کاملا جدیدی نس��بت به موش��ک ش��لمچه خواهد داش��ت و 
همچنین موشک»صیاد 3« با تلفیق با سامانه S200 توانمندی 
جدیدی را به این سامانه اضافه کرده و با استفاده از این موشک 
همراه با سامانه S200 می توان اهداف با ارتفاع متوسط را مورد 

اصابت قرار داد.

مدیرکل عتبات عالیات سازمان حج و زیارت با تشریح آخرین 
وضعیت اعزام زائران به عتبات عالیات در ایام انتخابات عراق، 
گفت: با برنامه ریزی های انجام شده، سفر به کاظمین از برنامه 

زیارتی زائران حذف نمی شود.
محسن نظافتی  با اش��اره به تغییرات ایجاد شده در اعزام های 
زائران به عتبات عالیات در ایام انتخابات عراق، گفت: ما تلاش 
کرده ایم تا با برنامه ریزی های انجام ش��ده برنامه سفرها را به 
گونه ای تنظیم کنیم تا دولت عراق را در برگزاری این انتخابات 

یاری کنیم و در عین حال زائران بتوانند زیارت خود را به خوبی 
انجام دهند. وی ادامه داد: ب��ا توجه به تعامل خوبی که بین ما 
و دولت عراق وجود دارد، هماهنگی ه��ا انجام و نهایتاً جدولی 
طراحی شد که در این جدول با توصیه مسئولان عراقی کلیه 
پروازها از بغداد به نجف منتقل می ش��ود و این برنامه مس��یر 
زائران را به نوعی تس��هیل می کند. نظافتی اظهار داشت: این 
برنامه از روز چهارش��نبه اجرایی ش��ده اس��ت و به کاروان ها 

اطلاعات لازم داده شده است.  

ظریف در مراسم رونمایی از نقشه های تاریخی ایران در برنامه حافظه جهانی یونسکو:

 مسوولیت ما در برابر نسل های آینده بهره گیری از مستندات پیشینیان است 

گروه 
ایران

آیت الله جوادی آملی:

اقتصاد مقاومتی با  بی عرضگی  و  اختلاس حل نمی شود
حضرت آیت الله نوری همدانی در واکنش به اخراج نماینده آیت الله سیستانی از بحرین: 

 علمای شیعه هرگز دست از وظیفه خود برنمی دارند

معاون اول رییس جمهور:

 تورم را کاهش می دهیم و  از رکود خارج می شویم 

بدون تردید ثبت 
دست نگاره هایی 
از فلات ایران در 

سرزمین های 
پیرامونی آن در 

برنامه حافظه 
جهانی، اقدامی 
شایسته و قابل 

تقدیر است

شرکت تولیدی و صنعتی قند نور سپاهان )سهامی خاص(
ثبت شده به شماره 1658

بدینوسیله از کلیه سهامداران شرکت فوق دعوت می گردد در جلسات مجمع عمومی 
عادی بطور فوق العاده که در تاریخ 1393/2/18 ساعت 10 صبح در آدرس اصفهان، 
کیلومتر 20 جاده اصفهان – تهران، روبروی کارخانه آرد جرعه، کارخانه تولیدی و 

صنعتی قندنور سپاهان برگزار می گردد، حضور بهم رسانید. 
دستور جلسه: 

انتخاب مدیران شرکت، انتخاب بازرسین شرکت و تصویب تراز مالی شرکت

هیات مدیره شرکت قند نور سپاهان

آگهی دعوت مجمع عمومی عادی بطور فوق العاده

جانشین فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران با بیان اینکه 
در نظام اسلامی، ایران نماد ایس��تادگی و مقاومت در برابر زیاده 
خواهی دش��منان بوده اس��ت، گفت: ما باید با حضور پرش��ور و 
خستگی ناپذیر در صحنه های علم و عمل، دنباله روی آن عزیزانی 
باش��یم که با تقدیم جان و مال خود فرصت خدمت در این نظام 
مقدس و توفیق سربازی ولایت فقیه را به ما داده اند. امیر سرتیپ 

س��یدعبدالرحیم موس��وی، در جریان بازدید از دانش��گاه شهید 
ستاری در سخنانی در جمع فرمانده هان، مسوولان و دانشجویان 
دانشگاه علوم و فنون هوایی شهید سرلشکر منصور ستاری با اشاره 
به ابعاد شخصیتی فرمانده کل قوا، حضرت آیت الله العظمی خامنه 
ای، اظهار داشت: ایش��ان علاوه بر اینکه مجتهد جامع الشرایط و 
مرجع تقلید هس��تند، بحمدالله در تمامی زمینه های مدیریتی، 

اقتصادی، فرهنگی و سیاس��ی به ویژه مس��ایل دفاعی و نظامی 
احاطه کامل داشته و صاحب نظرند. جانشین فرمانده کل ارتش 
همچنین با اشاره به توطئه های مختلف دشمنان علیه ایران، گفت: 
اگر امداد خداون��د متعال و درایت رهبر معظ��م انقلاب، که بحق 
ناخدای بی نظیر کشتی انقلاب اسلامی بعد از امام راحل )ره( بوده 
و هستند نبود، این انقلاب به جایگاه رفیع کنونی خود نمی رسید. 

امیر موسوی همچنین پیوستن جوانان به خدمت در نظام مقدس 
اسلامی و حضور در نیروی هوایی ارتش را فرصتی مناسبی برای 
بروز خلاقیت و توانمندی دانشجویان دانست و خاطرنشان کرد: 
توصیه و سفارش من به دانشجویان عزیز این است که با انسان های 
ارزشی، مکتبی و ولایی ارتباطات خود را بیشتر کرده و خود را از 

نظر علوم نظامی و دینی تقویت کنند.

جانشین فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی ایران: 

ایران نماد مقاومت در برابر زیاده خواهی دشمنان است 



عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

 شهرک سلامت هر چه زودتر 
تکمیل شود

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه زیر گذر میدان امام 
علی)ع( روشنایی کمی دارد، افزود: این روشنایی کم باعث می شود 

که رانندگان دچار مشکل شوند.
ندا واش��یانی پور در ادامه گفته های خود با اش��اره به اینکه ترافیک 
بعضی از خیابان های شهر باعث شده تا نارضایتی مردم افزایش پیدا 
کند، گفت:خیابان آمادگاه به خاطر وجود مطب های پزشکی دچار 
ترافیک شدید است و این لزوم تسریع در ساخت شهرک سلامت را 

دوچندان می کند.
وی با اش��اره به اینکه کس��به خیابان آمادگاه در طول روز به مدت 
طولانی اتومبیل های خ��ود را در کناره های خیابان پارک می کنند 
افزود: به نظر می رسد در شرایطی که شهروندان از وضعیت ترافیک 
ناراضی هستند، بهتر است با همت ش��هرداری شرایطی فراهم شود 
که کس��به بتوانند در طول روز به صورت مجانی از پارکینگ موجود 
در ش��هر اس��تفاده کنند تا از پارک های دوبله در کن��ار خیابان نیز 

جلوگیری شود.
وی در ادامه، تردد زیاد در خیابان های هس��ته مرکزی ش��هر را به 
خاطر وجود مطب پزش��کان دانس��ت و اضافه کرد: مطب پزشکان 
تحت هر شرایطی باید از مرکز ش��هر خارج شوند تا شهر از آشفتگی 

نجات پیدا کند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

نمایشگاه هفته نکوداشت 
اصفهان طراحی مناسبی ندارد

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه نمایشگاه هفته 
نکوداشت اصفهان که در میدان امام )ره( برپا شده متناسب با فضای 
میدان نیس��ت، گفت:با وجود تذکری که کمیسیون فرهنگی شورا 
داده است، اما این نمایشگاه به همان شکل برگزار شده و در شرایطی 
که قرار است مدیر کل یونسکو به اصفهان بیاید، باید به این موضوع 

توجه ویژه ای صورت گیرد.
اصغر آذربایجانی اضافه کرد: طراحی این نمایشگاه با میدان امام )ره(
باید مد نظر قرار گیرد تا زیبایی اصفهان به خوبی به نمایش در آید.

وی خاطر نشان کرد: قرار بر این بود تا شهرداری گزارش عملکرد از 
اقدامات خود ارایه کند و این گزارش در شش ماهه اول و شش ماهه 
دوم سال انجام می شود که با گذشت یک ماه از سال جاری، گزارش 

عملکردی انجام نشده است.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان خبر داد:

فضای کنونی جمعه بازار کتاب 
مناسب نیست

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با بیان اینکه مدیریت شهری دو 
ماموریت بر عهده دارد،  گفت: اولین ماموریت، ایجاد تسهیلات برای 
رفاه شهروندان است که با زندگی در ش��هر احساس آرامش کنند و 
کمبودی نداشته باشند و دومین ماموریت، مدیریت امکانات موجود 

و افزایش این امکانات است.
علیرضا نص��ر اصفهانی ادامه داد: برای امکاناتی ک��ه وجود دارد باید 
برنامه ریزی شود تا بهترین استفاده از آن را داشته باشیم. مکان هایی 
مانند باغ غدیر وجود دارد که به صورت ویژه به آن پرداخته شده و به 
نظر می رسد لازم است با تمهیدات بیشتر،  حضور مردم در این مکان 
افزایش پیدا کند تا از امکانات موجود استفاده شود، همان طور که از 

کوه صفه و امکانات آن استفاده می شود.
وی در بخش دیگری از گفت��ه های خود از نامناس��ب بودن فضای 
کنونی جمعه بازار کتاب گفت و یادآور شد: متاسفانه با وجود اینکه 
 توجه به ام��ور فرهنگی یکی از اولویت های ش��هرداری محس��وب 
می ش��ود، باید گفت که جمعه بازار کتاب چندان فضای مناس��بی 
ندارد و امور بهداشتی در این مکان نیز آن طور که باید و شاید رعایت 

نمی شود.
نصر اصفهانی به آلودگی فضای جمعه بازار کتاب اشاره کرد و اظهار 
داش��ت: این افراد در آمد خاصی ندارند و با توجه ب��ه اینکه اولویت، 
کمک به فرهنگ است باید میزهایی با کیفیت بهتر و قیمت ارزان تر 

در اختیار آنان قرار گیرد.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

 طرح جامع اصفهان هنوز 
ابلاغ نشده است

عضو شوراي اسلامي ش��هر اصفهان گفت: طرح جامع اصفهان هنوز 
ابلاغ نشده و لازم است وزارت راه و شهرسازي این مهم را در دستور 

کار قرار دهد.
س��ردار کریم نصر اصفهاني در جلس��ه علني ش��وراي اسلامي شهر 
اصفهان با اعلام این مطلب، اظهار داشت: شهر اصفهان نیازمند سند 
بالادستي است، لذا لازم است وزارت راه و شهرسازي این مهم را در 

دستور کار خود قرار دهد.
وي افزود: گفته مي شود طرح هاي جامع، دیگر کهنه شده اند، ولي 

شهر اصفهان نیازمند این طرح است تا بر اساس آن حرکت کند.
عضو ش��وراي اس��لامي ش��هر اصفهان تصری��ح کرد: ط��رح جامع 
اصفهان هنوز ابلاغ نش��ده و نه تنها ش��هر اصفهان، بلکه حوزه هاي 
 اصفهان نیز ب��ه این طرح نیاز دارن��د که باید هرچه س��ریع تر ابلاغ

 شود.
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روزنام��ه خ��ری، فرهنگ��ی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

خبر

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

اصفهان امروز مدیون برنامه ریزی و تدبیر شیخ بهایی است
عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

خود مراقبتی، زمینه پیشگیری از بیماری ها را فراهم می کند
نای��ب ریی��س کمیس��یون فرهنگ��ی، اجتماع��ی و ورزش��ی 
ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان در نطق پیش از دس��تور خود 
ضمن تبریک هفته نکوداش��ت اصفه��ان و روز ش��وراها، گفت: 
شیخ بهایی، بهای چش��مگیری به این ش��هر پرآوازه و زیبا داده 
و اقدام��ات این ع��ارف، مهندس و معم��ار ادیب که ف��ی الواقع 
ذوفنون و جامع الاطراف بوده، س��بب شکوه این شهر شده است. 
 محمدرضا ف��لاح ادامه داد: ش��یخ بهایی به م��ردم اصفهان مهر 
می ورزید و ش��خصیت علمی، ادبی و اخلاق و پارس��ایی او باعث 
شد که از 43 سالگی تا پایان عمر، منصب شیخ الاسلامی پایتخت 
صفوی را در دربار مقتدرترین ش��اه صفوی، ش��اه عباس اول، بر 
 عهده داشته باش��د.  وی به تقسیم صحیح و طریقه مهندسی آب 
 زاینده رود به محل��ه ها و مزارع و باغات ش��هر اصفهان توس��ط 
شیخ بهایی اش��اره کرد و افزود: ش��یخ بهایی طرز تقسیم بندی 
جریان آب زاینده رود را با توجه به محاسبات خیلی دقیق به 33 
سهم تقسیم کرد که هر سهم معادل پنج شبانه روز قسمتی از آب 
رودخانه است که باید آب موجود در رودخانه به هر محله سرازیر 
شود که امروزه با نصب دستگاه های مختلف آب سنج ها، در نقاط 
مختلف زاینده رود به همان نتیجه رسیده اند که او در 420 سال 

قبل رسیده بود.  وی بهترین طرح برای برون رفت از مشکل زاینده 
رود را  عمل به تقسیم بندی شیخ بهایی و احیای حق آبه هایی که 
وی مشخص کرده  دانست و افزود: اگر همه مسوولین، مدیران و 
نمایندگان اصفهان با عزم راسخ و مدیریت جهادی که مقام معظم 
رهبری فرمودند، یک برنامه ریزی جامع براساس مدل شیخ بهایی 
 انجام داده و حق کشاورزان شرق اصفهان و عموم مردم را مطالبه 
می کردند، زاینده رود دوباره زنده و زاینده می ش��د، اما دریغ که 
هنوز هم افزایی و هم اندیشی و درد مش��ترک بین همه کسانی 
که در این خصوص سهم و نقش دارند مش��اهده نشده و صرفا به 
حرف و سیاسی کاری بسنده شده است.  به گفته وی، متاسفانه 
اقدام نماین��دگان چهارمح��ال و بختیاری در مجلس ش��ورای 
اس��لامی، نوعی هوچی گری و خارج از س��احت مقدس مجلس 
ب��ود،  اما نماین��دگان محترم اس��تان اصفهان هم ای��ن موضوع 
را به ط��ور جد،  در ص��در و راس مطالب��ات خود قرار ن��داده اند. 
 ف��لاح اضافه کرد: ب��ه درس��تی باید اصفه��ان ام��روز را مدیون 
برنامه ریزی و تدبیر و همت دیروز شیخ بهایی و امثال او دانست و ما 
نیز باید به گونه ای عمل کنیم که تحسین آیندگان را در بر داشته 

و بر تدبیر و تصمیم ما صحه بگذارند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان با اشاره به اینکه خودمراقبتی 
بیش از ۵0 درصد از بیماری ها را کاهش می دهد، اظهار داشت: 
بیماری های دیابت، فشارخون، چربی خون و چاقی از شایع ترین 

بیماری هاست که با خودمراقبتی، قابل پیشگیری هستند.
عدن��ان زاده��وش در نط��ق پی��ش از دس��تور جلس��ه علن��ی 
ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان ب��ا اش��اره به هفته س��لامت 
از ش��عار بهداش��ت جهانی درس��ال جاری گفت و افزود: ش��عار 
امس��ال، جلوگی��ری از بیم��اری ه��ای منتقل��ه از طری��ق 
ناقلان اس��ت که خزن��دگان، مهم تری��ن عامل هس��تند. وی با 
 بی��ان اینکه بیماری س��الک ک��ه از طریق موش و پش��ه منتقل 
می شود در حال افزایش اس��ت، افزود: معاونت بهداشت دانشگاه 
علوم پزشکی چند سال قبل با یک حرکت جهادی، منطقه وسیعی 
از استان به خصوص اطراف شاهین ش��هر را پاکسازی کرد، ولی 

دوباره شاهد افزایش مجدد این بیماری هستیم.
عضو شورای اس��لامی شهر اصفهان با اش��اره به اینکه لازم است 
دوباره آن کار جهادی تکرار ش��ود، تصریح ک��رد: موش ها عامل 
انتقال بیماری ها هستند و تعدادشان روز به روز درحال افزایش 
است و از معاونت خدمات شهری تقاضا دارم توجه ویژه ای به این 

موضوع داشته باشند. زادهوش با بیان اینکه نظام جمهوری اسلامی 
ایران نیز شعار هفته سلامت امس��ال را »خودمراقبتی« انتخاب 
کرده، خاطرنشان کرد: شعار خودمراقبتی بسیار عالی است؛ چرا 
که در فرهنگ عموم به خویشتن داری و در فرهنگ دینی به تقوا 
تعبیر می شود. وی با تاکید بر اینکه خودمراقبتی بیش از ۵0 درصد 
از بیماری ها را کاهش می دهد، اظهار داشت:بیماری های دیابت، 
فشارخون، چربی خون و چاقی از شایع ترین بیماری هاست که با 

خودمراقبتی قابل پیشگیری هستند.
عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان افزود: به ط��ور مثال اگر 
شهرداری با اجباری کردن پیوست س��لامت در تمام پروژه های 
خود، زمینه را ب��رای رعایت خود مراقبتی فراه��م می کرد، افراد 
مطمئن می توانستند در پیاده روها حرکت کنند، ولی اکنون پیاده 
رو ها امنیت ندارد.زادهوش تصریح کرد: اگرچه بس��یاری کارها 
درست و صحیح انجام گرفته، ولی با تشکیل مدیریت سلامت می 
توانیم بسیاری از مشکلات را حل کنیم، همان طوری که با تشکیل 
کمیسیون بهداشت و سلامت گام های بزرگی برداشتیم، می توان 
با تشکیل این مدیریت در شهرداری همانند شهرهای پیشرفته 

دنیا، سلامتی را به شهروندان هدیه کنیم.

 رییس شورای اسلامی شهر اصفهان در نطق پیش 
از دستور خود با بیان اینکه 10اردیبهشت روز ملی  
خلیج  فارس  نام گذاری ش��ده، اف��زود: این روز،  با 
تصویب  شورای  عالی  انقلاب  فرهنگی  به  تقویم  ایران  

اضافه  شده است.
مهندس رضا امینی با بیان اینکه  خلیج فارس سومین خلیج بزرگ 
جهان اس��ت که به خاطر موقعیت جغرافیایی خود در طول تاریخ 
همواره نامش بر سر زبان ها بوده و مردم تمام جهان آن را با نام خلیج 
فارس یا دریای پارس می شناسند، گفت: تیرماه سال 1384 شورای  
عالی  انقلاب  فرهنگی  با توجه  به  هدف  قراردادن  هویت  فرهنگی  و 
تاریخی  ملت  ایران  از سوی  ایادی  استکبارجهانی،   به  خصوص  برخی  
از کشورهای  همسایه  و تلاش  آنان  برای  تحریف  نام  تاریخی  خلیج  
فارس، به  پیشنهاد شورای  فرهنگ  عمومی  روز اخراج  پرتغالی ها 
-10اردیبهشت - از تنگه  هرمزبه دست ش��اه عباس صفوی را به  
عنوان  روز ملی  خلیج  فارس  نام گذاری  کرد. وی همچنین با اشاره 
به هفته جهانی کار وکارگر، با تبریک این روز به جامعه کارگری، 
کارگران زحمت کش اس��تان و ش��هر اصفهان در همه عرصه ها، 
خصوصا کارگران خدوم ش��هرداری اصفهان و سازمان های تابعه 

تصریح کرد: قشر آسیب پذیر کارگری باید مورد توجه مسوولین 
قرار گیرد و از ارکان اصلی اقتص��اد مقاومتی انتظار می رود که در 

رعایت شان و منزلت این قشر از هیچ کوششی دریغ نشود.
مهندس امینی خاطر نشان کرد: جامعه یک میلیون نفری کارگری 
اصفهان  با تقدیم حدود شش هزار شهید، پیشگامان عزیز و موثری 
 در عرصه های مختلف در انقلاب اس��لامی بوده و هستند که باید 

برنامه ریزی جهت امنیت شغلی این گروه فراهم شود.
وی با ابراز تاس��ف از اینکه علیرغم صنعتی بودن ش��هر اصفهان و 
با وجود اینکه حدود 900 واحد صنعت��ی از بیش از 32هزار واحد 
صنعتی کشور در اصفهان است، اما به دلیل تعطیل یا نیمه تعطیل 
بودن برخی از این واحدها ن��رخ بیکاری را در اصفهان بیش��تر از 
میانگین  نرخ بیکاری در کشور کرده، گفت: امنیت شغلی این گروه 

باید تامین شود تا بتوانند مایحتاج خود را برآورده کنند.
وی تاکید کرد: ش��هرداری بای��د در پرداخت حقوق و دس��تمزد 
کارگران  در موعد مقرر تلاش کرده و همچنین  در تابلوهای شهری 
و تبلیغات حق ایش��ان را ادا کند.  رییس ش��ورای اس��لامی شهر 
اصفهان افزود: در زوایای بزرگداش��ت هفته اصفهان، پرداختن به 

شان و منزلت این عزیزان، فراموش نشوند.

 وی ادامه داد: در تقویم رسمی ایران، نهم اردیبهشت به عنوان روز 
شوراها یاد شده و ش��ورا یک اصل عقلی است که آموزه های دین 

اسلام در کتاب و سنت نیز بر آن صحه گذاشته است.
مهندس امینی اضافه کرد: یک��ي از پایه هاي اصلي تحقق انقلاب 
اسلامي، حضور و مشارکت گسترده مردم بوده و بدون داشتن این 
پشتوانه عظیم، مسلماً پیروزي محقق نمي شد و در همین راستا 
در نهم اردیبهشت س��ال 13۵8 ش، رهبر کبیر انقلاب اسلامي، 
امام خمیني)ره(، طي فرماني به شوراي انقلاب، توصیه کردند که 
آیین نامه تدوین ش��وراها را تنظیم کند تا اصل حضور و مشارکت 

مردم تامین شود.
وی به بخش��ی از فرمان امام خمینی)ره( مبنی بر تهیه آیین نامه 
اجرایی شوراهای ش��هر و روستا اش��اره کرد و یادآور شد: شورای 
انقلاب اس��لامی در جهت اس��تقرار حکومت مردم��ی در ایران و 
حاکمیت مردم بر سرنوشت خویش، که از ضرورت های جمهوری 
اسلامی اس��ت،لازم می داند بی درنگ به تهیه آیین نامه اجرایی 
شوراها برای اداره امور محلی ش��هر و روستا در سراسر ایران اقدام 
کند و پس از تصویب، ب��ه دولت ابلاغ کرده ت��ا دولت بلافاصله به 

مرحله اجرا درآورد.
وی افزود: با پای��ان جنگ و به وجود آمدن ثب��ات و آرامش جهت 
تحقق آرمان هاي والاي حضرت امام)ره( و پیاده ش��دن این اصل 
قانون اساس��ي و مش��ارکت مردم در سرنوش��ت خود، انتخابات 
شوراهاي اس��لامي شهر و روس��تا در تمام نقاط کش��ور باحضور 
گسترده مردم و با شرکت بیش از 24 میلیون نفر در هفتم اسفندماه 
سال 13۷۷ برگزار شد. این شوراها در س��الروز صدور فرمان امام 
خمیني)ره( به ش��وراي انقلاب، همزمان با بیستمین بهار انقلاب 
اسلامي، در نهم اردیبهشت سال 13۷8، با پیام مقام معظم رهبري 

آغاز به کار کردند. 
مهندس امینی ش��وراها را بي واسطه ترین حلقه ارتباطي مردم با 
حاکمیت دانست و گفت: جنس شوراهاي شهر و روستا از جنس 
مجلس شوراي اسلامي است؛ هر دو به دستگاه هاي اجرایي نظارت 
مي کنند، مجلس شوراي اسلامي قانون مي نویسد و شورا هم به 
وضع مقررات مي پردازد، مجلس بودجه تصویب مي کند و شورا هم 
همین وظیفه را در قبال شهر و شهردار، یا روستا و دهیار دارد. اگر 
مجلس از وزیر پرسشي مي کند، باید در مقیاسي کوچک تر، شورا 
نیز از مدیر اجرایي شهر و روستا سوال کند و به کار آن نظارت داشته 

باشد. بر همین اساس، مجلس شوراي اسلامي در سطح ملي عمل 
مي کند و شوراها در س��طح محلي و منطقه اي. حضور شوراهاي 
شهر و روستا به عنوان نمایندگان مردم و مدافع منافع آنها درسطح 

جامعه، مي تواند بسیارمهم باشد.
وی توضیح داد: نهاد شورا با آن درجه از اهمیت عقلی و اسلامی و 
این میزان از تأکید قانون اساسی بر نقش و ضرورت آن در اداره امور 
جامعه، به دلایل مختلف در20س��ال اول پس از پیروزی انقلاب 
چندان مورد توجه قرار نداش��ت،  به طوری ک��ه اولین انتخابات 
رسمی شوراها در چارچوب اجرای قانون اساسی روز هفتم اسفند 
13۷۷؛ یعنی 20 س��ال بعد از پیروزی انقلاب در چارچوب برنامه 
توسعه سیاس��ی و گس��ترش نهادهای مدنی و مشارکت عمومی 
 برگزار شد. رییس ش��ورای اسلامی ش��هر اصفهان افزود: حدود 
18۵ هزار نفر اعضای اصلی و علی البدل از س��وی مردم برگزیده 
ش��دند و بالاخره در روز نهم اردیبهش��ت 13۷8 شوراهای شهر و 
روستا به طور رسمی دوره چهار ساله مس��وولیت خویش را برای 
تحقق بخشی از حاکمیت مردم که عملی شدن آن در گرو فعالیت 

این نهاد است، آغاز کردند.
 مهن��دس امینی از ض��رورت فعالی��ت ش��وراها در جامعه گفته 
و با اش��اره به اینکه جامعه ای که س��نت مش��ورت در آن حاکم 
 نیس��ت در تب و تاب خودمحوری می س��وزد، خاطر نشان کرد: 
تصمیم گیری ه��ای اجتماعی در جنبه های گوناگون سیاس��ی، 
نظامی، فرهنگی و اقتصادی زمانی دقیق تر و درس��ت تر خواهد 
بود که افراد صاحب نظر در تنظیم آن بیش��تر ش��رکت کنند و از 
نظرخواهی و تبادل اندیشه های گوناگون بهره گرفته شود. برخورد 
 اندیش��ه ها به صورت صحیح و پیوس��ته، می تواند نارسایی های

تصمیم گیری و اجرا را از بین ببرد و نتایج به دست آمده را هر چه 
کامل تر و دقیق تر کند.

وی از جایگاه ش��ورا در نظام سیاسی اس��لام گفت و افزود: هدف 
از حکومت اس��لامی، اجرای احکام اس��لام و اداره امور مسلمانان 
بر اس��اس قوانین عادلانه اسلام است؛ زیرا اس��لام، تمام نیازهای 
فردی،خانوادگی و اجتماعی بشر و سعادت وی را در دنیا و آخرت 
پیش بینی کرده است. هدف قرآن از تأکید بر مشورت، این است که 
اساس شورا و مشورت در شریعت اسلام، همواره پابرجا و جاویدان 
بماند؛ زیرامش��ورت، موجب  تبادل نظر، یکپارچگی افکار، روشن 

شدن امور و اطمینان خاطر در برطرف ساختن خطا می شود.

 شوراها بي واسطه ترين حلقه ارتباطي مردم با حاكميت هستند
 مهندس امینی رییس شورای اسلامی شهر اصفهان:

یکشنبه  7  اردیبهشت 1393 

شماره 2074 | 12  صفحه  

ش�����ورا

اج��رای 100 برنامه متن��وع در هفته نکوداش��ت 
اصفهان، ش��اید بتواند داش��ته های این شهر را تا 
ح��دودی در بعد بی��ن المللی به نمای��ش بگذارد.  
 عضو ش��ورای اس��لامی ش��هر اصفهان در رابطه با 
برنامه ه��ای هفته نکوداش��ت اصفه��ان گفت: به 
 نظر می رسد برنامه های س��ال جاری نسبت به سال های گذشته 

جامع تر است.
عباس حاج رس��ولیها با اش��اره به اینکه از  3 تا 9 اردیبهشت 100 

 برنامه متنوع برای این هفته در نظر گرفته ش��ده است، یادآور شد: 
برنامه های هفته اصفهان در س��ال های گذش��ته به گونه ای نبود 
که بتواند این ش��هر را با همه توانمندی هایش در بعد بین المللی 
معرفی کند، اما مدیریت ش��هرداری برای امسال توانسته کمی به 
سوی معرفی بهتر این کلانش��هر گام بردارد. وی ادامه داد: در این 
هفته نه تنها از کلانشهرهای دیگر کش��ور، بلکه ۵0 نفر از سفرای 
سایر کشورها نیز  در اصفهان و در برنامه ها حضور دارند و با اجرای 
برنامه های متنوع فرهنگی، شناخت مناسبی از اصفهان به دست 

می آورند. عضو کمیسیون اقتصادی و گردشگری شورای اسلامی 
شهر دعوت از خواهرخوانده های اصفهان را در این یک هفته جزو 
برنامه های مناسب برای معرفی داشته ها و فرهنگ غنی اصفهان 
عنوان کرد و اظهار داش��ت: اصفهان، شهری اس��ت که از نظر آثار 
تاریخی و فرهنگ و تمدن نسبت به  بسیاری از شهرهای دنیا سرآمد 
است، اما متاسفانه آن طور که باید، نتوانس��ته ایم این داشته ها را 
در سطح جهانی معرفی کنیم و فرصت هایی مانند هفته اصفهان، 
یک موقعیت مناسب برای اجرای این ایده ها به شمار می رود. وی 

در رابطه با اینکه فضای ش��هری اصفهان آن طور که باید و شاید به 
استقبال این هفته نرفته تا ش��هروندان از این طریق اطلاع کسب 
 کنند، افزود: به فضای شهر دقت خاصی نکرده ام، اما به نظر می رسد

مدیران، بیش��تر بر اجرای برنامه ها و تنوع آن متمرکز ش��ده اند و 
همه برنامه ها امسال با مرکزیت میدان امام )ره( اجرا می شود که 
 محل تردد بسیاری از شهروندان است. علاوه بر آن، در پارک صفه و 
تخت فولاد نیز برنامه های گسترده ای در نظر گرفته شده که از این 
طریق هم شهروندان آگاه می شوند و از برنامه ها استفاده می کنند.

 عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

هفته اصفهان فرصتی برای معرفی نصف جهان در سطح بین المللی است

رییس کمیس��یون حمل و نقل، محیط زیست و 
فناوری اطلاعات شورای اسلامی شهر اصفهان در 
 نطق پیش از دس��تور خود با بیان اینکه هفته ای

که  در آن به سر می بریم به عنوان هفته نکوداشت 
اصفهان نامگذاری ش��ده اس��ت، گف��ت: در باب 
اصفهان سخن های فراوانی گفته شده، ولی هنوز هم ابعادی از 
این شهر وجود دارد که به خوبی به آن پرداخته نشده است، مانند 
وضعیت اصفهان در دوره باستان و یا ابنیه ویران شده این شهر و 
حتی بناهایی که پس از قرن ها، چون نگینی زیبا، جذابیت این 

شهر را دو چندان کرده است. 
ابو الفضل قربانی وجود مساجد زیبایی چون مسجد جامع، مسجد 
امام)ره(، مسجد شیخ لطف الله، مس��جد حکیم، مسجد جامع 
عتیق و مسجد سید که سرش��ار از روح معنویت و عبادت است 
را یکی از علت های نامگذاری این شهر به عنوان شهر گنبدهای 
 فیروزه ای خواند و افزود:کاخ چهل س��تون، هش��ت بهش��ت و 
عالی قاپو داستان های هزار و یک شب را در  ذهن بازدیدکنندگان 
خود به تصویر می کش��د. وی ادامه داد: شهر اصفهان از جهاتی 

برترین شهر در بین ش��هرهای شناخته ش��ده جهان بوده و از  
جهاتی دیگر، با آنها برابری می کند، به طوری که دیدن این شهر 

آرزوی بسیاری از مردمان جهان است. 
وی به بخشی از مواردی که باید مورد توجه مسوولین و مدیران 
به عنوان س��ازندگان این ش��هر قرار گیرد تا به واسطه آن بتوان 
تمدن نوینی را با استفاده از آموزه های اس��لامی بنا نهاد اشاره 
کرد و اظهار داش��ت: فرهنگ، اقتصاد و اقلیم تاثیر اساس��ی بر 
ساخت شهر دارد، ولی در این میان جدای از نقش اقلیم، از نقش 
فرهنگ نباید غافل شد؛ چرا که فرهنگ های متفاوت، نظام های 
اقتصادی متفاوت را خلق می کنند. در حال حاضر سه فرهنگ 
اسلام، غرب و سوسیالیسم که دارای نظام های اقتصادی متفاوتی 
 هستند ش��هرهای متفاوتی را ایجاد کرده اند، پس اصفهان را نه 
می توان مانند شهرهای غربی و یا کمونیستی ساخت و نه باید با 
آنها مقایسه کرد؛ اصفهان نه مانند مسکو و نه مانند پاریس و لندن 
و نه مانند شهرهای جدید همچون واشنگتن و سیدنی و ملبورن 

است، بلکه اصفهان را باید مانند اصفهان ساخت.
 وی با تاکید بر اینکه نبای��د تجربیات دیگران و ی��ا نقش علم و 

فن آوری را در اداره بهتر شهر نادیده گرفت، افزود: باید بپذیریم 
که مکتب معماری اصفهان که برگرفته از فقه و هندسه و ریاضیات 
بوده و عناصر اقلیم، فرهنگ، روابط اجتماعی، اقتصاد، سیاست، 
امنیت، زیبایی و هماهنگی اجزا از ویژگی های آن است، خود به 

تنهایی پاسخگوی تمام نیازهای شهروندانش خواهد بود. 
به گفته وی، باید دید ساخت آپارتمان هایی که حتی از جهاتی 
خصوصیات آپارتمان های شهرهای غربی را هم ندارد و از  لحاظ 
ایمنی و آسایش و حفظ محیط زیست و دیگر موارد با بوم اصفهان 
سازگار نیست، چه دلیل و توجیه منطقی و اقتصادی را به دنبال 
دارد؟ باید بپذیریم اصفهان و خصوصاً قس��مت مرکز آن محل 
ساخت س��اختمان های بلند و زمخت و مجتمع های بی هویت 

نیست. 
وی با تاکید بر این موضوع که شهرسازی این شهر باید متناسب 
با گنبدهای فیروزه ای و س��یما و منظرش هماهنگ با تاریخ و 
فرهنگ آن باشد به طوری که س��اکنان این شهر در خانه های 
خود احساس راحتی، امنیت، آس��ایش و آرامش کنند، یاد آور 
شد: به عنوان مثال موضوع  اش��راف دید، یکی از ده ها مواردی 

ش��ده اس��ت که باید به آن پرداخت و این نقیصه را در ساخت و 
سازها برطرف کرد. 

این عضو شورا خاطر نش��ان کرد: تعیین خطوط قرمز و مراقبت 
همگان برای عبور نکردن از ای��ن خطوط مانند توجه به قوانین، 
بهبود نظم اجتماعی و ارتقای آن، پرهیز از پارتی بازی و باندبازی 
و سپردن کارها به افراد متعهد و شایسته و برخورد جدی با عوامل 
فساد و قانون گریز، از اولویت ها و ضروریات بوده که غفلت از آن 

خسارت دنیا و آخرت را در پی دارد. 
قربانی در ادامه، توجه و س��رعت بخشیدن به اجرای طرح هایی 
 که می توانند جایگاه اصفهان را بهبود بخشیده و یادگاری برای 
نسل های آینده باشند را خواستار شد وگفت:پروژه هایی مانند 
احداث میدان نظام، مجموع��ه دولت خانه صفوی، طرح مربوط 
به جنوب میدان امام خصوصاً طرح باغ ق��رآن و عترت و تبدیل 
 دروازه حس��ن آباد تا میدان امام)ره( به موزه اصفهان شناسی و 
اصفهان گردی، بهبود و توسعه زیرساخت های جذب گردشگر  
و دا شتن برنامه برای تاثیرگذاری فرهنگی بر بازدیدکنندگان از 

اصفهان از جمله این طرح ها به شمار می رود.

   عضو شورای اسلامی شهر اصفهان: 

  اصفهان را باید مانند اصفهان ساخت

گروه
 شورا

گروه
 شورا

گروه
شورا



استاندار اصفهان: 

تثبیت اشتغال موجود،
 اصل اول مدیریت استان است

استاندار اصفهان در دیدار با مسوولین تشکل های کارگری و کارآفرینی و 
تعاونگران و کارگران نخبه استان گفت: در کارگروه اشتغال استان در سال 

جاری، تثبیت و توسعه اشتغال به صورت جدی تر بررسی خواهد شد.
به گزارش اداره کل روابط عمومی استانداری اصفهان ، دکتر رسول زرگر 
پور با گرامیداشت هفته کار و کارگر گفت: مسوولین باید پاسخگوی مسایل 

و مشکلات جامعه کارگری باشند.
وی آلودگی هوا و آب زاینده رود را از مش��کلات اساسی استان دانست و 
عنوان کرد :ش��کل گیری تمدن فلات مرکزی ایران وابسته به رودخانه 
زاینده رود بوده وتمدن باعظمت شیعه در کنار این رودخانه شکل گرفته 
است که متاسفانه در سال های اخیر از رودخانه به رودخانه فصلی تبدیل 

شده است.
استاندار اصفهان با بیان اینکه اصفهان یکی از آلوده ترین استان های کشور 
است ، افزود: تعداد روزهای آلوده در اصفهان بیشتر از تهران است و همین 

امر محدودیت های صنعتی را برای استان ایجاد کرده است.
وی با بیان اینکه در چند ماه اخیر به دلیل پیگیری مشکلات آب و آلودگی 
 هوا در استان کمتر به مس��ایل کارگران و دیدار با این قشر زحمت کش

 جامعه پرداخته است ، گفت:  متاس��فانه در استان اصفهان که به عنوان 
صنعتی ترین اس��تان کش��ور از آن یاد می ش��ود درصد بالای��ی از کل 
قراردادهای کارگری به صورت موقت بسته می شود و نرخ بیکاری در این 

استان 11 درصد و بیشتر از میانگین کشوری است.
به گفته استاندار اصفهان استاندار اصفهان استان اصفهان در حدود یک 

میلیون کارگر بیمه شده دارد .
زرگرپور صدور کارت منزلت در تهران را امری خوب برای بازنشس��تگان 
عنوان کرد و افزود: در استان اصفهان نیز این امر باید مورد توجه مدیران 

مربوطه قرار گیرد.
استاندار اصفهان با اشاره به 10 هزار واحد صنعتی در استان ،تصریح کرد: 
30 درصد از این واحدهای صنعتی به نحوي با برخي از مشکلات دست 

وپنجه نرم مي کنند.
زرگرپور افزود: متاسفانه در ش��رایطی که بر اثر رکود و یا تورم در کشور 
 ایجاد می شود واحد های صنعتی با بیشترین مشکل روبرو می شوند و این 
واحد ها با کاه��ش نیروهای خود،  باعث افزایش نرخ بیکاری در اس��تان 

شده اند.
وی تثبیت اش��تغال موجود را اصل اول مدیریت استان در موضوع کار و 
کارگری برشمرد و افزود: کارگروه اشتغال استان در سال جاری به ریاست 
استاندار  به منظور تثبیت و توسعه ی اشتغال وپیگیری جدی تر مسایل 

کارگری تشکیل خواهد شد. 
رسول زرگرپور با اشاره به اینکه توسعه اشتغال در استان با معضلاتی روبرو 
است ، افزود: در شرایط خشکسالی و کمبود آب و همچنین آلودگی هوا 
باید برای توسعه اشتغال در بخش صنعت از صنایع کم آب بر و همچنین 
پاک بهره گیریم. وی با بیان اینکه خدمات و گردشگری باید محور توسعه 
اشتغال در استان قرار گیرد، عنوان کرد: در استان اصفهان همه امکانات 
طبیعی وتاریخی برای افزایش گردشگری وجود دارد  اما تناسبی بین این 
ظرفیت ها نیست . استاندار اصفهان کمبود تخت را یکی از مشکلات در 
زمینه اماکن اقامتی گردشگری عنوان کرد و افزود: در استان اصفهان تنها 

12 هزار تخت وجود دارد که برای توسعه ی گردشگری کافی نیست.
وی با تاکید بر اینکه صنعتگران و فعالین اقتصادی باید از فرصت به وجود 
آمده در جذب اعتبارات ارزی و ریالی در صندوق توسعه ی ملی استفاده 
کنند، افزود: اصفهان پتانسیل و زیرساخت های زیادی برای جذب این 
اعتبارات دارد .زرگرپور با بیان اینکه  بخش اعظمی از مشکلات و مسایل 
کارگری ملی است، افزود: این مسایل باید در دولت مطرح و پیگیری شود .

مراس��م تکریم و معارفه مدیرعامل س��ازمان 
فرهنگی و تفریحی شهرداری اصفهان برگزار 

شد.
معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری اصفهان 
در این مراس��م با بیان اینکه تغییر در سیستم 
ضرورت است، تغییر را به معنای ضعیف بودن 
یک فرد و قوی تر بودن دیگری ندانست و گفت: زمانی سیستم به 
مدیر نیاز دارد و مدیر باید در آن سیستم نظم ایجاد کند و ساختار 
را شکل دهد و زمانی که سیستم نظم گرفت به تحول نیاز دارد و 
باید رهبر جایگزین مدیر شود. آقای بیک مدیر شایسته ای بودند 
ولی امروز برای تحول در سازمان باید فضای جدید ایجاد می شد. 

علی قاسم زاده گفت که اگر قرار بود سازمان روال عادی را طی کند، 
مدیر شایسته باقی می ماند ،اما قرار است تحول ایجاد شود و باید 

فردی که استعداد رهبری دارد در راس سازمان قرار می گرفت. 
وی با تاکید بر اینکه کار در ح��وزه فرهنگ ملزوماتی دارد که باید 
رعایت شود، عنوان کرد: در زمانی که از سوی شهردار اصفهان به 
عنوان معاون فرهنگی و اجتماعی انتخاب شدم، شهردار اصفهان 
انتظاراتی را مطرح کردند که در راس آن تحول بود و برای تحول 
در حوزه فرهنگ براساس دغدغه هایی که داشتم ،نقشه ای تهیه و 
ارایه کردم که تاکنون از حمایت شهردار اصفهان برخوردار است. 

معاون فرهنگی و اجتماعی ش��هرداری اصفهان با بیان اینکه اگر 
بخواهیم در آینده گام به گام به س��مت اهداف تح��ول در حوزه 
فرهنگی پیش برویم، باید همه ملزومات م��ورد توجه قرار گیرد، 
گفت: نباید به فرهنگ به صورت جزیره ای نگاه شود زیرا فرهنگ 
یک پازل یا یک مجموعه است که نیاز به مهندسی دارد و اجزای آن 
باید مکمل باشد و نمی توانیم اجزای فرهنگ را از هم منفک کنیم 

و انتظار اتفاق بزرگ داشته باشیم. 
قاسم زاده  به یکی دیگر از پیش نیازهای تحول فرهنگی اشاره کرد 
و گفت: باید هر کاری که رنگ فرهنگ دارد در نقشه جامع فرهنگی 

اصفهان دیده شود و حوزه فرهنگی نیاز به مهندسی واحد دارد. 
وی با بیان اینکه گلوگاه های حوزه فرهنگی اصفهان را بررس��ی 
کرده ایم ، عنوان کرد : باید این گلوگاه باز شود تا کار سرعت گیرد. 

معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری اصفهان با بیان  اینکه جابه 
جایی گلوگاه ها مشکل را حل نمی کند، تاکید کرد: گلوگاه ها باید 

از سیستم حذف شوند تا تحول ایجاد شود. 
قاسم زاده منابع انسانی کیفی را از دیگر پیش نیازهای تحول در  
حوزه فرهنگ دانست و عنوان کرد: سرمایه های انسانی ارزشمندی 
در حوزه فرهنگ داریم ولی برای تحول و حرکت در این مسیر نیاز 
به منابع انس��انی کیفی د اریم و اگرچه اعتقادی به توسعه نیروی 
انسانی نداریم اما در بخش هایی نیاز است که نیروی کیفی جذب 

کنیم و زمینه همکاری نخبگان را فراهم کنیم. 
وی به اهمیت منابع مالی در حوزه فرهنگ به عنوان یکی دیگر از 
پیش نیازها اشاره کرد و افزود: منابع مالی مانند جوبیاری هستند 
که باید به زمین هدایت شوند و منابع مالی حوزه فرهنگ باید در 
این حوزه مدیریت ش��وند و نمی توان جویبار را به سمت دیگری 

هدایت کرد و انتظار داشت زمین فرهنگ به ثمر بنشیند. 
به گفته قاسم زاده چهار ردیف بودجه حوزه فرهنگ؛ بودجه جاری، 
بودجه برنامه ای، بودجه عمرانی و بودجه حمایتی باید به سرزمین 

فرهنگ هدایت شود و توسط حوزه فرهنگ مدیریت شود.
 معاون فرهنگی و اجتماعی ش��هرداری اصفهان گفت: اگر سهم 
فرهنگ از بودجه شهر 15 درصد است ،این بودجه در هر حوزه ها 
باید تحقق یابد. وی با بیان اینکه اقدامات عمرانی در حوزه فرهنگ 
باید مبتنی بر کار کارشناسی، نیاز سنجی و عدالت محوری انجام 
شود، گفت: حوزه فرهنگی براساس کار  کارشناسی باید نظر دهد 
، در کدام یک از مناطق شهر مراکز فرهنگی و ورزشی ایجاد شود. 

معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری اصفهان تاکید کرد:  بودجه 
فرهنگی حمایتی نی��ز باید به صورت متمرک��ز در حوزه فرهنگ 
هدایت ش��ود.  به گفته وی بدون ابزار و ملزوم��ات مورد نیاز برای 
تحول نمی توان در این مس��یر حرکت کرد و باید توجه داشت در 
حوزه فرهنگ نگاه قیامتی اس��ت و مقیاس زمان آن؛ کوچکترین 
مقیاس زمان اس��ت و مقیاس عمل ذره اس��ت و نبای��د برای یک 

تصمیم، 6 ماه را از دست داد. 
قاسم زاده  تاکید کرد :اگر به نتیجه  رسیدیم تغییر ایجاد شود آناً 
باید تغییر ایجاد ش��ود و گلوگاه های موجود باز شود .مگر چقدر 

فرصت د اریم که آن را از دست بدهیم. 
معاون فرهنگی و اجتماعی ش��هرداری اصفهان تاکید کرد: حوزه 
فرهنگ، حوزه پاکی ها و اخلاق است و اگر پاکی ها از حوزه فرهنگ 
بخواهد منتشر ش��ود باید این حوزه پاک باشد و بداخلاقی از این  
حوزه رخت بربندد و باید باب امر به معروف باز شود و هر جا خطا 

دیدیم، اعلام کنیم. 
وی با بیان اینکه نباید حوزه فرهنگی را درگیر بحث های حاشیه ای 

کرد، عنوان کرد: حوزه فرهنگ حوزه تقسیم غنایم نیست. 
 معاون فرهنگ��ی واجتماعی ش��هرداری اصفهان با بی��ان اینکه 
علاقه مند هستیم حوزه فرهنگ در معرض نقد قرار بگیرد،  عنوان 
کرد: ما را زیر ذره بین بگذارید، زیرا انعکاس مش��کلات به رش��د 
منتهی می شود. قاسم زاده یکی از لوازم نقد را شفاف بودن دانست و 
گفت: حوزه فرهنگ شفاف است و در این حوزه پنهان کاری نداریم 
و سیستم فرهنگی باید شیشه ای و ش��فاف شود و باید باب نقد را 
در حوزه فرهنگ باز کنیم. وی با بیان اینکه حوزه فرهنگ یکی از 
حوزه هایی است که اختلاف نظر در آن بسیار است و اصفهان شهر 
فرهنگی است که صاحبنظران در آن بس��یار است، گفت: دست 
همه علمای اصفهان را می بوسم و معتقدمهر عالمی مانند نهالی 
است که تنفس معنوی را امکان پذیر می سازد اما تامین توقعات 
همه صاحب نظران امکان پذیر نیست و باید در حوزه فرهنگ به 
یک روش برسیم . ضمن احترام به همه بزرگان، فصل الخطاب  ما 
در حوزه فرهنگ ولایت فقیه و فقه حکومتی است و حکم، حکم 
حکومتی اس��ت زیرا اگر بخواهی��م نظر همه را جل��ب کنیم باید 

بنشینیم و کاری انجام ندهیم. 
معاون فرهنگی و اجتماعی ش��هرداری اصفه��ان تاکید کرد: در 
مدیریت فرهنگی در نظام جمهوری اسلامی مخاطب عموم مردم 
هستند و هنر مدیر فرهنگی این است که برای همه اقشار برنامه 

داشته باشد تا جامعه را یک گام به جلو ببرد. 
وی گفت که در اصفهان تنها برای متدینین برنامه نداریم و هنر این 
است که کس��انی که دغدغه دین و انقلاب را ندارند را هم پوشش 
بدهیم تا آنها را نیز یک گام به دین و انقلاب نزدیک کنیم . بایددر 

چارچوب شریعت مقدس با همه جامعه ارتباط داشته باشیم. 

  170 مرک�ز س�ازمان فرهنگی و تفریح�ی در اختیار 
شهروندان قرار دارد 

مدیر عامل پیشین سازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری اصفهان 
با اشاره به فعالیت های انجام ش��ده در سازمان فرهنگی تفریحی 
شهرداری اصفهان عنوان کرد: فعالیت سازمان فرهنگی تفریحی 
شهرداری از سال76 در قالب سازمان رفاهی و تفریحی شهرداری 

اصفهان آغاز شد.
 محمد بیک با بیان اینکه س��ازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری 
اصفهان تنها سازمانی در میان س��ازمان های فرهنگی و تفریحی 
کلانشهرها است که این حجم از فعالیت ها را بر عهده دارد ، گفت : 

فعالیت این سازمان بسیار گسترده است. 
وی به فعالیت های معاونت های سه گانه سازمان اشاره کرد و افزود: 
در سال 87، 90 مرکز س��ازمان فرهنگی و تفریحی به شهروندان 
خدمات ارایه می داد و اکنون 170 مرکز س��ازمان در مناطق 15 
گانه اصفهان در اختیار ش��هروندان قرار دارد و این سازمان 840 

نفر پرسنل دارد. 
مدیر عامل پیشین سازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری اصفهان 
گفت که در بخش فرهنگی 10 برنامه نیزبه صورت مجزا از خدمات 

ارایه شده اجرا می شود. 
بیک به فعالیت کانون مادران و کانون دختران روبه دریا به عنوان 
بخشی از فعالیت های س��ازمان فرهنگی و تفریحی اشاره کرد و 
گفت: مراکز تخصصی س��ازمان نظیر فرهنگسرای خانواده، موزه 
هنرهای معاصر و تالار هنر فعال هستند و هنرسرای خورشید تنها 

مرکزی است که در زمینه موسیقی فعالیت می کند. 
ب��ه گفت��ه وی در بخ��ش کتابخان��ه ه��ا و س��الن ه��ای 
 مطالع��ه ب��ه غی��ر از خدم��ات ج��اری، 23 برنام��ه اج��را 
می ش��ود و پی��ک دانای��ی، دوچرخ��ه دانای��ی در کم��پ های 
 مس��افران ن��وروزی و کول��ه دان��ش آم��وزی از برنام��ه های��ی

اس��ت که در این زمینه اجرا شده اس��ت. بیک گفت که سازمان 
بهترین خدمات ورزش��ی را در قال��ب 40 مرکز ورزش��ی روباز و 
سرپوش��یده به ش��هروندان ارایه می دهد و 75 ایس��تگاه ورزش 

صبحگاهی در مناطق 15 گانه شهر فعال هستند. 
وی با بیان اینکه بخش تفریح تنها بخشی است که به غیر از سازمان 
فرهنگی و تفریحی شهرداری در شهر متولی ندارد، گفت: سازمان 
فرهنگی و تفریحی ش��هرداری با 13 مرکز تفریحی به شهروندان 
خدمت رسانی می کند و 6 باغ بانوان در شهر در اختیار بانوان قرار 

دارد و برنامه های متنوعی در این باغ ها برگزار می شود.
 بیک با بیان اینکه از س��ه س��ال پیش چرخه کاغذی و دبیرخانه 
کاغذی در سازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری اصفهان حذف 
ش��ده اس��ت، عنوان کرد: 55 درصد بودجه س��ازمان باید توسط 
سازمان تامین شود و واحد درآمد و بازرگانی سازمان با تابلوهای 
تبلیغاتی و ارایه خدمات به شهروندان و قراردادهای ورزشی درآمد 

را تامین می کند. 

   از همه ظرفیت ها در س�ازمان فرهنگ�ی و تفریحی 
استفاده می شود 

مدیر عامل  جدید سازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری اصفهان 
با بیان اینکه هی��چ زمانی مانند اکنون کش��ور آماده حرکت های 
فرهنگی نبوده است، عنوان کرد:  س��ازمان فرهنگی و تفریحی از 
 سازمان هایی است که برنامه راهبردی و اجرایی دارد و در آینده ای

 نزدیک  یک برنامه تحول روبه رو ش��د با تمرکز بر محله محوری 
و عدالت محوری تدوین می ش��ود تا در مس��یر ارتقای س��ازمان 

حرکت کنیم. 
مهدی بقایی عنوان کرد: برنامه مدون و راهبردی سازمان فرهنگی 
و تفریحی  در اولین شورای سازمان در دو ماه آینده ارایه می شود 
تا راهبرد اجرایی و برنامه عملیاتی که مورد نیاز س��ازمان اس��ت، 

تهیه شود. 
وی مهم ترین برنامه عملیاتی و اجرایی که لازم است هر سازمان 
فرهنگی داشته باشد را  استفاده از همه ظرفیت ها، همه سلایق و 
همه گرایش ها دانست وگفت : تلاش می شود در سازمان فرهنگی 
و تفریحی از همه ظرفیت ها استفاده شود زیرا این سازمان متعلق 

به همه شهروندان است. 
بقایی با بیان اینکه اکنون ظرفیت سخت افزاری سازمان بی نظیر 
 اس��ت، عنوان کرد: از ظرفیت نیروی انس��انی صاحب نظر، سایر

 ارگان ها و هنرمندان اصفهان در سازمان استفاده می شود. 
مدیر عامل سازمان فرهنگی و تفریحی شهرداری اصفهان عنوان 
کرد: با رویکرد محله محوری مراک��ز فرهنگی مردمی در محلات 
شهر مورد توجه قرار گیرد وعلاوه بر استفاده از  ظرفیت های این 

مراکز از فعالیت های آنها نیز  حمایت می شود. 

معاون فرهنگی و اجتماعی شهرداری اصفهان در مراسم تکریم و معارفه مدیرعامل سازمان فرهنگی و تفریحی:

حوزه فرهنگی به مدیریت واحد نیاز دارد

خبر
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خبــــــر

روزنامه خبری،

 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 

این روزها اصفهان حال و ه��وای متفاوتی دارد و هر 
رهگذری که به هر گوشه ای از شهر چشمش می افتد؛ 
با صحنه ها و گل آرایي روبه رو می شود؛ انگار سبزي 
و گل جاي خالي آب رودخان��ه زاینده رود را پر کرده 
اس��ت. در این روزهای اردیبهشتی هر کجا گل هاي 
بنفشه و س��بزها خود نمایی می کند و حال و هوای 
شهر را طوری تغییر داده که همه مي خواهند به خیابان ها بروند و دیار 
افسانه اي شیخ بهایي را در روزهای پر رفت و آمد اردیبهشت ماه نظاره گر 

باشند؛ که  هفته نکوداشت اصفهان را یادآوري کنند.
س��وم تا نهم اردیبهش��ت ماه به بهانه سالروز ولادت ش��یخ بهایی هفته 
نکوداشت اصفهان نامگذاری ش��د تا دیار نصف جهان به عنوان یکی از 
ده ش��هر برتر جهان در عرصه تاریخی و تمدن��ی و ظرفیت های عظیم 
گردشگری مجالی برای معرفی و عرضه خود به علاقه مندانش پیدا نماید. 
اما امس��ال ش��هرداری اصفهان تلاش کرده با فضاس��ازی شهر و پیوند 
طبیعت با بدنه شهر اصفهان شور و نشاط دو چندانی را به مناسبت این 
ایام رقم بزند تا خاطرات شیرین همراه با سرسبزی اردیبهشتی را برای 

شهروندان رقم زند. 
 اما با توجه به این که اصفهاني ها یک س��ال است انتظار پرآبي زنده رود

 مي کشند و جاي این رودخانه هزاران ساله در سالروز تولد شیخ بهایي 
براي همگان بسیار خالي است ؛ ش��هرداري اصفهان با ابتکار خلاقانه به 
ایجاد تعادل و کیفیت بصری در مناظر شهری کرده و اقدام به گل آرایي و 
فضا سازي شهر شاد و بانشاط نموده تا جاي زاینده رود را در این روزهایي 

که به نام اصفهان نامگذاري شده را پرنماید.
این در حالی است که ش��هروندان و مس��افران از این ابتکار شهرداري 
اصفهان که جلوه خاصي به شهر داده ابراز رضایت مي کنند و با گشت و 
گذاري در ش��هر در خیابان ها و میادین شهر احساس آرامش مي کنند 
به طوري که فضا سازي شهر را در نشاط و شاداب سازي شهر با توجه به 

خشک بودن زاینده رود موثر مي دانند. 
شهروندان در این مدت فرصتی پیدا کردند تا با وجود نبود رودخانه چند 
هزار ساله خود زیبایي هاي نصف جهان را بهتر نظاره گره باشند و به این 

دیار افسانه ای ببالند. 

  معرفي زیبا ترین منطقه به مناسبت هفته نکوداشت اصفهان 
معاون خدمات شهري شهرداري اصفهان در این باره مي گوید: این حوزه 
به مناسبت هفته نکوداشت اصفهان و شاداب سازي روحیه شهروندان 
در این ایام که هواي با طراوت و مطلوبي دارداقدامات موثري با توجه به 
خشکي رودخانه در خصوص فضا س��ازي شهر انجام داده تا تاثیر مثبت 

اردیبهشت ماه تحت شعاع قرار نگیرد. 
مهندس محسن رنجبر با بیان این که برنامه ریزي خاصي براي گل آرایي 
شهر به مناسبت هفته نکوداشت اصفهان با محوریت سازمان پارک ها 
و فضاي سبز ش��هرداري صورت گرفته مي افزاید: س��ازمان زیباسازي 
شهرداري نیز براي فضا سازي شهر متناسب با این ایام اقدامات خاصي 
را انجام داده است.  وي با اشاره به این که مناطق 15 گانه شهر بر اساس 
دستورالعمل ها اقدام به فضا سازي شهر با استفاده از سازه هاي به روز دنیا 

کرده اند، ادامه مي دهد: نصب المان هاي سبز ، سبدها و مشعل هاي گل 
در سطح شهر جلوه اي ویژه به شهر به خصوص در پل فردوسي داده تا از 
فضاي سخت حاکم بر رودخانه با توجه به خشکي آن بکاهد هرچند که 
بي آبي زاینده رود از یاد شهروندان هرگز نمي رود.  معاون خدمات شهري 
شهرداري اصفهان با تاکید بر این که اقدامات صورت گرفته براي ایجاد 
فضایي مفرح و شاد در شهر است تصریح مي کند: همچنین نمای 3 بعدی 
از فیلم شیخ بهایی بر روی س��اختمان جهان نما در طول هفته اصفهان 
 به نمایش گذاشته شده که مجموع این اقدامات فضاي خاطره انگیزي 
در این روزها ایجاد کرده است.  وي از برگزاري مسابقه معرفي زیباترین 
منطقه به مناسبت هفته نکوداشت اصفهان خبر مي دهد و مي افزاید: بر 
اساس نظر سنجي که از شهروندان و متخصصین انجام خواهد شد مناطق 
در زمینه گل آرایي رتبه بندي مي ش��وند و زیبا ترین منطقه شناسایي 

و معرفي مي شود. 
رنجبر اضافه مي کند: شهرونداني که از پل هاي روخانه تردد مي کنند 
خشکي زاینده رود برایش��ان خیلي آزاردهنده است که خوشبختانه با 
این اقدامات ش��هرداري فضاي آرامش بخشي تا حدي براي شهروندان 

ایجاد شده است. 

  نصب سبدهاي گل در اماکن پرتردد شهر 
مدیرعامل سازمان پارکها و فضاي سبز شهرداري اصفهان نیز با اشاره به 
این که المان هایي زیبا در اندازه هاي مختلف همراه با سبد هاي گل در 
اماکن پرتردد، ورودي هاي شهر، خیابان ها و میادین اصلي شهر نصب 
ش��ده اس��ت مي گوید: با توجه به ویژگي ها و جاذبه هاي این کلانشهر 
تاریخي سوم تا نهم اردیبهش��ت ماه به عنوان هفته نکوداشت اصفهان 

نامگذاري شده است. 
دکتر س��لیماني پور با بیان این که هر ساله در ش��هرداري برنامه هاي 
 متنوعي ب��راي گرامیداش��ت هفته اصفه��ان تدارک دیده مي ش��ود،

 مي افزاید: امسال س��ازمان پارکها و فضاي سبز ش��هرداري نیز به نوبه 

خود از دو ماه گذشته برنامه هایي را براي اجرا در سطح شهر پیش بیني 
کرده است. 

مدیرعامل سازمان پارکها و فضاي سبز شهرداري اصفهان اضافه مي کند: 
بر این اساس المان هایي زیبا در اندازه هاي مختلف همراه با سبد هاي گل 
در اماکن پرتردد، ورودي هاي شهر، خیابان ها و میادین اصلي شهر نصب 
شده است.  س��لیماني پور با بیان اینکه 420 المان در سطح شهر نصب 
شده است، خاطرنشان کرد: این المان ها با خلاقیت ویژه اي طراحي شده 
از این رو در هفته اصفهان چشم اندازي زیبا در این شهر ایجاد کرده است. 
وي ضمن تش��کر ازهمکاري ش��هرداران مناطق، س��ازمان زیباسازي، 
 س��ازمان میادین و ساماندهي مش��اغل ش��هري براي اجراي این طرح

 مي افزاید:این المان ها به گونه اي در سطح ش��هر نصب شده که تمام 
مناطق 15 گانه را پوشش دهد.  مدیرعامل سازمان پارکها و فضاي سبز 
ش��هرداري اصفهان ادامه مي دهد: المان هاي س��بز در میادین آزادي، 
جمهوري، انقلاب، امام حسین)ع(، بزرگمهر، قدس، 25 آبان، بهارستان، 
مقابل ارگ جهان نما نصب شده اند.  وي اضافه مي کند: میدان دانشگاه، 
خیابان صمدیه، پل شهرستان، میدان غدیر، حاشیه رودخانه ، چهارراه 
فلس��طین، خیابان هاي حکیم نظامي، توحید، س��عادت آباد، آتشگاه، 
صارمی��ه، ورودي مصلي، پل س��رهنگ، ورودي خیابان ام��ام رضا)ع(، 
خیابان شریف، ورودي ملک شهر، خیابان کشاورزي، میدان لاله، تقاطع 
عاشق اصفهاني، میدان جوان، خوراسگان، خیابان جي و زیرگذر ارغوانیه 
از جمله خیابان هایي است که در هفته اصفهان به صورت ویژه گل کاري 
در آنها انجام شده است. این روزها به غیر از هیاهو و شلوغي شهر به دلیل 
برگزاري جشنواره  جشني به رنگ اصفهان در میدان امام )ره( و برپایي 
40 برنامه شاد و بانشاط براي مردم گل ارایي و آماده سازي فضاي شهر 
نیز نصف جهان را زیباتر کرده و انگار اردیبهش��ت امسال را در اصفهان 
به یادماندني تر از هرسال نموده؛ اگرچه جاي زاینده رود خالي است؛ اما 
خودنمایي گل هاي رز، لاله ها، بنفشه ها و شب بوها درد نبود زاینده رود 

را در وجود اصفهاني ها آلام و تسکین داده است.

لیلا
یزدانی

گروه
خبر

استقبال شهروندان از گل آرایی نصف جهان؛

اصفهان  به میهمانی گل ها رفت 

مشاور رییس سازمان میراث فرهنگی،صنایع دستی و گردشگری 
کشور شهر اصفهان را از شاخص ترین نمونه شهرسازي مبتني بر فکر 
و اندیشه دانست و گفت : اصفهان به دلیل ارزش هاي غني تاریخي 
و فرهنگي باید هفته نکوداشت داش��ته باشد. سید محمد بهشتی 
مش��اور رییس س��ازمان در امور مربوط به میراث فرهنگی و عضو 
هیات علمی مرکز آموزش عالی میراث فرهنگی در بازدید از غرفه 
ایمنا در میدان امام )ره( عنوان کرد : تاکنون برنامه هاي اجرا شده 
در سازمان میراث فرهنگي برای حفظ ارزش هاي اصفهان گاهي 

موفق و در برخي مواقع ناموفق بوده است.  وي وظیفه اصلي سازمان 
 میراث فرهنگي را شناس��ایي و معرفي ارزش ه��ا و ظرفیت هاي

 اصفهان دانس��ت و افزود: هنوز براي این مه��م فعالیت هاي قابل 
توجه انجام نشده با توجه به این که روزگاري اصفهان باغ شهر بود 
 و نمونه اي از باغ ش��هر در جهان بود و اروپا از این شهر الگو برداري

 مي کرد اما  با این وجود تاکنون براي آشکار کردن ارزش هاي پنهان 
این شهر  کار شاخصي انجام نشده است.  مش��اور رییس سازمان 
میراث فرهنگی،صنایع دس��تی و گردشگری کشور با تاکید بر این 

که اصفهان از جایگاه ویژه اي در سطح جهان برخوردار است ،عنوان 
کرد: اصفهان گوهر گرانبهایي است که باید در این شهر فعالیت هاي 
بسیاری انجام شود .  وي با اشاره به این که براي اصفهان مي شد در 
گذشته طرح هاي خوبي براي معرفي ظرفیت ها و پتانسیل هاي این 
شهر اجرا کرد،گفت: متاسفانه ما در این زمینه غفلت کردیم و بیشتر 
فعالیت ها در خصوص توسعه اصفهان  همانند سایر شهرها بوده و 
امید است براي معرفي و شناسایي، ارزش هاي این شهر مورد توجه 

همگان قرار گیرد. 

مشاور رییس سازمان میراث فرهنگی،صنایع دستی و گردشگری کشور:

 اصفهان از شاخص ترین نمونه های شهرسازي مبتني بر فکر و اندیشه است



اخبار کوتاه

شمسایی: اسطوره کشی در فوتبال 
باب شده

کاپیتان پیش��ین تیم ملی فوتس��ال با بیان اینکه مصطفی نظری 
واقعیت های پشت پرده این رشته را مشخص کرده است تاکید کرد: 
متاسفانه اسطوره کشی در فوتسال باب شده و به نظرم بعد از نظری 

نوبت به کشاورز و طاهری می رسد.
وحید شمسایی ضمن بیان مطلب فوق اظهار داشت: من واقعیت را 
می گویم. در ورزش تا زمانی که می توانیم از بازیکن استفاده کنیم 
تاج طلایی بالای س��رش می گذاریم و به او صخره طلایی و پنجه 
طلا می گوییم ولی وقتی بازیکنی مثل نظری اتفاق کوچکی برایش 
رخ می دهد که خودش هم مقصر نیس��ت آن وقت ب��ه راحتی او را 

کنار می گذاریم.
وی افزود: متاسفانه اسطوره کشی در فوتس��ال باب شده است. از 
همان قدیم با سیدمهدی ابطحی که یک فرد بزرگ بود بد برخورد 
کردند. البته فوتس��ال نس��بت به آن زمان خیلی پیش��رفت کرده 
است. حسین شمس که تاریخ س��از بود و مثل او نداریم را هم کنار 
گذاشتند. درباره خودم هم چیزی نمی گویم ولی رضا ناصری و پس 

از آن هم مصطفی نظری هم با برخورد بد آقایان مواجه شد.

واکنش باشگاه سپاهان به اخبار رسانه ها با 
انتشار بیانیه؛

مبالغ منتشر شده قرارداد بازیکنان 
سپاهان در رسانه ها صحت ندارد

باشگاه س��پاهان با انتش��ار بیانیه ای اعلام کرد مبالغ منتشر شده 
مربوط به قرارداد بازیکنان تیم فوتبال این باشگاه صحت ندارد.

در بیانیه روابط عمومی باشگاه فولاد مبارکه سپاهان آمده است:
در آس��تانه ش��روع فصل نقل وانتقالات لیگ چهاردهم، متأسفانه 
برخی از رسانه ها و بعضاً افراد سودجو مبادرت به انتشار ارقام کاملًا 
نادرس��ت در مبالغ قرارداد فصل گذشته ش��ماری از بازیکنان تیم 
فوتبال این باش��گاه نموده اند تا باعث ایجاد جو بدبینی و فرافکنی 
نسبت به باشگاه های شهرستانی ش��ده و مجدداً افکار را از سمت و 
س��وی اصل موضوع دور کنند که این امر می تواند فضای نامناسب 
و جو مسمومی را در فصل نقل و انتقالات پیش رو در حوزه فوتبال 

کشور رقم بزند.
لذا باشگاه فولاد مبارکه سپاهان ارقام منتشر شده را کذب محض 
دانسته و از مسوولین محترم رسانه های خبری درخواست می نماید 
از انتشار اینگونه اخبار که از سوی منابع رسمی باشگاه فولاد مبارکه 

سپاهان مورد تایید نمی باشند، جداً پرهیز نمایند.
بدیهی است این باشگاه حق قانونی خود می داند پس از بررسی های 
لازم، موضوع را از طریق مراجع ذیصلاح تا آخرین مرحله، پیگیری 

و افراد خاطی را محکوم نماید.
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یک مرگ تلخ درست در روزی که همه می خواهند شیرین آن 
را آغاز کنند. مربی که پارسال بارسا را هدایت می کرد و همه او 
را آنالیز می کردند دیگر نفس نمی کشد و این شوکی به فوتبال 
است در آس��تانه جام جهانی برزیل. تیتو ویلانووا مرد و جامعه 
فوتبال را در غ��م مرگ خودش متاثر کرد. ام��ا نزدیکی فوتبال 
دوستان بس��یار تامل برانگیز بود. همان هایی که به تیتو انرژی 

می دادند و امروز دوشادوش همدیگر برای او دعا می خوانند.

   ساندرو راسل در شوک عصبی مرگ تیتو ویلانوا
ساندرو راسل رییس مستعفی بارسا که در اوایل سال جاری از 
س��مت خود کناره گیری کرد از همه وخیم تر است. راسل که 
اولین کسی بود که فرصت سرمربیگری تیم اول بارسا را به تیتو 
واگذار کرد ؛ یکی از نزدیکترین اشخاص در طول زندگی تیتو به 
وی بود و در تمام مدت بیماری تیتو ارتباط نزدیکی با او داشت.

از ش��ب پنج ش��نبه که حال تیتو ویلانوا رو به وخامت گرایید؛ 

ساندرو راس��ل خودش را به کلینیک کوئیرن رس��انده بود و تا 
لحظه مرگ تیتو در کنار وی حضور داش��ت. پ��س از مرگ او 
بود که ساندرو راسل دچار شوک عصبی ش��د و تا بدین لحظه 
نتوانس��ته کلمه ای س��خن بگوید و به نوعی در خود غرق شده 

است. 
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 اغ��راق نیس��ت اگ��ر بگویی��م دی��دار دی��روز ای��ن تی��م در 

" ال مادریگال " و در مقابل ویارئال ، س��خت ترین آنهاست . از 
لحظه شنیدن خبر مرگ تیتو ویلانوا ، بازیکنان بارسا در شوک 
بزرگی فرور رفته اند و غم و مصیبت همچون صاعقه به اردوی 

بارسا رسوخ کرده است.
غالب بازیکنان به ش��دت تحت تاثیر مرگ سرمربی سابق خود 
قرار دارند. بازیکنان بارسا پس از مرگ تیتو در صفحات اجتماعی 
خود پیغام های تس��لیت خود را تقدیم خانواده و دوستان وی 
کردند و دیروز نیز با حضور در نیوکمپ یاد او را زنده نگه داشتند.

   و گزارش های تکان دهنده از رختکن بارسا
یک روز از مرگ تیتو ویلانوا گذش��ت و بارسلونا در غم از دست 
دادن این بازیکن و سرمربی سابق خود عزادار است. پرچم های 
کاتالونیا همچنان نیمه افراش��ته اند و هواداران بارسا در بیرون 
ورزش��گاه نیوکمپ و در مکانی که به افتخار او درست کرده اند 

تجمع کرده و برای او گل می گذارند.
تک تک بازیکنان بارسا حتی والدس مصدوم در این گردهمایی 
شرکت داشتند . ابتدا چهار کاپیتان اول بارسا سوگنامه ای که 
باشگاه بارس��لونا به منظور درگذش��ت تیتو آماده کرده بودند 
را امضا کرده و س��پس نوبت به باقی بازیکن��ان و اعضای کادر 

مربیگری بارسا رسید تا این سوگنامه را خوانده و امضا کنند.
بازیکنانی که بهترین دوران زندگی فوتبالی خود را در کنار تیتو 
گذرانده بودند به سختی می توانستند خود را کنترل کنند. پس 
از امضای سوگنامه همه بازیکنان دقایقی به عکس بزرگ تیتو 

خیره شدند . 
اشک های زوبی زارتا مدیر ورزشی بارسا و نیایش دنی آلوس که 
در تمام مدت مش��غول به این کار بود از صحنه های تاثیر گذار 

این مراسم بود.
همگی یاد مرحوم حجازی افتادیم. وقتی قهرمان بمیرد همه با 

هم در سوگ او می ایستیم و به احترام او دعا می خوانیم.

روح فوتبال دوست دربولیوی؛ 

حضور یک شبح در استادیوم هرناندو

در جریان دیداری در لیگ بولیوی صحنه ای جالب توس��ط دوربین های تلویزیونی شکار 
ش��د ش��بحی از میان تماش��اگران عبور می کرد بدون آنکه هیچ مزاحمتی برای هواداران 
ایجاد کند. اس��تادیوم هرناندو س��ایلس در محل گورس��تانی قدیمی احداث ش��ده است 
و در هنگام بازی لاپاز و دفنس��ور اس��پورتینگ در لیگ بولیوی سایه ای س��یاه به سرعت 
از روبه روی تماش��اگران رد می ش��د در ابت��دا این ذهنیت ب��ه بیننده القا می ش��د که او 
یکی از هوادارانی اس��ت که به س��رعت از دس��ت پلیس ف��رار می کند اما س��رعت دویدن 
 و اینکه هی��چ مزاحمتی برای تماش��اگران ایج��اد نکرده او حت��ی به راحت��ی از نرده های 
جدا کننده ی هواداران نیز عبور می کند تمامی این موارد شائبه هایی را در مورد این شبح 

مرموز ایجاد می کند.

مرگی که هیچ کس باور نداشت؛

شوک به فوتبال 
در آستانه جام جهانی 

تیم ملی فوتبال ایران در دیداری دوس��تانه در آفریقای جنوبی س��ه شنبه نهم 
اردیبهشت به مصاف تیم صدرنشین این کشور می رود.

در ادامه تمرینات تیم ملی ایران در آفریقای جنوب��ی، کادر فنی تیم ملی ایران 
تصمیم گرفت تا بازیکنان دیروز در نوبت صبح بدنسازی  کنند و نوبت عصر را در 

زمین چمن، تمرین های تاکتیکی را ادامه دهند.
بر این اساس تصمیم جدید کادر فنی تیم ملی، ملی پوشان امروز استراحت دارند 
و پس از تمرینات صبح و عصر روز دوش��نبه، با آمادگی تمام روز س��ه شنبه نهم 

اردیبهشت به مصاف تیم سان دانز صدرنشین لیگ برتر فوتبال آفریقای جنوبی 
می روند.

تیم ملی انتخابی کی روش، چهارشنبه 10 اردیبهش��ت، تمرینات خود را در دو 
نوبیت صبح و عصر پیگیری می کنند.

آخرین دیدار تدارکاتی شاگردان کی روش، پنجشنبه 11 اردیبهشت خواهد بود 
که در مقابل تیم رده هفتم لیگ برتر این کش��ور )بلک ایسز( بازی خواهند کرد. 
کی روش س��رمربی تیم ملی گفت: تنها چیزی که برای م��ن در اردوی آفریقای 
جنوبی اهمیت دارد این است که به تمرینات اصلی تیم برسیم و سخت کار کنیم. 
باید تلاش کنیم در این اردو به آمادگی کامل برسیم. مطلبی که مهم است اینکه 
بازیکنان به آمادگی تکنیکی، روح��ی، تاکتیکی و همینطور ب��ه آمادگی کامل 

فیزیکی برسند.
سرمربی تیم ملی ایران گفت: در این اردو هم کادر فنی تیم ملی و همه بازیکنان 
دست به دس��ت هم دادیم تا بتوانیم بهترین نتیجه را بگیریم. کی روش با اشاره 
به پیگیری اردو تیم ملی در تهران تصریح کرد:  ت��لاش خواهم کرد تا بتوانم در 
قبال هواداران ایران بهترین نتیجه را کسب کنم.سرمربی تیم ملی فوتبال ایران 
همچنین با تاکید بر اینکه تیم ملی نیازمند حمایت های واقعی است، گفت: من از 

مردم ایران به خاطر حمایت های واقعی از تیم ملی تشکر می کنم.

کی روش:

سعی می کنم بهترین نتیجه را در قبال هواداران ایران کسب کنم

کیفیت لیگ سیزدهم  راضی کننده نبود

قرارداد بازیکن با باشگاه محرمانه است؛

فرهادی :
 بدشانس بودیم، توپ هایمان وارد دروازه نمی شد

اسماعیل فرهادی در پلی اکریل فوتبال را فراگرفت اما از تیم ذوب آهن 
به فوتبال ایران معرفی شد و در یک دهه اخیر لیگ برتر به همراه این 

تیم در لیگ حضور پیدا کرد.

وقتی تیم ملی تنهاست؛

مرگی که هیچ کس باور نداشت؛ 

افکار کی روش در 
بن بست، فدراسیون 

در خواب

 شوک به فوتبال  در آستانه جام جهانی 

برگزاری دوره بین المللی مدیریت 
و رهبری در ورزش همگانی

7

5

5

6

مبالغ منتشر شده قرارداد بازیکنان 
سپاهان در رسانه ها صحت ندارد
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حملـــــه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

مربیان نباید با وعده های پوشالی بازیکنان را ناامید کنند برگزاری دوره بین المللی مدیریت و رهبری در ورزش همگانی
هیات ورزش های همگانی اس��تان اصفهان از سوی فدراسیون 
به عنوان میزبان اولین دوره بی��ن المللی مدیریت و رهبری در 

ورزش همگانی انتخاب شد.
رسول نعمتی رییس کمیته آموزش هیات ورزش های همگانی 
استان اصفهان با بیان این خبر گفت:طبق توافقات صورت گرفته 
بین امیرنوربخش باق��ری رییس هی��ات ورزش های همگانی 
اس��تان اصفهان و امیرمجدآرا رییس فدراس��یون ورزش های 
همگانی کش��ور اصفهان به عنوان میزبان برگزاری اولین دوره 

مدیریت و رهبری ورزش های همگانی انتخاب شد.

 رس��ول نعمتی افزود:ای��ن دوره زی��ر نظر فدراس��یون جهانی 
ورزش ه��ای همگانی و اس��اتید برجس��ته بین الملل��ی از 25 
 اردیبهش��ت تا س��ی ام اردیبهش��ت م��اه در اصفه��ان برگزار

می شود،این دوره کشوری بوده و هر اس��تان دو سهمیه برای 
شرکت در دوره دارد.

وی خاطر نش��ان کرد:اصفهان با توجه به اینکه میزبان است 8 
سهمیه برای شرکت در دوره بین المللی مدیریت و رهبری در 
ورزش همگانی دارد که اولویت با افرادی اس��ت که برای ثبت 

نام زود اقدام نمایند.

دبیر هی��ات والیبال اس��تان اصفهان گفت: مربیان س��کوی 
پرتاب بازیکنان هستند و نباید با وعده های پوشالی و دریافت 
هزینه های نامتعارف امید بازیکنان برای ادامه فعالیت ورزشی 
را ناامیدکنند. محمد رجالی در حاش��یه برگزاری نخس��تین 
دوره جامع دانش افزایی مربیان والیبال استان اصفهان اظهار 
کرد: هیات والیبال اس��تان اصفهان با هدف توانمندس��ازی و 
یکسان سازی س��طح آگاهی و آموزش مربیان والیبال استان 
اصفهان اقدام به برگزاری نخس��تین دوره جامع دانش افزایی 

مربیان والیبال استان کرده است.

وی با بیان اینکه ارتقای س��طح علم و آگاه��ی مربیان یکی از 
دغدغه های هیات والیبال استان اصفهان است، تصریح کرد: 
به همین دلیل یکی از مهمترین برنامه هایی که هیات والیبال 
با روی کار آمدن تیمور باج��ول به عنوان رییس این هیات در 
دستور کار قرار داده، برگزاری دوره جامع دانش افزایی مربیان 
است.دبیر هیات والیبال اس��تان اصفهان با اشاره به برگزاری 
این دوره تاکید کرد: دوره جامع دانش افزایی مربیان تلفیقی از 
مطالب تئوری و عملی است که در غالب کارگاه های تخصصی 
برای مربیان و پیشبرد والیبال استان اصفهان برگزار می شود.

حالا که لیگ س�یزدهم زود تمام شده و فرصت 
زیادی تا آغ�از لی�گ چهاردهم باق�ی مانده؛ با ؟

تعطیلات طولانی لیگ چه می کنید؟
ما دو فصل س��نگین را پشت س��ر گذاش��ته ایم و به این تعطیلات 
واقعاً نیاز داش��تیم. در لیگ دوازدهم که به پلی آف رسیدیم و عملا 

استراحتی برای لیگ سیزدهم نداشتیم. 
در لیگ تازه تمام شده هم فشار زیادی روی کل تیم ما بود و روزهای 
سختی را سپری کردیم اما حالا می توانیم با خیال راحت به تعطیلات 

برویم و منتظر شروع فصل جدید باشیم.

پس با این حس�اب از اینکه به طور مستقیم در 
لی�گ برتر ماندی�د و همانند تیم فجر سپاس�ی ؟

درگیر پلی آف نیستید، خیلی خوشحالید؟
پلی آف واقعا شراط خاصی دارد و چون خودمان سال گذشته چنین 
تجربه ای را پشت سر گذاش��تیم، می دانم تیم های فجر سپاسی و 

پیکان چه وضعیت دشواری دارند. 
برای اینکه امس��ال دوباره مش��قات پلی آف تکرار نش��ودف نهایت 
تلاش��مان را به کار گرفتیم تا دوب��اره گذرمان به پل��ی آف نیفتد و 
خوشبختانه هم توانس��تیم خودمان را جمع کرده و با حمایت های 
صورت گرفت��ه در چند هفته پایان��ی جواز بقا در لیگ را به دس��ت 

آوردیم.

فکر می کنید از بین دو تیم فجر سپاسی و پیکام 
کدام یک لیگ برتری ش�ود؟! تصور می شود که ؟

شیرازی ها شانس بهتری به نسبت پیکان دارند؟
پیکان تیم خوبی اس��ت و از مربی با تجربه ای نیز بهره می برد. فجر 
 سپاسی نیز س��ال هاس��ت که در لیگ حضور دارد و تیم دست و پا 

بسته ای نخواهد بود. 
پلی آف به دلیل اینکه دو تی��م در دو بازی رفت و برگش��ت باید به 
مصاف هم بروند، حساسیت زیادی دارد اما من هم مانند شما شانس 

فجر را بیشتر می دانم.

موافقید به سه هفته سرنوشت ساز پایانی لیگ، 
بازی به بازی بپردازیم. اول بازی با صبا که بعد از ؟

باختی که داشتید، دل نگرانی ها برای سقوط ذوب آهن 
صدباره شد؟

بعد از آمدن فیروز کریمی تغییر و تحولاتی در تیم صورت گرفت و با 
این تغییرات به مصاف صبا رفتیم. 

در این دیدار نمایش خوبی داش��تیم و اگر توپ هایمان وارد دروازه 
حریف شده بود، می توانستیم پنج بر دو برنده شویم اما با بدشانسی 
موقعیت هایان یکی پ��س از دیگری به گل تبدیل نش��د تا کارمان 
سخت شود، البته تنها خوش شانس��ی ما امتیاز از دست دادن سایر 

تیم های پایین جدولی بود.

و بازی با داماش؛ بعد از بردی که ذوب آهن در این 
بازی به دس�ت آورد؛ ش�انس بق�ای ذوب به 90 ؟

درصد رسیده بود؟! از بردتان در این بازی بگویید؟
بازی با داماش فینال ت��ه جدولی ها بود؛ فی��روز کریمی زمانی که 
هدایت ذوب را برعهده گرفت، گفته بود که می خواهد از س��ه بازی 
باقی مانده 9 امتیاز کس��ب کند و به نظر من ای��ن اتفاق رخ داد زیرا 
بازی با داماش 6 امتیازی بود و توانس��تیم جواب ب��ازی خوبمان را 

بگیریم و برنده این بازی شویم.

و در نهایت هم بازی با راه آهن و بقا ذوب آهن در 
لیگ برتر؟؟

همزمانی بازی های هفته پایانی موجب ش��ده بود تا استرسی بابت 
نتایج دیدارهای سایر تیم ها نداشته باشیم و تنها به فکر نتیجه گیری 

تیم خودمان باشیم.

یعنی در بی�ن دو نیمه هم متوجه نش�دید، فجر 
سپاس�ی پیش افتاده و ش�رایط برای ذوب آهن ؟

دشوارتر شده است؟
خوشبختانه نتیجه بازی فجر را نشنیدم اما دوست دارم تمام فوتبال 
دوستان اصفهانی بازی ما با راه آهن را تماشا کنند زیرا با وجودی که 
راه آهن با تمام وجود بازی می کرد اما تیم ما بازی بس��یار زیبایی را 
به نمایش گذاش��ت و در همان نیمه اول هم چندین موقعیت خوب 
گلزنی داشتیم و در نهایت در نیمه دوم با یکی از موقعیت هایمان که 

به گل تبدیل شد، برنده بازی شدیم. 
جا دارد از هوادارانی که برای تشویق ذوب آهن به ورزشگاه اکباتان 
آمده بودند، تشکر کنم زیرا حضور آن ها در این بازی حساس، انگیزه 

زیادی به ما داد.

در روزهای اخیر شنیده ش�ده که فیروز کریمی 
برای فصل آینده به باشگاه برنامه داده است؟ در ؟

مورد ادامه همکاری وی با ذوب آهن چه نظری دارید؟
در این مدت��ی که با فیروز کریم��ی کار می کردی��م، از وی رضایت 
داشتیم زیر وی از نظر فنی در سطح خوبی است و با بقای ذوب آهن 
در لیگ، تاثیر گذاری وی مشخص شد، من هم شنیده ام که باشگاه 
از وی برنامه گرفته اما تصمیم گیری نهایی در این خصوص توسط 

باشگاه گرفته می شود.

به نظر می رسد طنازی های فیروز کریمی نسبت 
به قبل کم شده است؟؟

در این مدت هم بعضاً حرکاتی انجام م��ی دادن که باعث بالا رفتن 
روحیه بازیکنان می شد.

بعد از تجربه ای که ذوب آهن در لیگ دوازدهم 
داشت، انتظار می رفت از این تجربه درس بگیرد ؟

اما در لیگ سیزده نیز همان شرایط یک بار دیگر تکرار 
ش�د؟! به عنوان بازیکنی که یک دهه در تیم ذوب آهن 

حضور داشته اید، اشکال کار را در کجا می بینید؟
ذوب آهن معمولاً بر روی نیمکت ثبات داشته است، همان طوری که 
آقایان کربکندی و ابراهیم زاده چندین فصل مربیگری تیم را برعهده 

داشتند اما در این دو سال 6 مربی عوض کردیم که جالب نبود. 
تغییر مربی تاثیر زیادی در روند عملکردی تیم داشت زیرا هر مربی 
 برنامه کاری خود را داش��ته و مربیان و همکاران خ��ودش را به تیم 
می آورد. از ط��رف دیگ��ر در این دو فص��ل نیز با بدشانس��ی های 
زیادی مواجه ش��دیم و موقعیت های ما تبدیل به گل نمی ش��د اما 

امیدوارم مدیران و تصمیم 
گیرندگان باشگاه از شرایط 
این دو س��ال درس گرفته 
و تیمی قدرتمن��د را برای 

لیگ آماده کنند.

؟
از  برخ�ی 
کارشناسان معتقد 
بودند لیگ سیزدهم 
ب�ه واس�طه منتهی 
بودن به جام جهانی، 
انگی�زه بازیکن�ان 
نمای�ش   ب�رای 
توانمندی هایشان 
را بالا می برد و منجر 
به افزای�ش کیفیت 
لیگ می ش�ود؟ به 

نظر شما چنین اتفاقی در لیگ به وقوع پیوست؟
مسلماً در سالی که منتهی به جام جهانی است، همه بازیکنان انگیزه 
زیادی دارند اما کیفیت لیگ ب��ه نظر من راضی کننده نبود و در کل 
لیگ جالبی را ش��اهد نبودیم، البته به جز پنج شش هفته پایانی که 
جدال چند تیم برای قهرمانی و چند تیم دیگر برای سقوط نکردن، 

حساسیت را بالا برده بود.
کم شدن تعداد تماشاگران نیز نش��ان می دهد که کیفیت لیگ بالا 
نبوده است زیرا اگر مسابقات جذاب باشد، حتی اگر قیمت بلیط نیز 

گران شود، تماشاگران استقبال خواهند کرد.

بلافاصله پس از اتمام لیگ، کی روش لیست تیم 
ملی را اعلام کرد و طبیعی اس�ت که بسیاری از ؟

بازیکنان دوست داشتند در این لیست باشند؛ اسماعیل 
فرهادی چه طور؟

من همیشه نظرم بر این بوده که در تیم باشگاهی بهترین باشم زیرا 
انتخاب بازیکن برای تیم ملی سلیقه ای است و با نظر سرمربی انجام 

می شود و نظر کی روش نبوده که مرا دعوت کند.

معمولاً برخی بازیکنان همواره در تیررس مربیان 
تیم ملی هستند و حتی اگر در تیم باشگاهی خود ؟

 نیز عملکرد مثبتی نداشته باش�ند، به تیم ملی دعوت 
می ش�وند اما بازیکن�ی همانن�د اس�ماعیل فرهادی و 
از  دیگ�ر  بس�یاری 
بازیکنان حتی در زمان 
 اوجش�ان نی�ز دی�ده 
نمی ش�وند  و شانسی 
برای بازی کردن در تیم 
دس�ت  ب�ه   مل�ی 
نم�ی آوردن�د. ب�ا این 

نظریه موافقید؟
واقع��اً همین طور اس��ت. 
در س��ال های گذشته در 
برخی از لیگ ها، بازیکن 
تاثیر گذاری ب��رای تیمم 
ب��ودم و می توانس��تم جز 
نف��رات دع��وت ش��ده به 
تیم ملی باشم، همچنین 
 بازیکن��ان دیگ��ری ک��ه 
می توانستند در تیم ملی 
بازی کنند اما به هر حال 
همان ط��وری که قبلا نیز 
اشاره داشتم، دعوت ش��دن به تیم ملی  امری سلیقه ای است و من 

هم به نظر کادر فنی احترام می گذارم.

به عن�وان بازیکنی ک�ه در ک�وران لیگ حضور 
داشته اید، جای کدام بازیکنان را در لیست اعلام ؟

شده خالی می بینید؟
تقریباً اکثر بازیکنان خوب لیگ در لیست تیم ملی هستند اما نفراتی 
دعوت شده اند که در ماه های اخیر همواره در لیست بازیکنان دعوت 
شده بوده اند، البته کادر فنی اعلام کرده که پس از اردوی آفریقای 

جنوبی، لیست دیگری را منتشر خواهد کرد.

در مورد دعوت حدادی فر و خانزاده از تیم ذوب 
آهن به تیم ملی چه نظری دارید؟ فکر می کنید ؟

در لیست نهایی جا داشته باشند؟

هر دو از بهتری��ن های ذوب آهن بودند و به تیم ملی دعوت ش��دند. 
خانزاده در نیم فصلی که برای ذوب بازی کرد، عملکرد خوبی داشت 
و حدادی فر نیز که همواره از بهترین های ذوب آهن بوده است. در 
صورتی هم که در اردوی آفریقای جنوبی و اتریش بتوانند نظر کادر 

فنی را جلب کنند، می توانند در جام جهانی حضور داشته باشند.

گروه تیم ملی در جام جهانی را چه طور ارزیابی 
می کنید؟! هم گروه�ی با آرژانتی�ن، نیجریه و ؟

بوسنی؟!
باید قبول کنیم که در گروه سختی قرار گرفته ایم. تیم آرژانتین که 
قدرتش بر همگان مش��خص است اما تیم های بوس��نی و نیجریه را 
نیز نباید دست کم گرفت. جام جهانی جای بهترین بازیکنان است 
و ملی پوشان ما بهترین فرصت را برای نمایش توانایی های خود در 

اختیار دارند.

بسیاری معتقدند در صورتی که تیم ملی بتواند از 
نیجریه مس�اوی بگیرد، می توانیم به دور بعدی ؟

صعود کنیم؟
مسلماً این هدف دور از دسترس نخواهد بود. بازی ایران با نیجریه به 
دلیل اینکه بازی اول تیم ملی نیز محسوب می شود، اهمیت زیادی 
دارد و در صورت��ی که بتوانیم حتی مس��اوی هم بگیری��م، با انگیزه 
دوچندانی در بازی های بعدی به میدان خواهیم رفت اما در غیر این 

صورت در دو بازی بعدی کار دشواری را پیش رو خواهیم داشت.

کی روش را گزینه خوبی برای سرمربیگری تیم 
ملی می دانید؟؟

من تا به حال با کی روش تجربه همکاری نداشته ام اما تعریف وی را 
از سایر بازیکنان شنیده ام. ولی به هر حال وی یک مربی سرشناس 
است و در تیم های بزرگی مربیگری کرده و تیم ملی ما نیز با هدایت 

وی توانست به جام جهانی راه پیدا کند.

به صعود تیم ملی به جام جهانی اش�اره کردید؛ 
برخی معتقدند تم ملی ما با خوش شانسی تمام ؟

جواز حضور در این رقابت ها را به دست آورد؟
بعد از باخت به ازبس��کتان ش��رایط خاصی برای تیم ملی به وجود 
آمده بود و می بایست حتماً دو بازی بعدی را می بردیم تا راهی جام 

جهانی شویم . 
در بازی با تیم کره جنوبی خوب ب��ازی کردیم و البته لطف خدا هم 
ش��امل حال تیم ما ش��د و با وجودی که کره ای در زمین خودشان 
موقعیت های زی��ادی برای گلزنی داش��تند، توانس��تیم این تیم را 

شکست بدهیم و به طور مستقیم راهی  جام جهانی شویم.

در روزه�ای اخی�ر انتش�ار ق�رارداد بازیکنان 
استقلال و پرسپولیس سر و صداهای زیادی برپا ؟

ک�رد؛ ای�ن اق�دام وزارت ورزش و جوان�ان، موافقان و 
مخالفان زیادی داشت؛ شما جز کدام دسته هستید؟

به شخصه معقتدم قرار داد بازیکن با باشگاه محرمانه است و انتشار 
قراردادها و رسانه ای کردن آن  کار درس��تی نیست زیرا مساله ای 
است بین باشگاه و بازیکن. یک بازیکن ارزشش را داشته و 2 میلیارد 
هم بگیرد، حقش است اما یک بازیکن نیز 100 میلیون هم نمی ارزد 

و باید باشگاه ها کیفیت بازیکنان را در نظر بگیرند.

پس مخالفت رسانه ای شدن قرارداد و بازیکنان 
و حرف و حدیث های به راه افتاده هستید؟؟

در روزهای گذش��ته هر جایی که مردم ما را می بینند، از ما راجع به 
قراردادهای میلیاردی می پرسند و با درآمد شغل های دیگر مقایسه 
می کنند و می گویند ش��ما که قرارداد میلیاردی می بندید، چرا از 

بی پولی می نالید.

بعد از ی�ک نزدیک به یک دهه حض�ور در ذوب 
آهن، از انتخاب این تیم رضایت دارید؟؟

من بازیکن امید تیم پلی اکریل بودم و بع��د از انحلال این تیم، بین 
انتخاب سپاهان و ذوب آهن مردد بودم تا اینکه ذوب آهن را انتخاب 
کردم و از لیگ 82 تاکن��ون در این تیم عضویت داش��ته ام و از این 

انتخاب بسیار راضی هستم و فوتبالم را مدیون ذوب آهن می دانم.

فکر نمی کنید در صورت ترک ذوب آهن و رفتن 
به تیم دیگری در این سال ها، می توانستید از نظر ؟

ملی موقعیت بهتری پیدا کنید؟
ش��اید از لحاظ ملی برایم بهتر می ش��د اما ش��رایط ط��وری بود و 
پیشنهاداتی که رسید، به گونه ای بود که ذوب آهن را ترجیح دادم 
زیرا در این تیم بسیار راحت بودم و آرامش زیادی داشتم زیرا ذوب 

آهن تیمی بدون حاشیه است.

ب�ه خداحافظ�ی از مس�تطیل س�بز ه�م فکر 
می کنید؟؟

بالاخره خداحافظی هم بخش��ی از زندگی هر فوتبالیستی است . از 
رایان گیگز در مورد خداحافظی اش پرس��یده بودند که جواب داده 

بود از بعدش می ترسم.
هر فوتبالیستی دوست دارد تا زمانی که می تواند بازی کند اما تا سن 
خاصی این توانایی وجود دارد. من ط��وری برنامه ریزی کرده ام که 
 اگر اتفاق خاصی رخ ندهد، تا 40 سالگی در سطح اول فوتبال بازی 

کنم.

کیفیت لیگ سیزدهم  راضی کننده نبود

قرارداد بازیکن با باشگاه محرمانه است؛

فرهادی: بدشانس بودیم، توپ هایمان وارد دروازه                   نمی شد

اسماعیل فرهادی در پلی اکریل فوتبال را فراگرفت اما از تیم ذوب آهن به فوتبال 
ایران معرفی شد و در یک دهه اخیر لیگ برتر به همراه این تیم در لیگ حضور پیدا 

کرد.
فرهادی طی ده سال گذشته با تیم ذوب آهن روزهای شیرین و تلخی را سپری کرده است، از روزهای خاطره 
انگیز قهرمانی در جام حذفی و نایب قهرمانی در لیگ قهرمانان آسیا تا روزهای دلهره آور دست و پا زدن 

ذوب آهن در قعر جدول رده بندی و تلاش برای بقا.
این بازیکن با اینکه معمولا از مهره های کلیدی تیمش محسوب می شده اما در بعد مالی خوش شانس نبوده 
 و هیچ گاه م�ورد توجه مربیان تیم ملی قرار نگرفته و ناچار اس�ت از راه دور و تلویزیون نمایش ش�اگردان 
کی روش در جام جهانی برزیل را تماش�ا کند. پایان لیگ پر دلهره برای ذوبی ها و در پیش بودن بازی های 

تیم ملی در جام جهانی بهانه ای شد تا  گفت وگویی را با فرهادی ترتیب بدهیم. 

بازی با داماش فینال ته 
جدولی ها بود؛ فیروز 

کریمی زمانی که هدایت 
ذوب را برعهده گرفت، 
گفته بود که می خواهد 
از سه بازی باقی مانده 

9 امتیاز کسب کند و به 
نظر من این اتفاق رخ 

دادزیرا بازی با داماش 6 
امتیازی بود و توانستیم جواب بازی خوبمان 
را بگیریم و برنده این بازی 

شویم

   مهری مصور     
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حملــــــه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

تیم ملی ای��ران روزهای عجیب��ی را در اردوی آفریقای جنوبی س��پری 
می کند؛ از اعزام چندباره بازیکنان گرفته تا لغو تنها بازی تدارکاتی رسمی 

این تیم با موزامبیک.
 تیم ملی فوتبال ایران بامداد بیست و شش��م فروردین ماه پس از کش و 
قوس  های فراوان مبنی بر اعزام یا عدم اع��زام این تیم به اردوی آفریقای 
جنوبی،  س��رانجام راهی آفریقای جنوبی ش��د تا اولین اردوی خارجی 
شاگردان کی روش برای آماده س��ازی تیم ملی در راه جام جهانی به این 

ترتیب با ترکیبی نصفه و نیمه استارت بخورد. 
برای برپایی اولین اردوی خارجی تیم ملی در راه آماده سازی رقابت های 
جام جهانی 2014 برزیل، 28 بازیکن به اردوی این تیم دعوت شدند که 
از این تعداد فقط 10 بازیکن راهی آفریقای جنوبی شد و نکته قابل توجه 

اینکه از جمع این بازیکنان هیچ دروازه بانی حضور نداشت. 
از 28 بازیکن دعوت شده به اردو 4 بازیکن استقلال و 6 بازیکن سپاهان 
از همان ابتدا به خاطر مخالفت باش��گاه های خود و 3 بازیکن فولاد و 2 
بازیکن تراکتورسازی نیز پس از مرخص کردن آنها از سوی کی روش به 

خاطر همراهی این تیم ها در رقابت های لیگ قهرمانان آسیا در این سفر 
در حالی تیم ملی را همراهی نکردند که در خصوص حضور تمام بازیکنان 
برای همراهی تیم ملی، از سوی مسوولین فدراسیون فوتبال و حتی وزارت 
ورزش الزاماتی برای باش��گاه ها به وجود آمده بود که این اقدامات نیز راه 
به جایی نبرده و س��رانجام تیم ملی با ترکیبی نصف و نیمه راهی اردوی 
خارجی خود شد. محسن مسلمان نیز در دقیقه 90 از ترکیب کی روش 
خارج شد تا تیم ملی با تعداد نفرات کمتر از یک تیم فوتبال راهی آفریقا 
شود.  در این میان و در همان شب اعزام تیم ملی و به خاطر عدم همکاری 
دو باشگاه اس��تقلال و س��پاهان، اردوی تیم ملی را تا مرز کنسل شدن 
پیش برد اما در نهای��ت کی  روش در لحظات آخ��ر تصمیم گرفت تا این 
اردو کماکان به قوت خود باقی مانده و برگزار ش��ود. البته ویروس غیبت 
بازیکنان ملی پوش به کادر فنی و حتی کادر سرپرستی هم سرایت کرده 
و با غیبت دستیار جدید کی روش یعنی مجید صالح و همچنین مهدی 
محمدنبی، کادرفنی و تیم سرپرس��تی نیز با ترکیبی ناقص راهی آفریقا 
شد. اینکه تیم ملی در این برهه زمانی به بن بست رسیده است یا خیر و 
اینکه س��رمربی تیم ملی در حال حاضر نسبت به اهدافش عقب تر است 
یا جلوتر سوالاتی است که پاسخش را بهتر از هرکسی، کی روش می داند 
 و ب��س. هرچند که وظیف��ه رس��انه ها در این مقطع همچن��ان حمایت

 بی چون و چرا از تیم ملی است اما این موضوع دلیلی نمی شود که همین 
رسانه ها چشم را بر روی واقعیات بسته و بخواهند مشکلاتی که بر سر راه 
آماده سازی تیم ملی برای جام جهانی وجود دارد را هم نادیده گرفته و به 

سادگی از آن عبور کنند. 

 مشت نمونه خروار...
    

در همان روزهای ابتدایی اعزام تیم ملی به آفریقا و زمانی که دو باش��گاه 
استقلال و سپاهان، حاضر نشدند بازیکنان خود را با این تیم همراه کنند، 
پیش بینی روزهای ناخوشایند تیم ملی در نخستین اردوی خارجی اش 
خیلی کار سخت و دشواری نبود؛ البته از چند روز قبل تر از این ماجراها 
مجتبی جباری نیز دست کی روش را در حنا گذاشته بود تا پس از همراه 
نش��دن بازیکنان دو تیم لیگ برتری به اضافه منتظ��ری و نکونام برای 

حضور در اردوی آفریقا، عصبانیت کی روش به اوج برسد؛ عصبانیتی که 
نتیجه اش خط خوردن 6 ملی پوش سپاهان و دعوت یک دروازه بان تازه 
وارد به جمع ملی پوش��ان بود. اعزام نصفه و نیمه با 10 بازیکن در همان 
روزهای نخست، توجه محافل خبری جهان را به خود اختصاص داده و 
همین موضوع باعث شد تا تیم ملی ایران به س��وژه خبری در میان این 
رسانه ها تبدیل شود. در نهایت سایر بازیکنان باقی مانده به جز بازیکنان 
سپاهان )رحمان احمدی پس از گرفتن پاس��پورتش خودجوش راهی 
آفریقای جنوبی شد!( در کاروان های مختلف و به صورت جداگانه خود را 
به ژوهانسبورگ رساندند تا تیم ملی حداقل با حضور بازیکنان لیگ برتری 
تمریناتش را پیگیری کند. )اعزام نفرات تا همین امروز ادامه داشته و در 
آخرین تصمیم  گرفته شده از سوی کی روش، دو بازیکن دیگر سپاهان به 

تیم ملی خواهند پیوست(
 

هموطنان کی روش هم جا زدند!
    

تیم ملی به نیت شبیه سازی دیدار با نیجریه و شناخت شرایط این دیدار 
راهی آفریقا شد. در واقع کی روش بازیکنان را به آفریقا برد تا نشان دهد 
همچنان به عقیده اش مبنی براینکه دی��دار با نیجریه، تمام جام جهانی 

برای ایران خواهد بود استوار است.
بر همین اس��اس قرار ش��د تیم ملی در ژوهانس��بورگ ع��لاوه بر دیدار 
تدارکاتی با 4 تیم لیگ برتری این کشور که البته اسامی آنها و حتی روز 
برگزاری شان تا لحظه آخر مشخص نبود، به مصاف تیم ملی موزامبیک 
هم برود، اما کم شدن تعداد روزهای اردو که این موضوع هم از آن دسته 
اتفاقات عجیب تیم ملی در اردوی غریبانه آفریقای جنوبی بود، باعث شد 
تا مسابقه با موزامبیک هم لغو شده تا این دیدار هم به اردوها و دیدارهای 

لغو شده قبلی به پیوندد.
موزامبیک هم به نوعی می توانست مانند گینه، ماکت کوچکی از نیجریه 
باشد اما تنها دیدار تدارکاتی رس��می تیم ملی در آفریقا به خاطر برخی 

ناهماهنگی ها و عدم آمادگی حریف لغو شد.
 

سرپرست دوباره از چارت تیم ملی حذف شد؟ 
    

صبح روز اعزام به آفریقای جنوبی ک��ی روش در اظهار نظری عجیب در 
خصوص س��فر نبی به مالزی گفت: ای کاش من هم می توانستم در این 

شرایط به چنین سفرهایی بروم!
شاید این اظهارنظر در همان روز این شائبه را در اذهان ایجاد می کرد که 
بین کی روش و نبی اختلافاتی ایجاد شده باشد که خیلی زود با اظهارنظر 
طرفین این شایعه برطرف شد. با این حال نبی در گفت و گویی که اوایل 
هفته پیش با فارس داشت اعلام کرد تا پایان هفته و پس از حل و فصل 
موارد مربوط به اردوهای اتریش و برزیل، راهی ژوهانسبورگ خواهد شد 
که این اتفاق هرگ��ز رخ نداد تا در نهایت دبیرکل فدراس��یون فوتبال به 
جای آفریقا امروز برای برطرف کردن مش��کلات مربوط به نکونام راهی 

کویت شود.
در همین اردوی آفریقای جنوبی نیز مشخص نیست وظایف سرپرستی 
تیم مل��ی بر عه��ده چه کس��ی اس��ت و همراه��ان تیم مل��ی از جمله 
 هوش��نگ مقدس یا مهدی خراطی از پس این وظای��ف برخواهند آمد 

یا خیر؟
شاید کی روش به مانند دو سال پیش که ساختار جدیدی را برای تیم ملی 
مشخص کرد که طی چارت فوق، حوزه سرپرس��ت در آن تعریف نشده 
بود و تمام کارهای این حوزه در دو قسمت خارجی و داخلی به خراطی و 

مومنی سپرده شده بود یک بار دیگر در آستانه جام جهانی چنین چارت 
سازمانی را برای تیم ملی درنظر گرفته اس��ت، با این تفاوت که در عمل 
هنوز کسی حذف سرپرست را برخلاف س��ال 90 در برهه زمانی فعلی 

رسانه ای و تأیید نکرده است.

وضعیت کاپیتان همچنان در ابهام!
    

 
در ادامه مرحله گروهی رقابت ه��ای AFC CUP و از هفته پایانی این 
رقابت ها تیم فوتبال الکویت از گروه دوم این رقابت ها در حالیکه پیش از 
این صعود خود را به مرحله یک هش��تم نهایی قطعی کرده بود در دیدار 
پایانی مرحله گروهی مقابل فنجای عمان با نتیج��ه پرگل 4 بر صفر به 
برتری رسید و با 13 امتیاز به عنوان صدرنشین راهی مرحله یک هشتم 

نهایی شد. 
در این دیدار که در خانه الکویت برگزار شد، میزبان از حضور جواد نکونام، 

بازیکن ایرانی خود در میدان بهره برد. 
نکونام در حالی در این دیدار برای الکویت به میدان رفت که پیش از این 
علی کفاشیان، رییس فدراسیون فوتبال کشورمان اواسط هفته جاری 
اعلام کرده بود کاپیتان تیم ملی با فسخ قراردادش با باشگاه الکویت طی 
دو روز آینده راهی اردوی تیم ملی در آفریقای جنوبی خواهد شد. با این 
حال نکونام همچنان برای تیم کویتی به میدان رفت تا فعلا خبری از فسخ 

قرارداد نکونام نباشد. 
الکویت باید امش��ب در هفته پایانی لیگ کویت در غیاب نکونام که در 
بازی هفته گذشته تیمش از زمین اخراج ش��د، در دیداری حساس که 
سرنوشت قهرمانی را تعیین خواهد کرد مقابل الفحیحیل به میدان برود، 
 ضمن اینکه این تیم کویتی همچنان دیدارهای مرحله یک هشتم نهایی

 

AFC CUP را نیز پیش رو خواهد داشت.

شایعه، شایعه و باز هم شایعه...
    

تمام مصایب فنی که این روزها کادرفنی در اردوی آفریقای جنوبی با آن 
دست به گریبان است از یک س��و، حاشیه های خبری و شایعاتی که این 
روزها از اردوی تیم ملی به سمت تهران روانه می شود از سوی دیگر باعث 

شده تا سردرگمی عجیبی در انتشار اخبار بین رسانه ها بوجود بیاید.
یک روز یک رسانه تیمی را به عنوان حریف شاگردان کی روش معرفی 
می کند که اصولاً در برنامه های کادرفنی چنین تیمی گنجانده نشده و 
یک روز دیگر بین رسانه ها بر سر تعداد بازی های دوستانه، اختلافاتی به 

وجود می آید. 
یک روز به نقل از کی روش صحبت هایی در مورد اردو مطرح می شود و یک 
روزی دیگر سرمربی تیم ملی صحبت های روز قبل خود را تکذیب کرده 
و یک سری حرف های دیگر را می زند و اخباری از این دست که در مدتی 

که تیم ملی به آفریقای جنوبی رفته کم نبوده است.
شاید اگر روابط عمومی فدراس��یون فوتبال در این قسمت با دقت عمل 
بیش��تری ورود کرده و یا حداقل به همراه تیم ملی، فدراس��یون حاضر 
می شد تا چند خبرنگار را به همراه تیم ملی راهی آفریقای جنوبی اعزام 
کند، هرگز شاهد چند دستگی در بین اخبار منتشر شده در بین رسانه ها 

نبودیم.
در نهایت ای کاش در روزهایی که تیم ملی روزهای بدون سرپرس��ت و 
غریبانه ای را در آفریقای جنوبی سپری می کند، حداقل از لحاظ پوشش 
خبری، شفافیت بیشتری وجود داشت تا این چنین هر روز شاهد شایعاتی 

از این دست از اردوی تیم ملی نباشیم.

 افکار                               در بن بست،                               در خواب

وضعیت بحرانی ورزش اصفهان، مسایل و مشکلاتی که ورزشکاران و مدیران ورزش با آن 
درگیر هستند موجب شده تا ورزش استان که بیشتر جمعیت آن در شهر اصفهان هستند با 
افت شدیدی روبرو شوند. این شیب سقوط در بخش بانوان با توجه به کمرنگ بودن توجهات 

به ورزش بانوان بیش از بخش از مردان است.
در برنامه ریزی سال جدید شورای شهر اصفهان در کمیس��یون فرهنگی بنا به نیازهای 
جامعه کمیته ای به نام ورزش فعال ش��ده که قرار اس��ت به بررس��ی مسایل و مشکلات، 

نیازسنجی ورزش اصفهان بپردازند تا گام های مهم واساسی در این مسیر برداشته شود.
عضوشورای شهراصفهان با اشاره به نقش وجایگاه ورزش بانوان گفت: نگاهی به وضعیت و 
جایگاه ورزش بانوان اصفهان نشان می دهد که متاسفانه درخصوص ورزش بانوان اصفهان 
هیچ امکانات خاصی وجود ندارد وهمین مس��اله موجب افت ورزش بانوان ش��ده است، 

دربودجه امسال شورای شهربخشی به ورزش بانوان اختصاص یافته است.   
نداواشیانی پور افزود: سلامت وشادابی شهروندان برای ما بسیار اهمیت دارد که این مساله 
با پرداختن به ورزش و فعالیت های ورزشی تا حد بسیار زیادی رفع می شود، مساله ای که 
کمتر بدان توجه شده است. اهمیت این موضوع موجب شده تا درکمیسیون فرهنگی در 
بین کمیته های تشکیل ش��ده کمیته ورزش نیز گنجانده شود که شامل دوبخش ورزش 
آقایان وبانوان می باشد. مهمترین هدف ازتش��کیل این بخش شناسایی و بررسی مسایل 

ومشکلات ورزش اصفهان ونیازهای آنان می باشد تا براساس آن برنامه ریزی نماییم.
وی افزود: دراین برنامه ریزی طرح های خوب ورزشی باتوجه به نیازسنجی ورزش بانوان 
درنظرگرفته شده است که ورزش بانوان را از حالت تفریحی دربخش همگانی خارج و به 

عنوان یک نیازو بخش اساسی در برنامه روزانه  وارد سبدخانوارها از طریق بانوان کنیم. 
وی با اشاره به اختصاص بودجه شورای شهربرای بخش کمیته ورزش گفت: دراین بخش 
بودجه ای خ��اص برای ورزش وبوی��ژه ورزش بانوان به منظورتجهیزوبازس��ازی امکانات 
ایستگاه های ورزش ومراکزورزش بانوان وهمچنین ساخت ایستگاه وفضای جدیدمناسب 
برای ورزش صبحگاهی و درطول روز برای بانوان درنظرگرفته شده است. درصورتی که این 

طرح ها به خوبی به مرحله اجرا برسند شاهد بروزتحولات خوب وزیبایی دربخش همگانی 
ورزش بانوان شهرمان خواهیم بود. 

 مس��وول کمیته ورزش بانوان اداره کل ورزش وجوانان اس��تان اصفهان نیز با اش��اره به 
نشست های مختلفی که با بخش ها و ارگان های مختلف از جمله برخی از اعضای شورای 
شهر اصفهان وبویژه مسوول ورزش بانوان کمیته فرهنگی ش��ورای شهر اصفهان داشته 
است گفت: متاسفانه در شهر اصفهان که بیش��ترین جمعیت  استان را در خود جای داده 
است برنامه های جامع و درس��تی در خصوص ورزش و به طور خاص ورزش بانوان انجام 
نشده است . در بیشتر شهر کشور ما ش��اهد اختصاص مجموعه اختصاصی ورزش بانوان 
هستیم، حال آنکه سال هاست در شهر اصفهان بدنبال اجرایی کردن این موضوع هستیم 

و عملی نشده است.
نسرین شاکری فرد افزود: با تعامل و برنامه ریزی که با کمیته ورزش شورای شهر  داشتیم 
از آن ها خواستیم با نیاز سنجی و شناسایی نقاط ضعف و قوت و استفاده از ظرفیت های 
موجود در ش��هر اصفهان بتوانند ما را در ارایه خدمات و ایجاد فضای مناسب برای ورزش 
بانوان یاری کنند. ایجاد و اختصاص مجموعه ای برای ورزش بانوان سال هاست که یکی از 
مهمترین خواسته های بانوان ورزشکار اصفهان است تا با فراغ بال و خیالی آسوده بتوانند 
در محیطی آرام به  فعالیت های ورزش��ی خود بپردازند و در مسیر کسب مدال و پیروزی 
برای شهر اصفهان تلاش کنند .  وی تاکید کرد: ظرفیت بسیار خوبی ما در زمینه ورزش در 
ارگان ها و سازمان های موجود در اصفهان داریم که نتوانستیم با برنامه ریزی از ظرفیت 
آنها استفاده کنیم.البته در این میان شهرداری در سال های اخیر کمک زیادی به بخش 
ورزش همگانی کرده است و در سال گذشته نیز باشگاه نیک اندیش شهرداری اصفهان با 
حمایت از تیم تنیس روی میز و قهرمانی در لیگ برتر اجازه انحلال این تیم را نداد. امیدوارم 
این همکاری و تعاملات با بررسی های بیشتر و برنامه ریزی بیشتر شود و در آینده شاهد 
 رشد و شکوفایی  ورزش بانوان اصفهان و فعالیت آنها در مجموعه اختصاصی ورزش بانوان 

باشیم.

وقتی تیم ملی تنهاست؛

مشکلات ورزش بانوان اصفهان به شورای شهر راه پیدا کرد 

     درخشش اسکواش بازان ماهان درانتخابی تیم ملی 
رقابت های انتخابی تیم ملی اسکواش بزرگسالان کشور که با شرکت 8 بازیکن برتر 
به مدت 4 روز در ورزشگاه حیدرنیای تهران برگزار شد با درخشش اسکواش بازان 
عضو تیم فولادماهان خاتمه یافت. در پایان این رقابت ها آرزو موسوی زاده، سوگل 
ثمودی، تابا تقوی و آیلی نیری به عنوان چهار نفر برتر این مسابقات معرفی شدند. 
نفرات برتر این رقابت ها جهت ش��رکت در اردوی تیم ملی برای حضور در مسابقات 

هنگ کنگ دعوت شدند.

ثمودی و نیری ملی پوشان تیم جوانان هستند که در رقابت با بزرگسالان نیز موفق 
شدند جواز حضور در اردوی بزرگسالان را بدست آوردند تا برای کسب تجربه بیشتر 

در مسابقات برون مرزی شرکت کنند.

     راهیابی تیم والیبال نشسته به مسابقات جهانی
تیم ملی بانوان والیبال نشس��ته  با کس��ب عنوان نایب قهرمانی مسابقات آسیایی 
که در مشهد برگزار ش��د به همراه تیم های چین و ژاپن جواز حضور در رقابت های 

جهانی لهستان را بدست آورد.  در تیم ملی والیبال نشسته بانوان »زینب ملکی«تنها 
نماینده اصفهان  بود.

     هدایت تیم ملی والیبال نوجوان توسط صادقی
از سوی فدراس��یون والیبال هدایت تیم ملی نوجوانان دختر کشور را فریبا صادقی 
س��رمربی تیم والیبال ذوبآهن بر عهده گرفت.  صادقی پیش از این سابقه مربیگری 

تیم های بزرگسالان و جوانان را نیزدر کارنامه خود دارد .

اخبــــار کــــــوتاه

ورزش از نگاه رهبری
اگر بخواهید جسم را به قدرت، به زیبایی، به توانایی، به بروز قدرت ها و استعدادهای گوناگون 

برسانید، باید ورزش کنید.
     اگر در یک جمله ی کوتاه از من بپرسند که شما از جوان چه می خواهید، خواهم گفت: 

تحصیل، تهذیب و ورزش.
     طلبه ها باید ورزش کنند؛ طلبه ها باید کوهنوردی بروند.

     کوهنوردی امتیازات برجس��ته و ممتازی دارد. مهمترینش همان عزم و اراده ی بین 
انسان و انگیزه های درونی خود او است.

     من می خواهم ورزش جانبازان را هم، به طور مؤکّد متذکر شوم. البته، الحمدللَّه ورزش 
جانبازان خوب بود. الحمدللَّه در میدان ها خوب بوده. همین طور که شما گفتید، در المپیک 
مدال ها و افتخارات بیشتر و چهره های بهتری کس��ب کردند؛ اما به خصوص، روی این ها 

کار بکنید. علت آن هم این است که جانبازان، س��ابقه ی جبهه دارند. اینها یک قهرمانی را 
انجام دادند، یعنی وضع جسمانی آنها، نشان دهنده ی قهرمانی است.کاری است که کردند 
 و یک پرونده، با این ها همراه است. بنابراین، اینها آن جا امتحان دادند؛ باز هم می توانند در 

میدان های ورزشی، ان شاءاللَّه امتحان بدهند.
     من ورزش را برای همه لازم می دانم. ]کوهنوردی [ یک ورزش سنگین، خیلی باابهت و 

خوب است؛ بنابراین لازم است.
     ورزش زنان، کار لازمی اس��ت. زنان هم نصف جمعیت کشورند؛ باید ورزش بکنند؛ اما 
محیط ورزش زنان، بایستی به گونه ای باشد که با حدود اسلامی، مطلقاً مشکلی پیدا نکند.

     ورزش کوهپیمایی و راهپیمایی در کوه کاری است که می تواند عمومی، یعنی برای زن 
و مرد و بچه و بزرگ باشد؛ از همه ی ورزش های دیگر هم کم خرج تر است.

آگهی مزایده عمومی

علاقه مندان به شرکت در مزایده می توانند پس از نشر آگهی جهت دریافت برگ شرایط مزایده با در دست داشتن فیش واریزی به مبلغ یکصدهزار ریال به 
حساب سیبا 0201666677001  بنام شرکت شهر و کار نزد بانک ملی ایران به محل دریافت اسناد مزایده و استقرار ماشین آلات و وسائط نقلیه در محل انبار 
شرکت واقع در خیابان معراج، خیابان میثم، چهارراه امامزاده، سمت راست، 500 متر داخل کوچه، انبار شرکت شهر و کار به تلفن 5806222 مراجعه نمایند. 

مهلت دریافت اسناد مزایده و بازدید حداکثر تا پایان وقت اداری روز یکشنبه مورخ 1393/02/14 
تحویل پیشنهاد حداکثر تا پایان وقت اداری روز سه شنبه مورخ 1393/02/16

محل دریافت اسناد: اصفهان، خیابان چهارباغ بالا، مجتمع تجاری اداری پارک، ورودی اول، پلاک 603

مزایده گذار: شرکت شهر و کار 
موضوع مزایده:  فروش ماشین آلات و وسائط نقلیه و ضایعات

شرحردیفشرحردیف

وانت نیسان دیزل به شماره انتظامی 733هـ826میکسر ولوو تیپ N10 به شماره انتظامی 871 ع 115

سیلوهای سیمان )مقدار تقریبی 160/000 کیلوگرم(9میکسر ولوو تیپ N10 به شماره انتظامی 3374 ع 216

3D120 ضایعات لوازم و اثاثیه اداری 10لودر کوماتسو

ضایعات رایانه ای و الکتریکی )مقدار تقریبی 200 کیلوگرم(11موتورسیکلت کویر 125  مدل 41390

ضایعات قالب )مقدار تقریبی 1000 کیلوگرم(12خاور جرثقیل سه تن به شماره انتظامی 623 ع 514

قالب های خاص دست دوم )مقدار تقریبی 10/000 کیلوگرم(13تراکتور فرکوسن 6285

پایه سیلو )مقدار تقریبی 20/000 کیلوگرم(14موتورسیکلت کویر 7125

شرکت شهر و کار )سهامی خاص(

ت و محل 
مهل

سناد مزایده 
ت ا

دریاف



دوستان عزیزم؛ من با آگاهی کامل راه خود را انتخاب نمودم و سرانجام به این نتیجه 
رسیدم که رستگاری و فلاح در این راه است. سپس عازم جبهه شدم. رفقا، در صورتی 
که شهید شوم، اگر می خواهید روح من از شما راضی باشد، راه شهدا را ادامه بدهید 

که به یقین راه حسین است.

   در آسمان خاطره
به گلزار شهدا رفته بودم؛ یک شاخه گل محمدی در دس��تش بود؛ مرتبمی بویید و 
صلوات می فرستاد، یک مرتبه گل توی دستش پرپر شد و به زمین رخیت. نگاهش را 

به گل گل های پرپر شده انداخت و گفت: منم مثل این گل پرپر می شوم.

 ورزشکارشهدای
نام:سید خلیل 

 نام خانوادگــی: ســـلامه زاده 
زواره

نام پدر: حسین
تاریخ تولد: 1336/1/6

محل تولد: اردکان

تاریخ شهادت: 1361/2/10
محل شهادت: جنوب
رشته ورزشی: کشتی

فرازي از وصیت نامه

می تواند آدم خیلی حرفه ای باشد. می تواند رونالدو باشد و تصمیم بگیرد که حرفه ای هم فکر 
کند. برای بازیکن ایرانی بایستی اردو تشکیل داد و خیلی زود ابعاد جام جهانی را شکافت اما 
رونالدو خیلی زود می تواند خودش را آپدیت کند به همین دلیل است که می گوید: در حال 
حاضر بیش از هر چیز به قهرماني تیمش در لیگ قهرمانان اروپا و لالیگا فکر مي کند و توجهي 
به جام جهاني 2014 ندارد.   به نظر کریستیانو رونالدو، براي رئالي ها کسب دهمین قهرماني 
در لیگ قهرمانان اروپا، چیزي که از آن به عنوان» دسیما« یاد مي شود، براي او به یک عقده 
تبدیل شده اما از نوع مثبت. 12سال از آخرین قهرماني رئال مادرید در لیگ قهرمانان اروپا 
مي گذرد و کهکشاني ها به لطف پیروزي یک بر صفر بازي رفت مرحله نیمه نهایي این رقابت ها 
برابر بایرن مونیخ امیدوار شده اند که به این انتظار طولاني مدت براي دو رقمي کردن تعداد 
قهرماني هایشـان در مهمترین تورنمنت باشـگاهي اروپا پایان دهند.  مهاجم پرتغالي رئال 
این افتخار حتي بیش از ماموریت تیم ملي کشورش در جام جهاني 2014 فکر مي کند.مادرید با تاکید بر انگیزه فراوان او و هم تیمي هایش براي کسب این جام، اعتراف کرد به کسب 

سفر هفته

تیم ملی تقریباً کامل شد

ملي پوشان هندبال ایران هفته گذشته دومین نامه اعتراض آمیز خود را این بار خطاب 
به وزیر ورزش و جوانان نوشتند اما به نظر مي رسد با واکنشي که محمود گودرزي نسبت 
به این نامه داشت قرار نیست هندبالیست ها به خواسته خود برسند.  ماجرا از این قرار 
بود که تیم ملی هندبال ایران بعد از قهرماني در آسیا و کسب جواز حضور در جام جهاني 
خیلي زود با حواشی مختلف گرفتار شد. کمتر از یک ماه از این موفقیت نگذشته بود که 
ملی پوشان هندبال ایران با ارسال نامه ای گلایه آمیز به وزارت ورزش و جوانان خواستار 
رسـیدگی فوری وزیر ورزش به وضعیت نابسامان این رشـته ورزشی و مدیریت جلال 
کوزه گری در رأس فدراسیون شـدند. این نامه با واکنشی از سـوی وزیر همراه نشد تا 
اینکه پس از اقدام سوال برانگیز رییس فدراسیون در برکناری رافائل کاستلو از هدایت 
تیم ملی و سپردن سکان این تیم به بروت ماچک، ملی پوشان هندبال ایران این حرکت 
را تاب نیاورند و روز دوشنبه گذشته دومین نامه خود را نیز به وزارت ورزش فرستادند 
و تلویحاً خواستار برکناری رییس فدراسیون شدند. اما گودرزي در واکنش گفته است: 

»هر کس باید در جایگاه خودش عمل کند.
 این اقدامات شایسته نیست، ضمن اینکه با انجام اینگونه اقدامات و برای عزل و نصب 
کسی تحت فشار قرار نمی گیرم. در مقابل تمام اینگونه اقدامات مقاومت خواهیم کرد و 

بر اساس قانون عمل می کنیم.«

تیم بسـکتبال ذوب آهن در سـومین دیدار مرحله نیمه نهایي لیگ برتر برابر 
سومین سال پیاپي اصفهان نماینده اي در فینال لیگ برتر نداشته باشد. تیم پرمهره مدعي و بدون شکست پتروشیمي بندرامام شکست خورد تا براي 

اما نکته جالب توجه در برگزاري این رقابت جایي بود که صدا و سـیماي مرکز 
خوزستان براي پخش زنده دیدار نماینده خود در مرحله نیمه نهایي لیگ برتر 
اقدام به اعزام واحد سیار به اصفهان کرده بود. خوزسـتاني ها که این روزها از 
قهرماني تیم فوتبال فولاد در لیگ برتر و صعود مقتدرانه این تیم به مرحله یک 
هشتم نهایي لیگ قهرمانان آسیا سرمست هستند در انتظار یک موفقیت دیگر 
در لیگ برتر بسکتبال.براي ورزش این استان هستند و آن چیزي نیست جز قهرماني دوباره پتروشیمي 

 البته با حمایتي که مسـوولین خوزسـتان از تیم هاي ورزشـي خـود به عمل 
مي آورند و به عنوان نمونه همین اعزام واحد سیار به اصفهان براي پخش دیدار 
پتروشیمي و ذوب آهن؛ این موفقیت ها چندان عجیب نیز نیست. این در حالي 
نمایندگان اصفهان، از شبکه استاني اصفهان پخش نشد. است که امسال حتي یکي از دیدارهاي دو تیم بسکتبال ذوب آهن و فولاد ماهان 

در شـرایطی کـه وزارت ورزش و مسـوولینش ایـن روزهـا تندتـر از گذشـته علیه 
 

سـرخابی ها موضع می گیرند، این شـائبه ایجاد شده که اهالی کشـتی در حال انتقام 

گیری از این رشته هسـتند. در گزارشي که مشـرق نیوز در اختیار مخاطبان خود قرار 

داده اسـت به این موضوع اشـاره شـده که هر چه از دوران وزارت محمـود گودرزی و 

یارانش در وزارت ورزش می گذرد، شدت و لحن مصاحبه هایشان علیه دو تیم استقلال 

و پرسپولیس تندتر و احساسی تر از قبل می شود. البته، این روزها دامنه این حرف ها 

به فدراسیون هم رسیده و به شکلی، در آسـتانه جام جهانی شاهد به حاشیه کشاندن 

این مجموعـه از سـوی وزارت ورزش هسـتیم. در این بیـن، اعلام فهرسـت قرارداد 

بازیکنان دو تیم محبوب پایتخت در شرایطی که وزارت ورزش دعوایی علنی را با این 
 

مجموعه ها داشـت، این شـائبه را ایجاد کرده که این مباحث فاقد بطنی کارشناسی و 

علمی اسـت و به اصطلاح معروف، فریادها از بغض معاویه اسـت. گودرزی و یارانش که 

عموما از اهالی کشـتی هستند، به شکلی غیر منطقی شمشـیر علیه فوتبال کشیده و 

در حال مقابله ای انهدامی با این رشته هستند. به نظر می رسد در این زمینه، دولتیان 

ورزش به عواقب و نتایج این رفتارها توجهی نداشـته و تدبیرشناسی چندانی به خرج 

نمی دهند که آینده نه چندان دور می تواند منجر به اتفاقات نامطلوبی شود.

نامه هفته
نگاه هفتهعجیب هفته

زیر دو خم کشتی از فوتبالداستان یک پوشش

احسان حاج صفی و مهدی شریفی را کی روش رویشان حساب باز کرده است 

برای جام جهانی! فکر نکنید نمی دانیم که باید جای فاعل و فعل و مفعول کجا 

باشد، چرا می دانسـتیم، منتها می خواستیم تنوعی شـود.از اصل خبر نباید 

گذشت. از بین شش نفری که از سپاهان برای حضور در اردوی تیم ملی دعوت 

شدند سـه نفر مورد وثوق دوباره کی روش قرار گرفتند، رحمان در اردوی تیم 

ملی است، حاج صفی و شریفی نیز همچنین...سپاهاني ها روز سه شنبه بعد از 

شکسـت مقابل الهلال و حذف از لیگ قهرمانان آسیا براي زیارت به شهر مکه 

رفتند.طبق توافقاتي که صورت گرفته مهدي شـریفي و احسان حاج صفي با 

اعلام کارلوس کي روش از عربسـتان به صورت مستقیم عازم آفریقاي جنوبي 

شدند و همراه با تیم به ایران بازنگشتند.یعقوب کریمي، شجاع خلیل زاده و امید 

ابراهیمي سه ملي پوش دیگر سپاهان روز گذشـته به ایران بازگشتند و همراه 

تیم ملی نیستند که بایستی دید در نهایت چه اتفاقی برای آنها رخ خواهد داد.

حرفه ای هفته

رونالدو: فعلا توجهی به جام جهانی ندارم

نامه ای خطاب به وزیر 

طرح : مصطفی ستاریان
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حملـــــه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 



اشاره: "علی نامه" منظومۀ کهن فارسی، سرودۀ "ربیع")همدورۀ فردوسی( 
را یکشنبه ها در "اصفهان زیبا" بخوانید:

- انصراف طلحه از دعوی خلافت، و موافقت ناچاری او با بیعت با حضرت 
علی)ع(:

علی گفت: ای طلحه پیش من آی
من و تو، کنون ، و کتاب خدای!

بیا تا به فرقان، درون، بنگــریـم
در این گـفـتـه برهان پدید آوریـم)س(

در این گفته برهـان به دید آوریم )ب(
اگر تو بــهْ آیـی، همه کام تـوست

به هردو جهان، فخر با نام توست
و گر من بــهْ آیم، تو گردن مَکِش
ِـش!)1( دلت را برَِ دیوِ دشمن مَک

ِــل گشت طلحه، فرو برُد سر َـج خ
چو معنیّ و دعویش)2(بدُ دردسر

درآن)3(،عاجزی گفت ایا بوالحسن)4(
ِـســتــان کــنـون عهد وافی ِّ من)ب( تو ب

تو بستان کنون عهد وافی ] ز[ من)س(
به دستِ علی)ع(داد، پس، دست خویش
چو دستِ سَخی)5(را علی برد پیش)6(

چو بادستِ ناقص،علی)ع(عهدبست)7( 
همی گفت:این عهد،سُست است وپست!

ببـسـت آن زمان عهد با دیگران
چو بایسَت)8(سالار دین آنزمان
پراکنده گشتـند آنگــه سپــاه

ببسته میانها بفرمان شاه)9(

توضیحات:
)1( بر: به، بسوی؛ دراینجا حرف اضافه است. )2( معنیّ: به تشدید یاء، اسم 
ــت بمعنی "مقصود". دعوي: دعوی؛ که در شعر، الف مقصوره  مفعول اس
ــره( یافته و مثل یاء خوانده میشود. )3( یعنی: در  اش، امِاله )میل به کس
آن حال. )4( اگر گفته شود »ای بوالحسن« روانتر است)س(. )5( سَخِیّ: 
ــخاوتمند. )6( در این بیت، قلب صورت گرفته؛ یعنی جای  بخشنده، س
"پایه" و "پیرو" )متبوع و تابع؛ یا: شرط و جزاء( معکوس شده است، بجهت 
توازن شعری. )7( روایت شده که اوّل شخصی که با حضرت علی)ع( بیعت 
کرد، خود طلحه بود که دستی شَل داشت؛ و حضرت این را به فال بد گرفت 
َـهُ!!« »دستی  ُـثَ بیَعَت َـهُ أن ینَک َـق ! ما أخل ــلّاءُ! أمرٌ لا یتَِمُّ و فرمود: »یدٌَ ش
چلاغ! و کاری ناتمام! چه سزاوارست این شخص که بیعتش را بشکند!!« 
باغه في شرح نهج البلاغه، شیخ محمدتقی تسُتَری)شوشتری(،  )بهَج الصِّ
ج5ص231؛ و خود اهل سنت نیز این را درباره طلحه و بیعت او با حضرت 
ِـّهایۀَ، با این تعبیر: »حَدیثُ بیَعَۀِ عَليٍِّ ٍ:"یدٌَ  نقل کرده اند؛ مثل ابن اثیر در الن
ءُ وَ بیَْعَۀٌ لا تتَِم "؛ یرُیدُ یدَ طلحَۀَ ...وَهُوَ أوّلُ مَن بایعََهُ «- مادّه "شلل"،  ــلاَّا شَ
ج2ص498(. )8( یعنی: چنانکه می بایست؛ قید است برای "عهد بستن" 
در مصراع قبل. )9( این بیت، اینگونه نیز زیباست: »پراکنده گشتند آنگه 
ــه«)ب(. میان: کمر، کمربند؛ یعنی: کمر  سپه / ببسته میانها بفرمان ش

همّت بستند به امتثال فرمان حضرت.
سیداحمد سجادی - علی بشیری لمجیری

ارزش کار برای خدا
یکی از دوستان شیخ رجبعلی خیاط از او نقل می کند که فرمود: در مسجد 
جمعه تهران، شب ها می نشستم و حمد و سوره مردم را درست می کردم، 
شبی دو بچه با هم دعوا می کردند، یکی از آنها که مغلوب شد برای اینکه 
کتک نخورد آمد پهلوی من نشست، من از فرصت استفاده کردم، حمد 
ــیدم و این کار آن شب همه وقت مرا گرفت. شب بعد  و سوره اش رو پرس
ــی نزدم آمد و گفت: من علم کیمیا، سیمیا، هیمیا و لیمیا دارم و  درویش
ــروط به اینکه ثواب کار دیشب خود را به من  آماده ام به شما بدهم، مش

بدهی! به او پاسخ دادم: نه! اگر این ها به درد می خورد به من نمی دادی!

»حوض نقاشی« میری 
روی پرده چشم بادامی ها 

به گزارش تسنیم، فیلم سینمایی »حوض نقاشی« به کارگردانی مازیار 
میری در هفدهمین جشنواره بین المللی شانگهای چین در بخش پاناروما 
)غیررقابتی( روی پرده می رود. در این جشنواره که از 24 خرداد تا 1 تیر 
برگزار می شود، علاوه بر جایزه ویژه هیات داوران و جایزه بهترین دستاورد 
هنری، به بهترین فیلم بلند، بهترین کارگردان، بهترین بازیگر زن و مرد، 
بهترین فیلمنامه، بهترین تصویربردار جوایزی اهدا خواهد شد. »حوض 
نقاشی« که جایزه بهترین فیلم از نگاه تماشگران و سیمرغ بهترین طراحی 
ــنواره فجر را به خود اختصاص داد در  صحنه و لباس سی و یکمین جش
جشنواره پوسان کره جنوبی، اجیال قطر و آسیا پسفیک به نمایش در آمده 
ــکو بهترین فیلم بلند را از جشنواره آسیا پاسفیک دریافت  و جایزه یونس
کرد. »حوض نقاشی« در جشنواره فوکو اوکای ژاپن نیز حضور دارد. این 
جشنواره شهریور ماه 1393 برگزار خواهد شد. »حوض نقاشی« محصول 
حوزه هنری با بازی شهاب حسینی، نگار جواهریان، فرشته صدرعرفایی، 
سیامک احصایی و… نوروز 92 اکران عمومی شد و مورد استقبال قرار 

گرفت منوچهر محمدی تهیه کننده »حوض نقاشی« است.
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فرهنگ و 
هـــــنــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

علی نامه)21(

حکمت

سینما

ــوای دیگری دارد.  ــان حال و ه این روزها اصفه
ــی برگ های درختان  میدان امام رنگی به زیبای
اردیبهشت و رنگی به تجلی عشق در کاشی های 
ــن میلاد  ــروزه ای دارد. این روزها برای جش فی
اصفهان از سراسر شهرها آمده اند تا در شهر ایمان 
و هنر و فرهنگ به تماشای نصف جهان بنشینند. سپاس برهمت 

شیخ بهایی بزرگ که نام اصفهان را در جهان سربلند کرد. 
ــگاه »به رنگ اصفهان« چرخی در تمام  در پنجمین روز از نمایش
غرفه ها زدم و استاد خسرو احتشامی شاعر چیره دست اصفهان را 

دیدم و با وی گپ و گفتی درباره اصفهان انجام دادم.
استاد خسرو احتشامی درباره اصفهان گفت: تاریخ، فرهنگ و هنر 

اصفهان زبانزد کشورهای دیگر است تا جایی که از زمان رودکی تا 
کنون شاعران در اشعار خود بارها از اصفهان سرده اند.

این استاد شاعر اصفهانی ادامه داد: در شاهنامه بیش از20 بار نام 
اصفهان آورده شده است.

ــاعران از سبک اصفهانی بسیار یاد   وی با بیان این که در اشعار ش
شده است و حتی شاعران دیگر شهرها این سبک را بکار می برند؛ 
تصریح کرد: اصفهان با همه زیبایی هایی که دارد در همه هنرها 

سر آمد شهرهاست.
استاد احتشامی به خشکی زاینده رود اشاره کرد و اظهار داشت: ای 
کاش شاهرگ حیاتی اصفهان به زاینده رود برگردد تا دیگر شاهد 

این همه افسردگی مردم اصفهان نباشیم.

ــاره اصفهان  ــعارش درب ــب تبریزی در یکی از اش وی گفت: صائ
ــپاهان به از حدیقه رضوان/ آمدن شاه دادگر به  می گوید: کرد س
ــت/ همچو سبا را به  ــپاهان به فر خویش بیاراس سپاهان/ شهر س
ــپاهان سرمه/ روشنی دیده  فر خویش سلیمان/ مردم از خطه س

را برند به کیهان/ 
ــامی بیان کرد: اصفهان را با همه جلال و جبروتش  استاد احتش
ــهرهای دیگر می دانند. اصفهانی که در هر گوشه از آن  نگین ش

زوایای هنر اصیل ایرانی اسلامی هویداست.
وی با اشاره به این که در عصر سلجوقیان، اصفهان از نیمه دوم قرن 
پنجم هجری قمری به پایتختی برگزیده شد و شاعران و قصیده 

سرایان از خراسان و جاهای دیگر به این شهر آمدند. 
امیرمعزّی نیشابوری، امیرالشعرای دربار سلجوقی بود و شاعران 
بنام دیگری همچون ازرقی هروی و لامعی شاهان و شاهزادگان 
ــم، اصفهان با حضور  این دودمان را مدح می گفتند. در قرن شش
انبوهی از شاعران به رهبری جمال الدین عبدالرزاق اصفهانی به 
صورت کانون گرم شعر و ادب فارسی درآمده بود و رونق و شکوه 

بخارای عصر سامانی را به یاد می آورد.
در قرن ششم، میان شاعران آذربایجان با شاعران اصفهان، مشاعره 
و گفت وگوهایی صورت می گرفت که گاه به کدورت و ناخشنودی 

می انجامید.
مکتب اصفهانیان از زمانی آغاز شد که شاه  عباس مرکز صفویان را 

به اصفهان منتقل کرد.
ــیار زیباتر و  ــان باغ  ها و گل ها بس ــه داد: در مکتب اصفه وی ادام
پرشکوه تر شدند و افراد در نگارگری لباس فاخر و مجلل داشتند. در 
این دوره تعداد افراد در نگارگری کاهش یافت. تک چهره ها افزایش 
ــدند. تعداد رنگ های  ــیار دقیق تر طراحی ش یافتند. لباس ها بس
ــدند. نقاشی های دیواری افزایش  به کاررفته در نقاشی محدود ش
یافتند. تأثیرات مکتب اصفهان هم پای از ایران بیرون گذاشت و 

هنرمندان عثمانی و هندی را تحت تأثیر خود قرار داد. 

استاد احتشامی مهمترین هنرمند مکتب اصفهان را رضا عباسی 
دانست و تصریح کرد؛ معین مصور، محمد یوسف، محمد قاسم، 
ــی از نقاشان دیگر این مکتب  آقا رضا هروی و آقارضا مصور کاش
هستند. درویش جوان با چوبدستی، خسرو و شیرین و شاهنامه 
هر سه از رضا عباسی. این دوره مصادف با فرنگی سازی در نقاشی 

نیز است.
گفتنی است: خسرو احتشامي در 15 اسفند 1325 در هوندگان 
سمیرم سفلي ولادت یافت. خانواده اي از خوانین طایفه کشکولي 
کوچک از ایل قشقایي بودند که در حدود پانصد سال پیش در آن 
منطقه اسکان یافتند. وي در دبستان احتشام هوندگان و سپس 
در دبیرستان ادب اصفهان به تحصیل پرداخت و در سال 1347 
دیپلم گرفت. پس از گذراندن دوره خدمت سربازي در سال 1350 
به قصد تحصیل عازم هندوستان شد و در پوناکالج واقع در شهر پونا 
به تحصیل ادامه داد. در سال 1353 به ایران بازگشت و همان سال 
ازدواج کرد. سپس تحصیلات خود را در دانشگاه اصفهان ادامه داد 
و در شهریور 1356 در رشته تاریخ فارغ التحصیل شد. احتشامي 
از هفده سالگي با شعر انس گرفت و از 1345 براي خواندن اشعار 
خود در انجمن هاي ادبي اصفهان شرکت می کرد. در سال 1346 
نخستین سروده وی در مجله روشنفکر تهران به چاپ رسید. او از 
همان ایام با برخي از نشریات تهران مانند سپید و سیاه، همکاري 
خود را آغاز کرد. در سال 1378 یکي از آثار منظوم او به نام افسانۀ 
اصفهان آبي در اصفهان از سوي اداره کل ارشاد اسلامي بهترین اثر 
معرفي شد و جایزه اي به آن تعلق گرفت. این کتاب مثنوي بلندي 
ــت. برخي از نوشته های او  دربارۀ 120 تن از معاریف اصفهان اس
ــعار صائب نظامي و خواجوي کرماني  در زمینۀ نقد و بررسي اش
ــلامي ـ ایراني است.  ــناخت و بررسي هنرهاي اس و همچنین ش
ــف ادبي، در  ــامي مقالات فراواني نیز در زمینه هاي مختل احتش
ــتي، کلک، بخارا، گلچرخ و فصلنامه  ــریات بنیاد، آینده، هس نش

اصفهان به زیور چاپ رساند.

گفت و شنودی با استاد خسرو احتشامی در حاشیه نمایشگاه »به رنگ اصفهان« ؛

تاریخ، فرهنگ و هنر اصفهان زبانزد کشورهای دیگر است

زهره
قندهاری

فروش 5 میلیارد و 120 میلیون تومانی »معراجی ها«  فروش »چ« به 2 میلیارد نزدیک می شود

ــینمایی  ــران نوروزی، فیلم س ــروش فیلم های اک در ادامه ف
»معراجی ها« ساخته مسعود ده نمکی در مدت 61 تا  جمعه5 
ــارد و 120 میلیون تومانی  ــت ماه به فروش 5 میلی اردیبهش

رسید.  
ــه »معراجی ها« در تهران با در  ــهم گیش به گزارش فارس، س
اختیار داشتن 35 سینما 2 میلیارد تومان و در شهرستان با 50 

سینما 3 میلیارد و 120 میلیون تومان بوده است.
ــت که چندی پیش معاونت سینمایی با نیم بها  این در حالیس

ــاید در صورت  کردن قیمت بلیط این فیلم مخالفت کرد و ش
ــروز ممکن بود از 7 میلیارد  اجرای این طرح فروش فیلم تا ام
ــخه سینمایی  ــتان نس ــد. در خلاصه داس نیز عبور کرده باش
»معراجی ها« آمده است محمد)با بازی پندار اکبری (جوانی 
ــا مخالفت های  ــه را دارد اما ب ــوق رفتن به جبه ــت که ش اس
ــختانه پدرش )با بازی مهران رجبی( مواجه می شود و  سرس
پدر برای رفتن او به جبهه شرط های عجیب و غریب می گذارد 

تا اینکه محمد شبانه از خانه فرار کرده و به جبهه می رود.

فروش فیلم سینمایی »چ« به کارگردانی ابراهیم حاتمی کیا در 
تهران و شهرستان ها به یک میلیارد و 820 میلیون تومان رسید.

ــت 40 روز از  ــینمایی بعد از گذش ــزارش مهر، این فیلم س به گ
ــک میلیارد و 40  ــینما، در تهران ی ــالن س نمایش آن در 55 س
ــون تومان فروش  ــتان ها 780 میلی میلیون تومان و در شهرس

داشته است.
ــتان این فیلم آمده است:  همزمان با بحران شهر  در خلاصه داس
پاوه در مرداد ماه 1358 دکتر مصطفی چمران به عنوان معاون 

ــرتیپ فلاحی فرمانده  ــت در امور انقلاب به همراه س دولت موق
ــهر پاوه می شوند تا به اوضاع و  وقت نیروی زمینی ارتش وارد ش
ــی نمایند. در این میان گروه اصغر وصالی به عنوان  امور سرکش
فرمانده نیروهای مردمی که به دستمال سرخ ها معروف بودند، 

 تنها مدافعین شهر پاوه محسوب می شوند.
فریبرز عرب نیا، مریلا زارعی، بابک حمیدیان، مهدی سلطانی، 
امیررضا دلاوری و سعید راد از جمله بازیگران این فیلم سینمایی 

هستند.

ــوان »تن و جان آدمی« از  تازه ترین کتاب کوروش علیانی با عن
سوی نشر آرما به نمایشگاه کتاب می آید

ــا عنوان  ــوروش علیانی ب ــر، تازه ترین کتاب ک ــزارش مه به گ

ــر و در نمایشگاه  ــر آرما منتش ــوی نش »تن و جان آدمی« از س
ــامل  ــد. این کتاب ش بین المللی کتاب تهران عرضه خواهد ش
یادداشت های مطبوعاتی علیانی در سال های گذشته  است که 
به طور عمده در روزنامه تهران امروز منتشر شده است. به گفته 
وی این یادداشت ها همگی با موضوعات اجتماعی و بار رویکرد 
تحلیل برخی از اتفاقات پیرامون وی از جمله وقوع چند حادثه 
ــت. از علیانی همچنین سه کتاب با  اسیدپاشی نوشته شده اس
عنوان ولگردی در کوچه های زبان«، »یادداشت های پای پنجره« 
و »همینه« نیز از سوی انتشارات سوره مهر در نمایشگاه کتاب 

عرضه می شود.
»یادداشت هایی پای پنجره« دست نوشته های کوروش علیانی 
درباره رژیم صهیونیستی است که پیشتر در نشریه پنجره منتشر 
شده است. همچنین کتاب »همینه«نیز طنزی تاریخی است که 

بیشتر به شاهان ایرانی مربوط می شود.
تاب »ولگردی در کوچه های زبان« هم در قالب طنز و به صورت 
روایی به بیان رویکرد علمی و زبان شناختی نسبت به پدیده های 

زبان فارسی می پردازد.

ــلامی می گوید: هنوز در ایران برای  وزیر فرهنگ و ارشاد اس
پیوستن به قانون جهانی کپی رایت به جمع بندی نرسیده ایم. 
ــیه همایش »حقوق  ــنا، علی جنتی در حاش به گزارش ایس
مالکیت ادبی، هنری و حقوق مرتبط« عنوان کرد: در گذشته 
یک مجموعه قوانین در خصوص بحث مالکیت فکری مطرح 
ــت. ما لایحه ای در دولت جدید  ــد که نواقص زیادی داش ش
ــیون فرهنگی دولت تصویب شد  تنظیم کردیم که در کمیس
ــس می رود او ادامه داد:  و در آینده نزدیک این لایحه به مجل
در تنظیم این لایحه از نظر همه صاحب نظران و اندیشمندان 

استفاده شده است. این قانون می تواند حقوق پدید آورندگان 
را تامین کند. البته این لایحه بیشتر در مورد مسایل داخلی 
است اما آنچه ما در رابطه با سایر کشورها با آن مواجه هستیم 
ــتفاده قرار می دهیم ،  یعنی درباره آثاری که از خارج مورد اس
ــیده ایم و نمی دانیم اگر به  ــع نرس ــه جمع بندی جام هنوز ب
ــه نفع ما خواهد  ــازمان جهانی مالکیت فکری بپیوندیم ب س
ــا از آثار خارجی زیادی بدون رعایت  بود یا به ضرر ما، چون م
حقوق مالکیت استفاده می کنیم، بنابراین باید در این زمینه 

به جمع بندی برسیم.

موزه هنرهای مدرن فرانسه میزبان هنر ایرانی می شود. 
ــت هنرمند ایرانی از جمله  به گزارش تسنیم، 200 اثر از بیس
شهید مرتضی آوینی در موزه هنرهای مدرن پاریس به نمایش 

در می آید.
ــدون ویرایش«  ــا نام »تاریخ ب ــگاه آثار هنر ایرانی ب در نمایش
ــانزدهم ماه می )26  UNEDITED HISTORY که ش
ــت( در موزه هنرهای معاصر پاریس برگزار می شود،  اردیبهش
علاوه بر آثار شهید مرتضی آوینی آثاری از کاوه گلستان، کاظم 
چلیپا، اردشیر محصص و مرتضی ممیز در معرض دید عموم 

قرار می گیرد.
این پروژه که به معرفی آثار هنری ایران از دهه 60 میلادی تا 
ــگر ایرانی  کنون می پردازد، با همراهی مراد منتظمی پژوهش
مقیم فرانسه گردآوری شده و در آن آثاری از هنرمندان جریان 
ــگاه های بین المللی هنر ایرانی  ــلامی که در نمایش انقلاب اس

تاکنون کمتر به آن ها پرداخته شده معرفی گردیده است.
ــگاه با نمایش آثار هنرمندان ایرانی شامل عکس،  این نمایش
نقاشی، گرافیک و سینما تا 24 آگوست )دوم شهریور( میزبان 

علاقه مندان است.

ابراهیم حاتمی کیا در حال تحقیق و نگارش فیلمنامه ای سینمایی با موضوع 
عملیات بیت المقدس است و بنا دارد ایده ای را که سال ها در ذهن داشته در 

تازه ترین اثر سینمایی خود اجرایی کند.
ــینمایی  ــه فیلم س ــا در حالی ک ــم حاتمی کی ــر، ابراهی ــزارش مه ــه گ ب
ــق و  ــغول تحقی ــا مش ــن روزه ــران دارد ای ــال اک »چ« را در ح
ــت.  ــدس اس ــات بیت  المق ــون عملی ــا مضم ــه ای ب ــگارش فیلمنام ن
ــای ــته ه ــینمایی را از گذش ــم س ــن فیل ی ــده ا ی ــاز ا ــن فیلمس ی  ا

ــت پس از پایان مراحل تحقیق و   دور تا امروز در دست کار داشته و قرار اس
نگارش، این فیلمنامه سینمایی مراحل پیش تولید را آغاز کند. مراحل تحقیق 
ــیده و هنوز در ابتدای راه است و  و نگارش این فیلم سینمایی به پایان نرس

مذاکره ای با هیچ یک از بازیگران انجام نشده است.
ــاره ای به ساخت فیلمی  حاتمی کیا در آخرین حضورش در برنامه »راز« اش
درباره عملیات بیت المقدس داشت و گفت بنا دارد این فیلم سینمایی را پس 

از »چ« در کارنامه کاری خود به یادگار بگذارد.
ــن عملیات های جنگ ایران  ــدس از مهم ترین و بزرگتری عملیات بیت المق
ــاعت 30 دقیقه بامداد 10 اردیبهشت سال  و عراق است. این عملیات در س
ــت  ــهر، دش 1361 با رمز »یا علی ابن ابیطالب)ع(« در محور اهواز- خرمش
ــد.این عملیات که به عنوان مهم ترین عملیات ها در هشت  آزادگان آغاز ش
سال جنگ تحمیلی مطرح است در چهار مرحله انجام شد که آخرین مرحله 

این عملیات آزادسازی خرمشهر در سوم خردادماه را به دنبال داشت.

حاتمی کیا برای ساخت فیلمی درباره عملیات بیت  المقدس تحقیق می کند

اسرافیل شیرچی از برپایی نمایشگاهی از آثار خوشنویسی خود 
طی 10 سال اخیر خبر داد که این آثار همزمان با رونمایی کتاب 

مجموعه آثارش به نمایش درخواهد آمد.
ــنویس در گفت وگو با فارس  ــیرچی هنرمند خوش اسرافیل ش
ــت کتابی از  ــاره فعالیت های اخیر خود توضیح داد: قرار اس درب
ــوی انتشارات گویا منتشر  مجموعه آثار 10 سال اخیر من از س
ــود که قصد دارم همزمان با رونمایی این کتاب، نمایشگاهی  ش
ــال اخیرم را نیز به نمایش بگذارم. وی  از آثار خوشنویسی ده س
افزود: این کتاب در قطع سلطانی به شکل نفیس چاپ و منتشر 
ــامل مجموعه ای حدود 100 اثر از آثار کلاسیک  می شود که ش
و مدرن من در طول ده سال اخیر است که سعی کرده ام در این 
آثار هم سنت ها را پاس نهم و هم به حال و هوای مدرن زندگی 

امروز توجه داشته باشم.
ــه ماه آینده اعلام  ــار این کتاب را حدود س شیرچی زمان انتش
ــت که به  ــن کتاب مجموعه آثارم اس کرد و گفت: این چهارمی
ــود. آخرین کتاب اسرافیل شیرچی  شکل نفیس منتشر می ش

ــتان خط« بود که به گفته وی اکنون این کتاب به چاپ  »گلس
ــگاه کتاب تهران ارایه خواهد شد.  دوم رسیده است و در نمایش
شیرچی دبیر هنری جشنواره شمسه نیز هست که به گفته وی 
در بخش آموزشی این جشنواره حدود صد صفحه جزوه  آموزشی 
ــت که با عنوان  ــی آماده شده اس در زمینه آموزش خوشنویس
»بیایید خط یاد بگیریم« از سوی شهرداری تهران قرار است که 
در سطح 177 محله تهران توزیع شود. این هنرمند خوشنویس 
ــی تلویزیونی با عنوان »خط عشق«  همچنین در برنامه آموزش
ــبکه  ــی می پردازد و از ش حضور دارد که به آموزش خوشنویس
ــود. اسرافیل  ــبکه های استانی پخش می ش آموزش و دیگر ش
شیرچی تاکنون حدود 40 نمایشگاه انفرادی از آثار خوشنویسی 
و نقاشی خط خود برپا کرده است و در 68 نمایشگاه گروهی نیز 

حضور داشته است.
ــویس، آمریکا،  ــا از جمله س ــورهای مختلف دنی آثار او در کش
ــتان، ترکمنستان،اوکراین،  فرانسه،  هندوستان، آلمان، پاکس

امارات متحده عربی، چین، لبنان و ... به نمایش درآمده است.

آثار خوشنویسی 10 سال اخیر اسرافیل شیرچی کتاب می شود روایت علیانی از »تن و جان آدمی« به نمایشگاه کتاب می رسد

وزیر ارشاد: 

درباره پیوستن به کپی رایت به جمع بندی نرسیده  ایم
در موزه هنرهای مدرن؛ 

نمایش آثار شهید آوینی در پاریس 



وايبر و تانگو 
مخل آرامش خانواده هاست

زهره قندهاری- اگر یک گوشی مدل بالا نداشته باشی، نمی توانی 
به آن وارد شوی. نه، آن موجودات نمی توانند به گوشی تو وارد شوند؛ 

از شبکه های اجتماعی می گویم.
 از وایب��ر و تانگو و دیگر ش��بکه های��ی که این روزها خ��وراک همه 
افرادی ش��ده اس��ت که گوش��ی ه��ای همراهش��ان به جانش��ان 
 بس��ته ش��ده و آنه��ا را حت��ی بیش��تر از خان��واده ش��ان دوس��ت 

دارند.
 آنهایی که  بیش��تر با گوش��ی های همراه س��رو کار دارن��د، از این 
شبکه ها هم بیشتر استفاده می کنند؛ حتی زنان خانه دار هم برای 
 وارد شدن به این شبکه های اجتماعی، گوشی های همراه مدل بالا 
می خرند. با وارد ش��دن این ش��بکه های اجتماعی بنای خانواده ها 
سست تر می شود و همسران روز به روز از یکدیگر فاصله می گیرند. 
وایبر، تانگو و وات ساپ و نام هایی از این دست، آمده اند تا بلایی برای 

فروریزی پایه های خانواده ها شوند.
  ش��اید بس��یاری از خانواده ها طری��ق اس��تفاده از ای��ن ابزارها را

 ندانند. زمانی که گوشی های همراه تازه وارد ایران شده بود، اینقدر 
 در فرس��تادن پیام زیاده روی کردیم که آمار ما از دیگر کشورها بالا 

زد.
 اگر طریق اس��تفاده از این ابزارها را ندانیم، آتش ب��ه دامن خانواده 
می زنیم و آن وقت دودش به چش��م خودمان م��ی رود. طبق گفته  
صاحب نظران و کارشناسان مس��ایل خانواده و نمایندگان مجلس، 
این موجودات آس��یب رس��ان اجتماع��ی تبعات نگ��ران کننده ای 
 دارند و اس��تفاده از این ابزارها مغایر با امنیت اخلاقي و اهداف ملي

 است. 
آنها می گویند، این موضوع ارتباط مستقیم با کاهش تمایل به ازدواج 
و افزایش طلاق دارد و بر دلایل نگراني کارشناسان صحه مي گذارد. 
در تبیین دلای��ل این موض��وع در کنار عواملي همچ��ون ماهواره و 
محافل نامناسب خصوصي، از ش��یوه هاي ارتباطي فضاي مجازي به 

عنوان عاملي مهم و تأثیرگذار یاد مي شود.
 آخرین آمار اعلام ش��ده رس��مي درباره میزان ازدواج و طلاق نیز از 
کاهش 4/4 درصدي ازدواج در سال ۹۲ و افزایش 4/6 درصدي طلاق 

در این سال نسبت به سال ۹۱ خبر مي دهد. 
نایب رییس دوم کمیسیون اجتماعي مجلس شوراي اسلامي با اشاره 
 به گسترش روز افزون ش��بکه هاي مجازي اجتماعي، به خبر آنلاین 
می گوید: »س��اماندهي این ش��بکه ها ورود جدي مجلس ش��وراي 

اسلامي را به این موضوع مي طلبد.«
عباس قائد رحمت می گوید: »بسیاري از ش��بکه هاي اجتماعي در 
فضاي مجازي با اهداف نظام جمهوري اسلامي ایران مغایر هستند 
و بر همین اساس راه اندازي ش��ده اند، بنابراین هر کشوري مي تواند 
با توجه به تمامی��ت ارضي خود تصمی��م بگیرد که چگون��ه از این 
 شبکه ها استفاده کند، اما متاسفانه برخی در کشور ما راه را به بیراهه 

می روند.«
 عضو کمیس��یون اجتماعي مجلس شوراي اس��لامي با بیان اینکه 
اس��تفاده از ش��بکه هاي مجازي اجتماعي در برخي مواقع لازم و در 
 برخي م��وارد باید با محدودیت همراه باش��د، ادامه م��ی دهد: » در 
این باره باید عرضه به اندازه نیاز جامعه باشد و صلاح و مصلحت کشور 

در نظر گرفته شود. «
او  نقش رسانه ها را در فرهنگ س��ازي میان جوانان و همچنین سایر 
اقش��ار جامعه براي اس��تفاده از ابزارهاي نوین ارتباطي انکار ناپذیر 

می داند.
اما یک کارشناس مسایل خانواده در این باره می گوید:» نرم افزارهاي 
نوین مانند وایبر و تانگو به گسترش بي اعتمادي بین خانواده ها منجر 

شده و آرامش خانواده ها را از بین مي برد.« 

   هوويی برای تمام فصول
افسانه نیک راد می گوید: »مشکلي که در دو س��ال اخیر شاهد آن 
هس��تیم، افزایش بدبیني در بین زوج هاس��ت که ای��ن امر مختص 
زوج هاي جوان نیست و حتي زوج هایي را داریم که با اینکه ۲0 سال 
از زندگي مشترکش��ان مي گذرد، درگیر این موضوع ش��ده اند.«  به 
اعتقاد این کارشناس، به دلیل اینکه جدایي بین زوجین راحت شده، 
به محض اینکه اختلافي رخ مي دهد، اولین تصمیم، جدایي توافقي 
 اس��ت. در گذش��ته بدبیني بیش��تر در بین مردان وجود داشت، اما 
هم اکنون شاهد هستیم که زنان جامعه ما نیز درگیر این امر شده اند 

و در این موضوع با مردان برابري مي کنند.
این کارش��ناس ام��ور خانواده م��ی افزای��د: »عاملي که متاس��فانه 
رسانه هاي جمعي از آن غافل شده اند، بحث فرهنگ سازي استفاده از 
وسایل نوین ارتباطي مانند وایبر، لاین، تانگو و سایر نرم افزارهاست 
 ک��ه حت��ي در روس��تا ها و ش��هرهاي دور نی��ز کارب��ران زی��ادي 
دارند. متاسفانه اس��تفاده از این نرم افزارها باعث مي شود که زنان و 
مردان دایره ارتباطات جدیدي پیدا کنند که شاید در ابتدا موضوعي 
عادي به نظر برسد، اما در طولاني مدت، امنیت رواني خانواده  را تحت 

تأثیر قرار مي دهد.«
به اعتقاد کارشناس��ان، براي پیشگیري از آس��یب هاي رسانه هاي 
ارتباطي نوظهور، ارتقاي س��واد رسانه اي ش��هروندان براي استفاده 
 صحیح از ابزارهاي ارتباط��ي و مدیریت مصرف رس��انه ها ضروري

 است. 
در واقع، در شرایطي که بس��یاري از خوراک هاي ارایه شده از سوي 
ماهواره و ش��بکه هاي مجازي قابل کنترل نیست، بهترین گزینه اي 
که سیاس��ت گ��ذاران فرهنگي مي توانن��د براي توان بخش��ي و نیز 
مصونیت بخشي به مخاطبان روي آن حساب کنند، بالا بردن سواد 

رسانه اي مخاطبان است.
ای کاش روزی برسد که شیوه استفاده از تکنولوژی نوین را بیش از 

پیش بیاموزیم  و  آن را درست مصرف کنیم.

   تصمیم سازی اصفهان در مواد مخدر
خروجی نخس��تین میزگ��رد که در پایان س��ال گذش��ته برگزار 
شد، ارسال ۱۱پیش��نهاد از ۱8پیش��نهاد ارایه ش��ده به سازمان 
 مبارزه با مواد مخدر کش��ور توس��ط اصفه��ان بوده ک��ه این امر 
 می تواند نمایانگر تصمیم سازی استان در امر مبارزه با مواد مخدر 
باش��د. بیش از هش��ت هزار کیلومترمرز مش��ترک با افغانستان و 
پاکس��تان، به همراه اقدامات راه سازی توس��ط اشرار در پاکستان 
برای انتقال مواد مخ��در، تغییر رویکرد حمل م��واد از کاروانی به 
 کوله بار و حمل خرد، حمایت افراد مس��لح از کوله بران و حمایت 
سرویس های اطلاعاتی آمریکا، پاکستان و انگلیس از افراد مسلح، 
باعث ش��ده تا مقابله با عرضه مواد مخدر در ای��ران متحول و البته 
سخت شود. با وجود این، رییس پلیس مبارزه با مواد مخدر استان 
از رشد 75درصدی کش��ف مواد مخدر در سال ۹۲ نسبت به مدت 

مشابه سال گذشته آن خبر می دهد.
به گفته سرهنگ حس��ینی، در یک ماهه ابتدایی سال جاری نیز 
نسبت به مدت مشابه سال قبل بیش از سه تن مواد در استان کشف 

شده که نمایانگر رشد 70درصدی است.

حسینی نیز از تغییر ش��یوه حمل مواد به صورت بلع، جاسازهای 
دقیق، کوله پشتی و استفاده از ماش��ین های تیزرو خبر می دهد.

 این تغییر، باعث ش��ده ک��ه پلیس مب��ارزه با مواد مخ��در نه تنها 
استان های مرزی، که اس��تان های مرکزی همانند اصفهان را که 
چهارراه حمل ونقل کش��ور را تش��کیل می دهند، برای مبارزه از 

قلم نیندازد.
این روزها که بحث مواد مخ��در صنعتی و لو رفت��ن فرمول آن از 
 طریق س��ایت ها مطرح است، سرهنگ حس��ینی از کشف دشوار 
پیش سازهای آنها خبر می دهد. اصولا پیش سازها در دسترس بوده 
و از آنجایی که کاربردهای دیگری هم به غیر از پیش ساز مواد مخدر 

دارند، به تنهایی منعی برای فروش ندارند.
 مرزهای هوایی استان به شدت و با دس��تگاه های پیشرفته چک 
می ش��ود و مرزهای زمینی اس��تان، به خصوص در حوزه کویر، با 
استقرار یگان ۲00 نفره تکاور در ورزنه به خوبی کنترل می شود که 

نتیجه آن، رشد کشف مواد مخدر استان بوده است.
از آنجایی ک��ه تمام م��واد ورودی به کش��ور از مرزه��ای دریایی 
جن��وب، ب��رای خ��روج از کش��ور بای��د از اصفه��ان بگذرن��د، 

 بنابرای��ن تم��ام ج��اده ه��ای فرع��ی و خاک��ی ش��رق اصفهان 
به خوبی تحت کنترل است. هر چند که این مقام 
 مس��وول از تش��دید برخورد ب��ا قاچاقچیان خبر 
می دهد، اما او تصریح می کند که تنها راه مبارزه با 

مواد مخدر»کنترل تقاضاست«.

   اين زندانیان معتاد!
بحث عرض��ه به خوب��ی در حال پیگیری اس��ت و 
 با وج��ود ای��ن، مدی��ر زن��دان مرک��زی اصفهان 
می گوید:»45درص��د ورودی به زن��دان مرکزی 
اس��تان که معادل 70درصد آمار زندانیان اصفهان 
اس��ت، با مواد مخ��در ارتب��اط دارند. ب��ه عبارت 
دیگر،70درص��د ورودی های زندان در اس��تان با 

اعتیاد دست وپنجه نرم می کنند.«
به گفته امینی، میانگین سنی این افراد در محدوده ۱8تا44 سال 
است که باید در بیرون از زندان سازوکارهایی اتخاذ شده تا از کاهش 
سن اعتیاد جلوگیری شود، این در حالی است که باز هم بحث، به 

پیشگیری ختم می شود.
 وقتی معت��اد وارد زن��دان می ش��ود، چرخ��ه تقاضا هم ش��کل 
می گیرد و بنابراین باید این دور تسلسل در جایی قطع شود. ورود 
 مواد به زندان از طریق بلع و انباری اس��ت که با نصب دستگاه های

x-ray,body scan در س��ال های اخی��ر، از ورود مواد به زندان 
جلوگیری ش��ده، به گونه ای که در حال حاضر قیمت مواد مخدر 
داخل زندان۲5برابر دنیای بیرون اس��ت. مرحله بعد، ترک اعتیاد 
است که با شیوه متادون درمانی تا کنون دو هزار و888 نفر درمان 
شده اند و بنابراین از 70درصد معتادانی که ورودی زندان را تشکیل 

می دهند، تنها 6درصد معتاد از زندان خارج می شوند.
در اینجا نیز اصل بر ترک وکاهش تقاضاست که نتیجه قابل توجهی 

را به نمایش گذاشته است.

   کاهش سن اعتیاد به 5 سال
رییس بیمارس��تان فارابی اصفه��ان که بخش��ی از تخت هایش 
توسط معتادان به شیشه اشغال ش��ده، از کاهش سن اعتیاد خبر 
می دهد. به گفته دکتر بارانی،»سن استفاده ازمواد مخدر کاهش 
یافته و به 5 تا ۱۲ س��ال رسیده اس��ت و بنابراین ما در دبستان ها 
هم با مش��کل مواجه ش��ده ایم.« او تصریح می کند ک��ه تا زمانی 
 که وضعیت موجود انکار ش��ده و نپذیریم که مشکلی وجود دارد، 

نمی توان به نتیجه لازم رسید.
بارانی معتقد است که اگر ۱0درصد جدیت نیروی انتظامی در امر 
برخورد با مواد مخدر در سایر دستگاه ها نیز وجود داشت، در حال 
حاضر مشکل خاصی وجود نداشت. وی همچنین تصریح می کند 
که این تفکر که برخورد و مبارزه با مواد مخدر فقط مخصوص نیروی 

انتظامی است، باید تغییر کند. صدا و سیما، آموزش و پرورش، علوم 
پزشکی، سازمان تبلیغات اسلامی، حوزه علمیه و... 
از جمله دستگاه هایی است که دکتر بارانی معتقد 
است باید وارد گود مبارزه با مواد مخدر شوند و باز هم 

همه راه ها به پیشگیری ختم می شود.
 او در عی��ن حال معتقد اس��ت که هر زم��ان که به 
انجمن های فعال م��ردم نهاد اهمیت داده ش��ده، 
آرامش بر جامعه حاکم شده اس��ت. او منظورش را 
اینگونه تکمیل می کند که اگر خریداری در جامعه 
وجود نداشته باشد، نیاز به هزینه و صرف نیرو و وقت 
برای مقابله شدید نیس��ت و این چنین است که در 
میزگردی که در باب مقابله با عرضه مواد تش��کیل 
شده، همه نتایج، ناخودآگاه به مقوله پیشگیری ختم 
 می شود؛ واجب فراموش شده ای که گویا دیر هنگام 

متوجه اش شده ایم.

   سرعت ابتلای دانش آموزان  زياد است
معاون پیش��گیری بهزیس��تی اصفهان، معتقد اس��ت که در حال 
حاضر بیش��ترین مصرف کننده ها در دهه دوم زندگی قرار دارند، 
بنابراین مباحث پیشگیری بر دانشجویان متمرکز شده است. دکتر 
 مرضیه فرشاد، اما از سرعت زیاد ابتلای دانش آموزان به اعتیاد خبر 
می دهد و در عین حال معتقد است که مباحث عرضه و پیشگیری 
در هم تنیده است. حال باید پرسید که اگر چنین است و مسوولین 
به این نتیجه رس��یده اند که مواد مخدر به ریشه نزدیک شده، آیا 
نباید دشمن را در نطفه خفه و دانش آموزان را واکسینه کرد، قبل از 

اینکه مثل امروز آب از سر بگذرد؟
او فارغ از مباح��ث افزایش توان نیروی انتظامی در بحث کش��ف، 
 از افزایش کش��فیات م��واد مخدر ب��ه ای��ن دلیل که م��ی تواند 
 نشانه ای از افزایش حضور مواد در سطح جامعه باشد، ابراز نگرانی 
می کند.فرشاد از تغییر رویکرد مبارزه با مواد مخدر در سال جاری 
خبر می دهد وگویا قرار است مبارزه، جنبه اجتماعی بیشتری به 
خود بگیرد. تو بگو همان پیش��گیری که الفبای��ش باید از خانواده 

آغاز شود. 
در حلقه آخ��ر میزگرد، به س��خنان معاون اجتماعی بهزیس��تی 
اصفهان تکیه می شود، وقتی که می گفت:» مواد مخدر، ساختاری 
 پوی��ا و سیس��تماتیک دارد،تقاضامحور اس��ت و مش��تریانش را 
ب��ه خوبی می شناس��د؛ ب��ا تغیی��ر نیاز مص��رف کنن��ده، الگوی 
 مص��رف را تغییر می ده��د و امروز م��ی داند که زن��ان و دختران 
مشتری های خوبی هس��تند. در فضای مجازی می تازد و آموزش 

آنلاین می دهد.« 
...و باید دید ش��یوه مبارزه در ای��ران تا چه حد پویا، هوش��مند و 

سیستماتیک است!
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جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

یادداشت

در هر کشور و جامعه ای متناسب با فرهنگ، تعاملات اجتماعی 
و فعالیت های سیاس��ی واقتصادی، کارکردهای ش��بکه های 
اجتماعی با هم متفاوت اس��ت. مهم ترین کارکرد شبکه های 
اجتماعی، ایجاد گروه ها و دسته های ارتباطی پیرامون ویژگی 
یا ویژگی های خاص اس��ت. همچنین کارکردهای اقتصادی، 
 مبتنی ب��ر بازاریابی اجتماعی نی��ز از دیگ��ر کارکردهای این 
شبکه هاس��ت. کارکرد دیگری که برای این شبکه ها می توان 

برشمرد، کارکرد سیاسی آن است.
ایجاد کمپین های سیاس��ی، فعالیت های دسته ها، گروه ها و 
افراد سیاسی در یک فضای اجتماعی اینترنتی، از کارکردهای 
شبکه های اجتماعی اس��ت. البته کارد سیاسی این شبکه ها 
مورد سوءاستفاده قدرت های استکباری قرار گرفته است، به 

نحوی که با طراحی اقدامات تبلیغاتی و رسانه ای، از وب سایت 
شبکه های اجتماعی به عنوان ابزاری برای ایجاد آشوب و جنگ 

روانی استفاده می شود.
 حریم خصوص��ی و محرمانه ب��ودن اطلاعات ش��خصی، یکی از 
مهم تری��ن مباحثی اس��ت که با ایجاد این ش��بکه ه��ا به وجود 
 آم��ده اس��ت. در کش��ورهای غرب��ی، سیاس��ت محرمانگ��ی 
داده ها یکی از ارکان کاربری اینترنت است، به نحوی که قوانین 
 و مق��ررات ایجاب می کن��د که در تعام��ل بین وب س��ایت ها، 
خدمات دهندگان اینترنتی وکاربران،  این ام��ر به نحو مطلوبی 

در وب س��ایت خدمات دهنده ب��ه رویت کاربر رس��یده، حقوق 
وتکالی��ف وی یادآوری ش��ود. بر اس��اس سیاس��ت محرمانگی، 
خدمات دهن��دگان وکاربران توافق می کنند ک��ه چه اطلاعاتی 
از آنان به نمای��ش درآید یا چگونه مورد اس��تفاده قرار گیرد. اگر 
به هرش��کل دیگری، خارج از توافقنام��ه  محرمانگی، اطلاعات 
کاربران مورد سوء استفاده قرار گیرد، کاربران امکان اقامه دعوا و 
طرح شکایت را علیه وب س��ایت خدمات دهنده خواهند داشت. 
معمولا در شبکه های اجتماعی جزیی ترین اطلاعات کاربران نیز 
قابل دریافت و انتشار اس��ت. علاقه مندی ها، میزان تحصیلات، 

ارتباطات دوستانه، ش��غل، محل زندگی، محل تحصیل و محل 
 تولد و بسیاری از جزییات دیگر مورد سوال قرار می گیرد. برخی از 
وب س��ایت های ش��بکه های اجتماع��ی، حتی رن��گ مو، رنگ 
چش��م و قد کارب��ران خ��ود را می پرس��ند. اصولا ش��بکه های 
 اجتماعی بر پایه تئوری معروف»ش��ش درجه جدایی« به وجود 
آمده اند و این تئوری کاملا مورد علاقه سیس��تم های اطلاعاتی 
و امنیتی اس��ت. ظن اس��تفاده از ش��بکه ه��ای اجتماعی برای 
جمع آوری اطلاعات و اش��راف اطلاعاتی و یا حتی جاسوس��ی، 
وقتی تقویت می شود که پس از حادثه ۱۱ س��پتامبر در آمریکا 
که نقاط ضعف لایه ه��ای امنیتی ایالات متحده را آش��کار کرد، 
 ش��بکه های اجتماعی اینترنتی از رش��د قابل توجهی برخوردار 

شدند. 

دبستان ها در معرض خطر؛

سن ابتلا به اعتیاد به 5 تا 12 سال کاهش یافت

دومین میزگرد تخصصی شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان با هدف نقد و بررسی اقدامات 
مقابله با عرضه مواد مخدر و روانگردان ها و در غیبت دبیر و ريیس جديد اين شورا برگزار شد.

به گفته معاون اجتماعی بهزيستی اصفهان، اصولا اينگونه جلسات برای نقد فعالیت مسوولین است؛ 
چرا که اگر نقد انجام نشود، برنامه ها به سمت روزمرگی و خمودی پیش می رود، اما بايد گفت، فايده 
ديگر چنین جلساتی، اطلاع رسانی تغییر وتحول در مسوولین اس�تانی هم هست. به عنوان مثال، 
ريیس پلیس جديد مبارزه با مواد مخدر استان و دبیر جديد شورای هماهنگی مبارزه با مواد مخدر استان در اين 

جلسه رونمايی شدند وخبرنگاران از چنین شیوه نوين اطلاع رسانی شگفت زده شدند!

ريیس بیمارستان 
فارابی: سن 

استفاده ازمواد 
مخدر کاهش 

داشته وبه 5تا 12 
سال رسیده است

لیلی
زواره ای

گروه
جامعه

س��ال هاس��ت که از مض��رات مص��رف داروهای 
ماه��واره ای صحب��ت ش��ده و وزارت بهداش��ت 
 نی��ز ق��ول ه��ای رنگانگ��ی ب��رای برخ��ورد ب��ا 
توزی��ع کنن��دگان این داروها داده اس��ت. س��ال 
گذش��ته خبر قطع تلفن های اعلام ش��ده توسط 
این ش��بکه ها وس��ایت ها اطلاع رس��انی ش��د، اما از آنجایی که 
قاچاق دارو سودی معادل قاچاق اس��لحه دارد، بنابراین راه های 
دیگری برای رسیدن به مش��تری تعریف ش��د.گردانندگان این 
ش��بکه ها برای رس��یدن به اهدافشان، دس��ت روی نقطه ضعف 
ایرانی ها گذاش��ته اند. چاقی، لاغری، زیبایی و ت��رک اعتیاد که 
با تعاریفی همانند معجزه از آنها یاد می ش��ود، توانس��ته جوانان 
ایران��ی را بفریبد ک��ه در روزهای اخیر به مرگ س��ه نف��ر از آنها 
نیز منجر ش��ده اس��ت. تحقیق��ات نش��ان داده که م��اده موثره 
 اکثر این داروه��ای اعلام ش��ده، ترکیبات مواد مخدر شیش��ه و 
آمفتامین هاست که اگر مصرف کننده را نکشد، به طور حتم او را 

به سمت اعتیاد روانه می کند.

    گام نخست

اول از آرایش��گاه های زنانه ش��روع ش��د؛ به عنوان محصول های 
زیبایی. یعنی هم اکنون نی��ز می توان در آرایش��گاه های زنانه و 
البته به تازگی مردانه بالای شهر، ردپای انواع محصول زیبایی که 
تزریقی، خوراکی و یا استعمال خارجی است را مشاهده کرد و مگر 
چقدر بازرس وجود دارد که وقت و بی وقت آوار ش��ود سر توزیع 

کنندگانی که ردپایی هم ندارند؟!
 البته گام نخس��ت و تلنگ��ر مصرف��ش از فیلم های ماه��واره ای

 هالی��وودی ش��روع ش��د؛ هم��ان جای��ی ک��ه  بینن��ده ایرانی 
همذات پنداری اش با بازیگران آن س��وی آب گل کرد و خواست 
ش��بیه آنها ش��ود. گام اول جراحی های عجیب وغریب ساکش و 
تراشیدن چربی های اضافی بود که مشکلات خود را داشت. قصه 
که به اینجا رسید، ردپای انواع لباس ها وگن ها به ماهواره باز شد 

و امروز نوبت قرص ها و لوازم آرایش است.
بدین ترتیب چرخه تجارت ماهواره ای شکل گرفت که یک سویش 
ایرانی های داخل کش��ور قرار گرفته اند، به عنوان عاملان اصلی 

توزیع که سودی گزاف به جیب می زنند.
 گاهی اوق��ات داروه��ای عجی��ب با خواص��ی عجیب ت��ر تبلیغ 
می شود که درکشور، تعدادی واقعا با این مشکل دست به گریبان 

هستند و داروها و پزشکان تا کنون نتوانسته اند درمانی برای آن 
بیابند و یا تجویزه��ا آن طور که باید وش��اید درد را درمان نکرده 
است. اینجاست که با یک جمله درشت و ش��عارگونه در اینترنت 
یا ماهواره، بیمار دست به تلفن می برد و چند ساعت بعد دارویی 
گران و قاچاق درب منزلش سبز می شود! مشکل اصلی اینجاست 
که در صورت هرگونه پیشامد ناگواری، فرد نمی تواند از هیچ کس 

شکایت کند و آن شماره تلفن هم دیگر پاسخگویی ندارد.
معاون غ��ذا و داروی دانش��گاه علوم پزش��کی اصفه��ان در این 
خصوص، می گوید: »س��ازمان غ��ذا و دارو به ط��ور مرتب راجع 
به عدم مصرف اینگونه داروها هش��دارهای لازم را داده اس��ت.« 
عباس جعفری��ان تاکید می کند ک��ه  تهیه حتما بای��د از طریق 
سیس��تم دارویی کش��ور، اعم از داروخان��ه ها و بیمارس��تان ها 
 صورت گیرد و حتی پزش��ک معال��ج هم مجاز به ف��روش دارو یا 
فرآورده های دارویی در مطب نیست. به گفته وی، نظارت وزارت 
بهداشت بر داروهای ارایه شده از طریق داروخانه ها و بیمارستان ها 
به واسطه کنترل دایمی ش��رکت های تولید کننده، وارد کننده و 
 ش��رکت های پخش دارو صورت می گیرد و بنابراین از این اماکن 
می توان داروها را تهیه ک��رد. این مقام مس��وول تایید داروهای 
اینترنتی توسط وزارت بهداش��ت را تکذیب کرده و اعلام می کند 
که فروش و تبلیغ داروهای تبلیغ شده از طریق ماهواره صرفا جنبه 
سودجویی دارد که اغلب با ادعای دارا بودن مجوز وزارت بهداشت، 
 مصرف کنندگان را ترغیب به تهیه و مص��رف فرآورده های خود 
می کنند. به گفته این مقام مسوول، از آنجایی که روش فروش این 
فرآورده ها از طریق تماس تلفنی و ارسال با پیک صورت می گیرد، 
این مساله نمایانگر بدون پشتوانه بودن و عدم صحت اطلاعات ارایه 
شده اس��ت. او باز هم تاکید می کند که  وزارت بهداشت، درمان 
و آموزش پزشکی مس��وولیتی را در قبال عوارض ناشی از تهیه و 

مصرف خودسرانه این فرآورده ها برعهده نخواهد گرفت.

   ابهام در محل ساخت
به تازگی دیده ش��ده که توزیع کنندگان برای افزایش مش��تری، 
دس��ت به دامان تبلیغ��ات دروغین��ی همانند داش��تن مجوز از 
وزارت بهداش��ت یا fdaآمریکا ش��ده اند که از آنجایی که محل 
س��اخت این داروها مش��خص نیس��ت، به طور حتم ای��ن ادعاها 
نیز دروغ محض اس��ت؛ چرا که اگر این مس��اله واقعی است، دارو 
باید از طریق مراجع رس��می و با نظارت وزارت بهداشت و با درج 
برچسب اصالت دارو وارد کشور شده وتوسط شرکت های توزیع 
 معتبر دارویی و داروخان��ه های دارای مجوز به فروش گذاش��ته 

شوند.

اصولا شیوه توزیع با پیک و یا فروش با اینترنت که این روزها برای 
بسیاری از کالاها باب شده، روش پس��ندیده ای نیست و علاوه بر 
اینکه حقوق مصرف کننده را رعایت نمی کنند، بلکه در این میان 
می تواند به مش��کلات وپس لرزه های خطرناکی همانند فروش 

اجناس تقلبی، قاچاق و خطرناک نیز منجر شود.

   اعتیادی برای زنان
در س��ال های اخیر واژه ای غریب وارد جامعه ش��ده ک��ه ابتدا با 
احتیاط از آن صحبت می ش��د، ول��ی امروز که قب��ح آن ریخته 
شده، به س��ادگی راجع به آن صحبت می شود. واقعیت آنجاست 
 ک��ه اعتیاد زن��ان در چند س��ال اخی��ر در حال افزایش اس��ت و 
به جد می توان گفت که جرقه شروع آن از داروهای ماهواره ای و 
 اینترنتی و محصولات زیبای و لاغری توزیع شده در آرایشگاه ها

و باشگاه های بدن س��ازی زنان بود. ش��یوه  خزنده ای که گمان 
می رود به آرامی شروع شد و از س��ادگی زنان ایرانی سوءاستفاده 
کرد و در خواب غفلت مس��وولان وکارشناسان امر، ردپای خود را 

برجای گذاشت.

   پلیس هم درگیر شد
 فرمان��ده انتظام��ي اس��تان اصفهان اع��لام می کند ک��ه یکي از 
برنامه ه��اي این پلیس در راس��تاي مب��ارزه ج��دي و قاطعانه با 
مجرم��ان و اخلالگ��ران در فض��اي س��ایبر، برخ��ورد قانون��ي 
با س��ایت ه��اي ف��روش داروهاي غی��ر مج��از و تقلبي اس��ت. 
به گفته س��ردار آقاخانی، س��ال گذش��ته پلیس فت��ای اصفهان 
 توانس��ته با بی��ش از 800 س��ایت ک��ه داروه��ای ماه��واره ای

تبلیغ کرده و م��ی فروخته اند، برخورد قانون��ی کند و مجرمان را 
دستگیر و تحویل مراجع قضایی دهد.

به گفته او، گردانندگان وب سایت هاي شناسایي شده، در زمینه 
فروش داروهاي غیر مجاز و تقلبي افزایش قد، افزایش و یا کاهش 
وزن و تجهیزات پزشکي تقلبي فعالیت مي کردند و در این مدت 
توانس��ته بودند با جذب مش��تري هاي خود، مبالغ هنگفتي را به 
 جیب بزنن��د. این مقام انتظام��ي، همچنین به م��ردم نیز توصیه 
 می کند که ب��ه تبلیغ��ات ف��روش دارو و تجهیزات پزش��کي در 
سایت هاي اینترنتي توجه نکنند؛ چرا که اکثر این وب سایت ها به 
فروش تجهیزات تقلبي پزشکي و دارویي غیرمجاز خطرناک اقدام 
و بخش��ي از آنها نیز از این طریق کلاهبرداري م��ی کنند و وجوه 
مردم را بدون اینکه کالایي را به آنان تحویل دهند، دریافت کرده و 
مشتریان هم که هیچ نشاني از آنها ندارند، مجبورند براي همیشه 

قید پول خود را بزنند!

وزارت بهداشت تعهدی درباره داروهای ماهواره ای ندارد

تبلیغ مرگ در شبکه های ماهواره ای

مراقب حريم خصوصی ات باش!
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اقتصاد و 
صنـعت

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

با تصمیم جدید دولت؛

ارز ۲۵۵۰ تومانی به صنعت خودرو اختصاص می یابد
معاون برنامه ریزی و نظارت راهبردی رییس جمهور اعلام کرد:

یارانه ۴۵ هزار و ۵۰۰ تومانی و سبد کالا در فاز دوم هدفمندی 
وزیر صنعت، معدن و تجارت گفت: کل نیاز ارزی بخش صنعت 
 خودرو اعم از خودروهای سبک و سنگین، به صورت مبادله ای

 با ن��رخ ۲۵۵۰ تومان از این پس توس��ط بان��ک مرکزی تامین 
می شود. محمدرضا نعمت زاده بیان داشت: در سال جاری رییس 
جمهور، معاون اول و تمام دست اندرکاران اعلام کردند که سال 

را با بررسی عوامل رکود و موانع تولید شروع خواهیم کرد. 
وی ادامه داد: در سال گذشته اهتمام بیشتر دولت بر این بود که 
تورم را تا اندازه ای کنترل کند که خوشبختانه توانستیم تورم را 

در مسیر کاهش، حرکت دهیم. 
نعمت زاده با اشاره به اینکه اقتصاد ما  اقتصاد توام با تورم و رکود 
بود، افزود: برای رفع رکود، چندین برنامه مورد توجه قرار گرفته 

که این برنامه ها از اواخر سال گذشته به طور جد دنبال شد. 
وی افزود: در نخس��تین گام، عوامل رکود را شناس��ایی کردیم 
و برای رفع آن پیش��نهاداتی مطرح ش��د که به زودی در دولت 
دنبال می شود و با انجمن ها، تشکل ها و همچنین اتاق بازرگانی 

همفکری خواهیم کرد. 

معاون رییس جمهور از اختصاص یاران��ه ۴۵ هزار و ۵۰۰ تومانی و 
سبد کالا به خانواده های نیازمند در فاز دوم هدفمندی یارانه ها خبر 
داد. نوبخت در خصوص بودجه حمل ونقل، بیان داش��ت: از محل 
درآمد فاز دوم هدفمندی یارانه ها بیش از پنج هزار و ۴۰۰ میلیارد 
تومان در س��ال جاری بین حوزه تولید و بهبود حمل و نقل توزیع 
خواهد شد. وی خاطرنشان کرد: در حوزه بهداشت و درمان نیز از 
محل فاز دوم هدفمندی یارانه ها چهار هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان 
تخصیص می یابد و دو هزار و ۴۰۰ میلیارد تومان علاوه بر ۴۵ هزار 

و ۵۰۰ تومان یارانه نقدی، س��بد کالا به خانواده های نیازمند داده 
می شود.  نوبخت تصریح کرد: در قانون، پیش بینی شد که ۴۸ هزار 
میلیارد تومان از محل افزایش قیمت ها ب��ه علاوه ۱۱ هزار و ۳۰۰ 
میلیارد تومان از محل بودجه عمومی، به عنوان منبع برای فاز دوم 
هدفمندی ها اختصاص داده شود. وی گفت: از این مبلغ، در سال 
جاری ۱۰ هزار میلیارد تومان از درآمد قانون هدفمندی به بخش 
تولید، چهار هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان به بخش بهداشت و درمان و 

دو هزار میلیارد تومان نیز به بیمه بیکاری تخصیص می یابد.

الگوی اقتصادی سبک زندگی 
در مکتب علوی 

یکی از ابعاد نیازهای بش��ری در زندگ��ی دنیوی، نیاز معیش��تی و 
اقتصادی است. در مکتب اس��لام به این نیاز و قوانین ارضای آن، در 
صراط مستقیم توجه ش��ده و بهره گیری از الگوهای الهی در تنظیم 
 امور اقتصادی از معیاره��ای مطلوب و عملی آن به ش��مار می آید.  
مهم ترین مبانی الگوی اقتصادی س��بک زندگی در مکتب علوی را 

می توان چنین برشمرد: 
۱- کار و ت��لاش حلال: ای��ن ام��ر از مصادیق جه��اد در راه خداوند 
شمرده شده و نمایانگر فعالیت اقتصادی س��الم است. )ر.ک: دعائم 
 الاسلام، ج۲، ص ۱۵( »سخن امام علی علیه السلام در این موضوع؛ 

بحار الانوار،ج ۴۸، ص ۱۱۵(.
۲- مذمت فقر: در این باره امام  علی علیه الس��لام از فقر به خدا پناه 
برده و چنین می فرماید: »ای پسرم! من از فقر نسبت به تو می  ترسم، 
از فقر به خدا پناه ببر؛ زیرا فقر برای دین ضرر دارد، عقل را مضطرب 
 می گرداند و انس��ان را به گمراه ش��دن و مورد خش��م قرار گرفتن 

می کشاند. )نهج البلاغه، حکمت ۳۱9(. 
۳-  انفاق به نیازمن��دان در مکتب علوی یک��ی از راه های برقراری 
اقتصاد سالم و پی ریزی عدالت اقتصادی به شمار می آید و در سیره 
عملی ایشان کاملًا مش��هود اس��ت. )ر.ک: نهج البلاغه، خطبه ۱9( 
پرداخت زکات و خم��س، انفاق به نیازمندان و کم��ک به یتیمان و 
فقیران از مظاهر عملی پیوند اقتصاد و عبادت است که عمل به آنها 

در زندگی امام علی علیه السلام کاملًا مشخص و نمایان است. 
۴- حفاظت از بیت المال: این امر در سلامت اقتصاد و تداوم عدالت 
اقتصادی و حفظ امانت های الهی نقش بسزایی دارد و توجه به آن، 
فعالیت های  اقتصادی را سالم و پایدار می گرداند. )ر.ک: نهج البلاغه، 

نامه ۵، نامه۲۰، خطبه ۱۵ و ۲۲۴(.

سبک زندگی

خبر

   وجود9۰۰ ه�زار کارگر بیمه ش�ده در 
استان اصفهان

در آغاز این همایش، مدیرکل تع��اون، کار و رفاه 
اجتماعی استان اصفهان گفت: در استان اصفهان 
9۰۰ هزار کارگر بیمه شده در استان وجود دارد که 
حمایت از این تعداد کارگر، حمایت از سرمایه ایرانی است. قادری 
ادامه داد: اگر حمایت از کار و سرمایه ایرانی به صورت مطلوبی انجام 
شود، نتیجه آن تولید ملی و بیمه شدن کش��ور در برابر بسیاری از 

مسایل است.

 

وی با اشاره به نام گذاری س��ال جاری به عنوان س��ال » اقتصاد و 
فرهنگ با عزم ملی و مدیریت جهادی« اذعان داشت: برای دستیابی 
به شعار سال، باید قیمت تمام شده تولیدات داخلی کاهش و در کنار 
آن   کیفیت محصولات افزایش یابد؛ ضمن اینکه فرهنگ سازی در 
زمینه استفاده مردم از محصولات داخلی، ضروری به نظر می رسد.

 مدیر کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی اس��تان اصفهان خاطرنشان 
کرد: مسوولین کش��ور باید در راستای اش��اره رهبر معظم انقلاب 
اسلامی به شعار تولید ملی، حمایت از کار و سرمایه ایرانی، به صورت 
مصداقی در جهت افزایش تولیدات ملی و حمایت از نیروی انسانی 

گام بردارند.   قادری عنوان کرد:  اداره کل تعاون،کار و رفاه اجتماعی 
استان طی جلسات متعدد با تشکل های کارگری و کارفرمایی و نیز 
ضمن جلسه ای با حوزه دانشگاه،  بسته اقداماتی که  شامل ۲7 هدف 
کلی است را طراحی کرده و مقرر شده  که حوزه هایی شامل اشتغال، 
روابط، کار و تعاون به مرکز تحقیقات و تعلیمات حفاظت بهداشت 
محول شود که اکنون این مرکز تحقیقاتی در حال بررسی این بسته 
است و  با آماده ش��دن آن، می توان در اصفهان، استان های دیگر و 

کشور آن را عملیاتی کرد. 

  تدوین الگوی علمی متناسب با نیازهای جامعه
رییس موسسه کار و تامین اجتماعی کشور نیز به عنوان سخنران 
 محوری ای��ن همای��ش، ضمن اش��اره ب��ه فرموده حض��رت امام 
خمینی )ره( مبنی بر اینکه »حی��ات یک ملت مرهون کار و کارگر 
اس��ت«، گفت: در حال حاضر به دنبال الگوی علمی متناس��ب با 
نیازهای جامعه تحت عنوان سیاس��ت های اقتصاد مقاومتی برای 
پیش��رفت در همه زمینه ها هس��تیم که البته ای��ن دغدغه همه 
کشورهاس��ت.  س��پهری اذعان داش��ت: اقتصاد مقاومتی، مقاوم 
س��ازی اقتصاد ملی در براب��ر تهدیدهای داخل��ی و خارجی برای 
پیشرفت کش��ور اس��ت. وی ادامه داد : یک سیس��تم اجتماعی و 
اقتصادی نیازمند این اس��ت که تاب آوری داشته باشد؛ خم بشود، 
اما نشکند. این، بدان معنی است که بتواند در برابر مخاطرات موقت 
یا دائم انطباق و سازگاری داشته باشد. رییس موسسه کار و تامین 
اجتماعی کشور عنوان کرد: در کشورهای پیش��رفته در هر شهر، 
استانداران و فرمانداران و شهرداران میزان تاب آوری شهرهای خود 
 را در برابر عوامل و تهدیدهای بیرونی ارزیابی می کنند و هرس��اله 
تصمیم های بهتر و جدیدتری در رابطه با حفظ اقتصاد ش��هر خود 
در برابر این مخاطرات می اندیشند. سپهری ابراز امیدواری کرد که 
 شهر اصفهان هم با توجه به ظرفیت بی نظیر خود، بتواند در آینده ای

نه چندان دور جزو ش��هرهای تاب آور در برابر مش��کلات داخلی و 

خارجی باشد.
  فرهنگ، زیر ساخت فکری اقتصاد است

در ادامه، نماینده مردم اصفهان در مجلس ش��ورای اسلامی ضمن 
تبریک به مناسبت هفته کار و کارگر و نیز هفته اصفهان، گفت: امید 
است در این هفته به مسایل و مشکلات استان اصفهان و نیز کارگران 

اصفهانی بیشتر و جدی تر پرداخته شود. 
 حجت الاس��لام و المس��لمین س��الک ادام��ه داد: ب��ا ارزیابی در 
 بخش ه��ای مختلف اس��تان، ب��ه این نتیج��ه می رس��یم که اگر 
تحریم ه��ا بیش��تر و حت��ی اط��راف اس��تان اصفه��ان حصاری 
کش��یده ش��ود، ای��ن ش��هر ق��ادر ب��ه تامی��ن نیازه��ای خ��ود 
خواه��د ب��ود. وی تصری��ح ک��رد: وج��ود هش��ت ه��زار واح��د 
صنعت��ی، یک واح��د صنعتی م��ادر ۲۰۰ کارخانه در کل کش��ور 
 در اصفه��ان، نش��ان دهن��ده عظم��ت و اقت��دار اس��تان م��ا و 
بی نیازی آن از خارج از استان است. نماینده مردم اصفهان در مجلس 
شورای اسلامی اذعان داشت: البته مش��کلات بسیاری گریبانگیر 
صنعت استان اصفهان اس��ت که همه آنها به صورت زنجیره ای به 
یکدیگر مربوطند و می توانند سد محکمی بر سر راه کارگر و کارفرما 
باشند.  حجت الاسلام و المسلمین س��الک خاطر نشان کرد: مهم 
ترین مشکل موجود، عدم فرهنگ سازی برای اکرام به حق کارگر 
است. اگر عمل کارگر از سوی مس��وولین حقیر و ضعیف پنداشته 
شود، هیچ اقدام جدی برای دفاع از منافع کارگر صورت نمی گیرد. 
وی ضمن اشاره به بیانات رهبر معظم انقلاب مبنی بر اینکه فرهنگ 
مقدم بر دیگر مباحث است، گفت: زیرساخت فکری اقتصاد و مباحث 
کار وکارگری، فرهنگ است که در این خصوص تشکیل جبهه ای 
با سیاست همپوشانی و هم افزایی و گرایش فرهنگی با هدف حاکم 
کردن دین بر جامعه، الزامی به نظر می رسد. نماینده مردم اصفهان 
در مجلس شورای اسلامی افزود: باید دغدغه همه مسوولین، آرامش 
کارگر باشد تا مشکلات برطرف شده و در این راستا نیز باید کوشید 

تا دین کارگر حفظ شود.

به مناسبت گرامیداشت  هفته کار  و کارگر عنوان شد؛

اقتصاد مقاومتی ،مقاوم سازی اقتصاد ملی در برابر تهدیدهای داخلی و خارجی 

همایشی به مناسبت هفته گرامیداشت کار و کارگر در سالن اتاق بازرگانی استان اصفهان با حضور رییس موسسه 
کار و تامین اجتماعی کشور  و اکثر مسوولین استانی برگزار شد.

وزیر کار مطرح کرد:

اشتغال؛ مهم ترین دغدغه 
دولت تدبیر و امید

وزیر تعاون، کار و رفاه با اعلام اینکه به س��مت واقعی ش��دن حقوق 
کارگران حرکت می کنیم، گفت: مهم تری��ن دغدغه دولت تدبیر و 
امید، اشتغال اس��ت. علی ربیعی ادامه داد: مهم ترین دغدغه دولت 
تدبیر و امید، ایجاد اش��تغال و ارتقای وضعیت افراد ش��اغل اس��ت. 
وی افزود: مبنای برنامه ریزی  های ما به نحوی اس��ت تا سفره هیچ 
خانواده ای خالی از مواد غذایی نباشد و هیچ فردی برای تامین معاش 

خود دچار سرگردان نشود.
وی با بیان اینکه اقتدار ملی و س��لامت اجتماعی بستگی به میزان 
تولید ملی دارد، اظهارداشت: وظیفه داریم به گونه  ای برنامه ریزی 

کنیم که در همه زمینه  ها در کشور ایجاد اشتغال شود.
ربیعی ادامه داد: متاسفانه در حال حاضر با جهت گیری  های اساسی 
فاصله داریم و نرخ رشد اقتصادی منفی ش��ده است، اما با این حال 
دولت تدبیر امید در چند ماه اخیر توانسته زمینه ای را فراهم سازد که 

به موجب آن، نرخ رشد اقتصادی چند درصد افزایش یابد.
وزیر تعاون، کار و رفاه ابراز امی��دواری کرد که با ادامه موفقیت آمیز 
اجرای این سیاس��ت ها، در آینده ای نزدیک اشتغال بیشتری ایجاد 

شود.
عضو کمیسیون کشاورزی:

دولت نباید محصولات کشاورزی 
را قیمت گذاری کند

عضو کمیس��یون کش��اورزی مجلس با بیان اینکه دولت نباید برای 
حمایت از بخش کش��اورزی اقدام به قیمت گذاری محصولات این 
بخش کند، گفت: مسوولان می توانند به جای آنکه یارانه را به تولید 
بدهند، همین مبالغ را در اختی��ار مصرف کننده قرار دهند تا بخش 
کشاورزی بتواند به فعالیت خود در یک فضای سالم اقتصادی ادامه 
دهد. بهرام بیراوند افزود: برای حمایت از بخش کش��اورزی، دولت 

نباید محصولات کشاورزی را قیمت گذاری کند. 
وی عنوان کرد: بنابراین در صورت پرداخت یاران��ه، دولت آن را به 
مصرف کنن��ده بدهد و این پرداخ��ت هم بعد از خری��د محصول از 
کش��اورز صورت گیرد. بیراوند اذعان داشت: کش��اورزان با توجه به 
تنظیم بازار و کنترل قیمت دچار صدمات و لطمات جبران ناپذیری 
شده اند، به طوری که ممکن اس��ت به دلیل مشکلات، از این حرفه 
کنار بکشند و به سمت مشاغل دیگر بروند. عضو کمیسیون کشاورزی 
تصریح کرد: کش��اورز همه نهاده هایش را از قبیل کود، سم، قطعات 
تراکتور و ... با ن��رخ آزاد تهیه می کند، بنابراین نبای��د از آنها انتظار 
داشته باشیم که محصولاتشان را با قیمتی که دولت معین می کند 

بفروشند.

کاهش ۱۶ درصدی 
صادرات پسته ایرانی

عرضه محدود و ازدحام در 
نمایندگی های ایران خودرو

۱۵۰ هزار یورو صرفه جویی 
ارزی در فولاد مبارکه 

دبیرکل انجمن پس��ته ایران با اشاره به اینکه 
تولید پسته در نیمه س��ال گذشته۱۰ درصد 
 کاهش داش��ته، گفت: صادرات این محصول 
۱۶ درص��د کاه��ش داش��ته، ام��ا مش��کل 
بسته بندی و نامرغوبی محصول نیست، بلکه 
مش��کل بی ثباتی نرخ ارز برای انعقاد قرارداد 
با طرف خارجی است. حمید فیضی در مورد 
علت کاهش صادرات پسته در سال 9۲، گفت: 
آماری که گمرک می دهد معمولا بر اس��اس 
سال محصولی نیس��ت، بلکه بر اساس سال 
تقویمی اس��ت و ما این نحوه آماردهی را در 
صنعت پسته مورد اشکال می دانیم و باید آمار 
صادرات را با آمار تولید بررس��ی کنیم که از 
مهرماه هر سال شروع شده و به پایان شهریور 
س��ال بعد خاتمه می یابد. وی اف��زود: میزان 
تولید پسته در کش��ور ۱7۰ هزار تن بوده که 
 نسبت به مدت مشابه س��ال محصولی قبل، 

۱۰ درصد کاهش تولید داشته است.

عرضه قطره چکانی خودرو توسط خودروسازان، 
سبب ش��ده اس��ت اعلام فروش نقدی با ایجاد 
ازدحام در نمایندگی های فروش همراه ش��ود؛ 
اتفاق��ی که از صب��ح دی��روز در نمایندگی های 

ایران خودرو می توان مشاهده کرد.
 به گزارش اصفهان زیبا به نقل از فارس، شرکت 
ایران خودرو طبق اعلام قبلی، از روز گذش��ته 
اقدام به فروش نقدی برخی محصولات خود به 
صورت محدود کرده که ای��ن محدودیت باعث 
ازدحام خریداران در نمایندگی های فروش این 
شرکت خودروساز شده است. بر این اساس، پژو 
۲۰۶ معمولی و صندوق دار، تندر 9۰ ، س��مند 
ال ایکس و س��مند س��ورن محصولاتی هستند 
که ایران خودرو برای فروش نق��دی آنها اقدام 
کرده است. در این میان، فروش اینترنتی همه 
این خودروها به جز سمند ال ایکس، به صورت 
محدود صورت گرفته و همین مساله باعث شده 
تا بسیاری از تقاضاهای موجود برای خرید این 

خودروها بی پاسخ بماند.

کارش��ناس خری��د م��واد مصرف��ی ش��رکت 
 فولاد مبارک��ه گفت: با بومی س��ازی یاتاقان و 
هوزینگ های م��ورد مصرف این ش��رکت، از 
خروج ۱۵۰ هزار یورو از کشور جلوگیری شد. 
جواد زمانی اف��زود: یاتاق��ان و هوزینگ های 
مورد نیاز این شرکت در قالب تعداد ۶۱ پروژه 
مش��ترک با تامین کنندگان داخل��ی و بیش 
از ۱۰۵ قلم کالا بومی س��ازی ش��د. وی گفت: 
 عمده مص��رف این هوزینگ ه��ا در واحدهای 
گندله س��ازی، احیای مس��تقیم و واحدهای 
نوردی شرکت است و در تولید، نقش مستقیم 
دارد. وی تصریح کرد: در س��ال های گذش��ته 
ش��رکت برای تامی��ن یاتاق��ان، هوزینگ ها و 
متعلقات مورد مصرف در نواحی تولیدی که از 
شرکت های اروپایی تامین می شد، علاوه بر بالا 
بودن زمان تامین، به دلیل محدودیت مربوط به 
انتقال ارز و تامین از طریق نمایندگی و واسطه های 

تامین، با مشکلات فراوانی روبه رو بود.

امضای الحاقیه افزایش 
قیمت مسکن مهر 

قیمت گوشت مرغ و قرمز 
تغییر  نمی کند

رییس کانون سراسری انبوه سازان استان تهران 
با بیان اینک��ه الحاقیه افزایش قیمت مس��کن 
مهر را انبوه س��ازان امض��ا ک��رده و آن را قبول 
دارند،گفت: مدیری��ت ضعیف برخی از مدیران 
باعث شد تا منظور شدن دستورالعمل افزایش 

قیمت ها سه ماه طول بکشد.
به گزارش اصفه��ان زیبا به نق��ل از مهر، ایرج 
رهبر گفت: انبوه سازان، الحاقیه بخشنامه سوم 
افزایش قیمت مسکن مهر را امضا کرده و آن را 
قبول دارند، اما این الحاقیه افزایش قیمت هنوز 

منظور و پرداخت نشده است.
وی در پاس��خ به این س��وال که دلی��ل تاخیر 
منظور نشدن افزایش قیمت ها چیست، اظهار 
داشت: متاسفانه هر مدیری تفسیری متفاوت 
از بخش��نامه و دس��تورالعمل افزای��ش قیمت 
مس��کن مهر داش��ت که به همین دلیل، باعث 
ش��د قائم مقام وزیر راه و شهرسازی در مسکن 
 مهر این دستورالعمل را برای مدیران شفاف تر 

کند.

مدیرعامل شرکت پشتیبانی امور دام گفت: 
س��تاد تنظیم بازار، کنترل بازار گوشت مرغ 
و قرمز را به خوبی در دس��ت دارد و این ستاد 
تدابیر لازم را برای ع��دم افزایش قیمت این 
محصولات در فاز دوم هدفمندی اندیشیده 

است.
چراغعلی در خصوص وضعیت ذخایر مرغ و 
گوشت قرمز و کنترل قیمت این محصولات 
در آستانه ورود به فاز دوم هدفمندی یارانه ها 
گفت: امسال از نظر تولید مرغ هیچ مشکلی 
وجود ندارد و وضعیت تولید بس��یار مناسب 
اس��ت. وی اف��زود: روزان��ه هزار تن م��رغ از 
مرغداری ها خریداری می ش��ود و پیش بینی 
می شود که عرضه مرغ تا پایان سال به اندازه 
کافی باشد و نگرانی در این مورد وجود ندارد.

چراغعلی تصریح کرد: می��زان ذخایر مرغ از 
 7۰ هزار تن بیش��تر اس��ت و برای عرضه آن 

هیچ گونه مشکلی وجود ندارد.

دهمین دوره نمایش��گاه بین المللی س��نگ، معادن و صنایع 
وابس��ته اصفهان از هش��تم تا دوازدهم اردیبهش��ت در محل 

نمایشگاه های بین المللی اصفهان برگزار خواهد شد. 
بناب��ر این گ��زارش، ۸۰ مش��ارکت کننده داخل��ی و خارجی 
مهیای حضور در این نمایش��گاه هستند. استان های اصفهان، 
آذربایجان شرقی، تهران، قم، سیس��تان و بلوچستان، فارس 
و خراس��ان رضوی در هش��ت هزار و ۵۰۰ مت��ر مربع فضای 
نمایشگاهی در ساعات بازدید ۱۶ تا ۲۲، به ارایه محصولات و 
دس��تاوردها و همچنین خدمات خود در زمینه صنعت سنگ 

خواهند پرداخت. 
انواع سنگ های فرآوری شده س��اختمانی، صادراتی، عمرانی 
 و تزیین��ی۴۰ درص��د از غرفه ه��ای نمایش��گاه، تجهیزات و 
ماشین آلات سنگ بری و فرآوری س��نگ ۳۸ درصد، معادن 
سنگ و تکنولوژی استخراج، تجهیزات و ماشین آلات وابسته 
۱۰درصد، خدمات وابس��ته مانند حمل و نقل، لوازم و قطعات 
یدکی، تعمیر و نگهداری ۱۰ درصد و مراکز علمی و تحقیقاتی، 
انجمن ها و نشریات تخصصی مرتبط، ۲ درصد از این نمایشگاه 

را تشکیل می دهد. 

    ریی��س خانه صنع��ت، معدن و تج��ارت ایران گف��ت: تمام 
تش��کل های اقتصادی و برخی اقتصاددانان خواستار تعویق 
فاز دوم هدفمندی یارانه ها هس��تند؛ زیرا اجرای آن، همین 

واحدهای تولیدی سرپا را به تعطیلی می کشاند.
سهل آبادی در نخستین جلسه کمیسیون پشتیبانی در سال 
9۳، نقدینگی را یکی از مشکلات واحدهای تولیدی دانست و 
افزود: خانه صنعت، معدن و تجارت استان اصفهان با همکاری 
اتاق بازرگانی گزارشی را از فعالیت و مشکلات چهار هزار واحد 

صنعتی استان در طول سال گذشته تهیه کرد. 

وی تصریح کرد: کشور ما بیشتر تجاری است و تولیدی نیست 
و هرچقدر تورم بیشتر باشد، شبکه توزیع از آن بهره می برد و 
به همین دلیل، در طی سال های گذشته شاهد تعطیل شدن 

واحدهای تولیدی بسیار و تولد واحدهای تجاری هستیم. 
س��هل آبادی افزود: درمورد اجرای سیاس��ت های اصل ۴۴ 
بررس��ی خواهیم کرد که چه میزان از واگذاری ها در اصفهان 

واقعا به بخش خصوصی صورت گرفته است. 
 وی بی��ان داش��ت: در م��ورد اصفه��ان دو بحث مه��م قطار 

سریع السیر و حیات زاینده رود باید حل شود. 

  از فردا آغاز می شود؛

دهمین دوره نمایشگاه سنگ اصفهان
رییس خانه صنعت، معدن و تجارت ایران خبرداد:

ارایه گزارش از مشکلات ۴۰۰۰ واحد صنعتی استان 

دبیر انجمن نساجی اصفهان گفت: می توان گفت در این شرایط، 
بازار محصولات نساجی قفل است و اتفاقی در بازار رخ نمی دهد 

که دلیل آن هم واردات بسیار زیاد است.
چلمقانی با اش��اره به وضعیت صنعت نساجی در استان اصفهان 
اظهار کرد: متاسفانه به دلیل مش��کلاتی که وجود دارد، صنعت 
نس��اجی باید فش��ارهای زیادی را تحمل کند. وی ادامه داد: در 
حال حاضر انبارهای کارخانجات نساجی پر از اجناس و تولیدات 
هستند، ولی بازار خریدی وجود ندارد که بتوانند تولیدات خود را 

به فروش برسانند. دبیر انجمن نس��اجی اصفهان افزود: می توان 
گفت در این شرایط، بازار محصولات نساجی قفل است و اتفاقی 

در بازار رخ نمی دهد که دلیل آن هم واردات بسیار زیاد است.
وی یادآور ش��د: واردات بیش از حد س��بب می ش��ود تولیدات 
کارخانجات نساجی ما به فروش نرسد و در نتیجه، انبار آنها از کالا 
پر خواهد شد که نتایج نامطلوبی به دنبال دارد. چلمقانی تاکید 
کرد: برای نمونه، سال گذشته معادل تولید 7۰ کارخانه نساجی، 

واردات نخ داشتیم که به نساجی کشور آسیب زیادی زد.

رییس اتحادی��ه تعاونی های مس��افربری ب��ا اع��لام اینکه تیم 
کارشناسی در حال بررس��ی افزایش نرخ بلیت اتوبوس است که 
تا چند روز زمان می برد، گفت: افزایش قیمت بلیت، متناس��ب 
با افزایش نرخ سوخت خواهد بود. احمدرضا عامری در خصوص 
افزایش نرخ بلیت اتوبوس با اجرای فاز دوم هدفمندی یارانه ها، 
اظهار داشت: از روز شنبه، کارشناسان اقتصادی اتحادیه شروع به 
بررسی قیمت ها کردند تا متناس��ب با نرخ سوخت، قیمت بلیت 
اتوبوس هم افزایش پیدا کند. به گزارش اصفهان زیبا و به نقل از 

مهر، وی با تاکید بر اینکه محاسبه نرخ های جدید چند روزی زمان 
می برد، گفت: همزمان بررسی قیمت ها در سازمان راهداری هم 
صورت می گیرد که پس از بررسی های دو طرف، نرخ نهایی اعلام 
می ش��ود. احمدرضا عامری با بیان اینک��ه درصد افزایش قیمت 
سوخت بیش از ۵۰ درصد بوده است در حالی که دولت اعلام کرده 
بود افزایش قیمت ها شیب ملایمی دارد، گفت: البته اگر با افزایش 
قیمت دور اول هدفمندی یارانه ها در نظر بگیریم، شیب افزایش 

ملایم بوده؛ زیرا در دوره قبل، افزایش ها چندین برابر بود.

دبیر انجمن نساجی اصفهان:

واردات بیش از حد، صنعت نساجی را نابود می کند
رییس اتحادیه تعاونی های مسافربری:

 نرخ بلیت اتوبوس متناسب با گرانی سوخت افزایش می یابد

مهناز
احمدی



این ورزش ساده 
معجزه می کند

پیاده روی به بهبود افسردگی نیز کمک می کند...
بر اس��اس مطالع��ات محققی��ن آمریکای��ی 150 دقیقه 
پیاده روی در هفته و کاهش 7 درصد از وزن بدن می تواند 
خطر ابتلا به دیابت را تا 58 درصد کاهش دهد. همچنین 
مشخص شد که مرگ و میر افرادی که بیش از 3 کیلومتر 
در روز راه می روند، به نس��بت س��ایر افراد به میزان قابل 
توجهی کمتر است. پژوهش  دیگری نشان داد، در افرادی 
که بیش از سه ساعت در هفته پیاده روی می کنند، احتمال 

ابتلا به بیماری عروق کرونر قلب 35 درصد کمتر است.
در مطالعه ای که رابطه میان عملکرد ادراکی و پیاده روی 
مورد بررسی قرار گرفت مشخص شد، زنانی که حداقل 5 
س��اعت در هفته پیاده روی می کنند، کمت��ر به زوال عقل 
مبتلا شده و توانایی ش��ناختی آنها نس��بت به سایر افراد 
بسیار بیشتر است. در مطالعات دیگری مشاهده شد در زنان 
یائس��ه ای که هر روز پیاده روی می کنند، تراکم استخوان 
بالاتر بوده و خطر پوکی اس��تخوان به مراتب کمتر از زنان 

بی تحرک است.
پیاده روی به بهبود افسردگی نیز کمک می کند. بر اساس 
مطالعات انجام ش��ده در انگلیس پی��اده روی به مدت 30 
دقیقه و 3 تا 5 بار در هفته و به مدت 12 هفته متوالی، تا 47 

درصد علائم افسردگی را کاهش می دهد.
گروه دیگری از مطالعات حاکی از این اس��ت زنانی که در 
هفته حداقل 1.5 س��اعت پیاده روی می کنند، 18 درصد 

کمتر به سرطان سینه و روده بزرگ مبتلا می شوند.    
 همان طور که می دانید پیاده روی علاوه بر همه فوایدی 
که در حفظ سلامتی بدن دارد، اگر به طور مستمر و منظم 
انجام گیرد موجب کنترل وزن و تناسب اندام نیز می شود.

با سرعت 177 کیلومتر بر ساعت؛

نخستین هواپیمای برقی 
جهان ساخته می شود

شرکت هواپیماسازی ایرباس در حال ساخت یک هواپیما 
مسافربری کوچک اس��ت که با موتور هیبریدی برقی پرواز 

می کند.
"جین بوتی" رییس گروه فناوری ایرباس گفت: ساخت یک 
هواپیمای منطقه ای که امکان حمل 70 تا 90 را داشته باشد 
و با نیروی برق پرواز کند و ف��رود بیاید، می تواند بین 15 تا 

20 سال طول بکشد.
ایرباس که در کن��ار بوئینگ، ب��ازار جهان��ی هواپیماهای 
مس��افربری را در اختیار دارد، در حال ساخت هواپیماهای 

بیش از 150 نفره است.
آنها در حال حاضر ب��ر روی هواپیماهای تمام برقی دو نفره 
به نام E-Fan کار می کنند که ب��ا دو موتور برقی و با توان 

خروجی 60 کیلو وات ساعت کار می کند.
ایرباس امیدوار است این فناوری گامی برای ورود موتورهای 

برقی به هواپیماهای بزرگ تر باشد.
این هواپیمای دو نفره که ب��رای ماموریت های کوتاه مانند 
آموزش خلبان و عملیات های آکروباتیک مناس��ب است، 
می تواند با باتری پلیمری لیتیوم یونی خود با سرعت 177 
کیلومتر بر ساعت به مدت نیم ساعت پرواز کند. محققین 
اکنون درتلاش برای افزایش این مدت زمان به یک ساعت 

هستند.
بوتی که به مدت 20 سال در بخش خودروهای برقی جنرال 
موتورز کار کرده است می گوید ایرباس خودروهای برقی را 
به منظور یادگیری از آنها مورد بررسی قرار داده است اما به 
اینکه ایرباس چه مدت زمان را صرف بررسی فناوری های 

هیبرید و الکتریک کرده است، اشاره ای نکرد.
این هواپیمای برقی دو نفره قرار اس��ت در ش��هر بوردو در 
جنوب غرب فرانسه ساخته ش��ود و تولید آن از اواخر سال 

2017 آغاز خواهد شد.
بوتی می گوید احتمالاً نمونه اولیه یک هواپیمای منطقه ای 

تا سال 2030 ساخته می شود.
طول بال نمون��ه اولیه هواپیمای برق��ی E-Fan، 9.5 متر 
اس��ت. این هواپیم��ا روز )جمع��ه( یک پرواز نمایش��ی در 

فرودگاهی در جنوب غرب فرانسه انجام داد.

فناوریسلامت

روزنامه خبری
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این روزها در پی افزایش قیمت ها در بازار کامپیوتر، با کاهش 
موجودی در ب��ازار کالاهای پرمخاطب نظی��ر تبلت  و به ویژه 

نمونه های ارزان قیمت مواجه شده ایم.
 کاهش تنوع در این محصولات محبوب، بیش از سایر کالاهای 
حوزه دیجیتال موجب نگرانی خریدارانی شده است که ماه ها به 

امید کاهش قیمت ها از خرید خودداری کرده  بودند.
به همین دلیل، این گروه از خریداران از ترس گران تر ش��دن 
کالاها برای خرید به بازار مراجعه می کنند. اما معمولاً دس��ت 
خالی به خانه بر می گردند. ارائه قیمت های پرت و غیرمنطقی، 
موجود نبودن تبلت های مورد نظر خریداران، رش��د قیمت ها 
و بی میلی فروش��ندگان به ارایه کالا از دیگر دلایلی است که 
موجب شده خریداران کالاهای کامپیوتری برای خرید موفق 

نشوند.
اما به هر ح��ال برخی از مدل ه��ای تبلت در ب��ازار موجودند 
که نس��بت به کانفیگی که دارند )قابلیت های فنی( از قیمت 

مناسبی برخوردارند.
8GB - Tablet 2800 7 HP Slate   

ARM Dual- تبلت هفت اینچی این خان��واده به پردازنده 
CPU core Cortex-A9، حافظه داخلی هشت گیگابایتی 
و صفحه نمایش هفت اینچی لمس��ی از نوع TFT LCD با 

وضوح تصویر 1024×600 پیکسل مجهز است.
تجهیز به وب کم VGA و دوربین 3/2 مگاپیکس��لی، شتاب 
س��نج، ژیروس��کوپ و... از دیگر ویژگی  های این تبلت است. 
Tablet 2800 7 Slate مبتنی بر سیستم عامل آندروید بوده 
و با قیمتی در حدود 580 هزار تومان در بازار موجود است. البته 

این دستگاه در رده محصولات کمیاب بازار است.
Discover Ainol Novo8   

 Ainol برای علاقه من��دان به تبلت هایی با صفح��ه بزرگ تر 
تبلتی به بازار عرضه کرده اس��ت که به صفحه نمایش هشت 

اینچی لمسی از نوع TFT LCD مجهز است.
تجهیز به پردازنده ARM OWL Quad-Core، حافظه 
داخل��ی 16 گیگابای��ت، دوربی��ن 2 مگاپیکس��لی و وب کم 
 0/3 مگاپیکس��لی از ویژگی ه��ای این تبلت هش��ت اینچی

 است.
تبلت آندرویدی ای��ن خانواده با قیمتی در ح��دود 565 هزار 

تومان در بازار موجود است.
16GB - 711 - Acer Iconia B1   

 این تبلت به پردازشگر دو هس��ته ای مدیاتک با سرعت 1/2 
گیگاهرتز، یک گیگابای��ت رم، 16 گیگابایت حافظه داخلی، 
نمایشگر TFT LCD با رزولوشن 1024 در 600، و وب کم 

0/3 مگاپیکسلی مجهز است. 
در ضمن این تبلت از یک شیار microSD برخوردار است که 
از طریق آن می توان 32 گیگابایت به حافظه داخلی دس��تگاه 

اضافه کرد.
وجود شیار س��یم کارت نیز قابلیت مهمی اس��ت که به کاربر 
امکان می دهد همه جا و همه وقت به اینترنت دسترسی داشته 
باشد. قیمت این تبلت 360 گرمی آندرویدی در حدود 490 

هزار تومان است.
7I05 Axtrom Axpad   

این تبلت ارزان قیمت از یک پردازشگر دو هسته ای با سرعت 
1/5 گیگاهرتز، یک گیگابایت رم، 8 گیگابایت حافظه داخلی، 
نمایشگر 7 اینچی با رزولوشن 800 در 480 و یک وب کم 0/3 
مگاپیکسلی بهره می برد. قیمت اعلام شده برای این تبلت در 

حدود 375 هزار تومان است.

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

ارزان ترین تبلت های موجود در بازار

ایمنا:  ؟؟؟؟/

حاتمی کیا کارگ�ردان : فیلم »چ« بازگش��ت به انقلاب 
اس��ت واگر الآن چمران زنده ب��ود نمی دانم کج��ا بود اما 
مطمئناً به این اتفاقات در کشور واکنش داشت و معقتدم 
سینمای ما هم باید به این س��مت برود که واکنش داشته 
باشد.به اعتقاد مکسانی باید بنش��ینند در مورد سینمای 
جش��نواره ای صحبت کنند که ملقب به این بحث باش��ند 
درست مانند س��ینمای جنگ باید افرادی از جنس آن در 

موردش صحبت کنند

نوبخت سخنگوی دولت : ایرادهای وارده شورای نگهبان 
بر مصوبه احیای سازمان مدیریت و برنامه ریزی سابق در 
مجلس در دست بررسی است و این سازمان امسال تعیین 

تکلیف شود.
منتظر هستیم که مجلس به چه ترتیبی می خواهد برای 
احیای س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی س��ابق ایرادهای 
ش��ورای نگهبان را رفع کند تا براساس آن مصوبه یادشده 

را بتوان احیا کرد.

حجت الاسلام و المس�لمین قرائتی : مهم ترین جزء 
از اجزای تبلیغ، اخلاص اس��ت اما کسی نباید فکر کند که 
دریافت مزد پس از تبلیغ و س��خنرانی، نشانه بی اخلاصی 

یا ناشی از آن است.
اگر کسی با نیت پول و مزد کار تبلیغی انجام دهد اخلاص 
ندارد اما کس��ی که بدون این نیت وارد مجلسی می شود 
اگر چیزی به او دادند دریافت کند و کسی نیز منعی بر این 

موضوع ندارد. 

سازمان مدیریت سابق امسال تعیین تکلیف فیلم »چ« بازگشت به انقلاب است
می شود

مهم ترین جزء از اجزای تبلیغ، اخلاص است

 امامزاده اسماعیل)ع( یکی از امامزاده های صحیح النسب ایران 
با شجره نامه کامل و معتبر است که نس��ل سادات به واسطه 

ایشان و خاندانشان، ادامه یافته است.
به گزارش اصفه��ان زیبا، عضو هیات امنای آس��تان حضرت 
امامزاده اس��ماعیل)ع( و حضرت ش��عیاء نبی)ع( با بیان این 
مطلب، گفت: اسماعیل ابن ابراهیم ابن حسن ابن حسن ابن 
علی ابن ابیطالب)ع( که با دو واسطه به امام حسن مجتبی)ع( 
می رس��ند، پدرش��ان ابراهیم ابن غمر و پدر بزرگشان حسن 
مثن��ی، داماد ام��ام حس��ین)ع( و معروف به جد س��یدهای 
طباطبایی است و نسل سادات از ایشان ادامه می یابد که تمامی 

موقوفات شیعه نیز به دست ایشان بود.
سهیل معلم با اش��اره به اینکه امامزاده اسماعیل)ع( به دلیل 
ظلم و س��تم خلفای جور در عراق به اصفهان می آیند، افزود: 
در جوار ایش��ان پیغمبری از قوم بنی اس��رائیل با نام ش��عیاء 
نبی آرمیده اند و طبق روایتی، اولین مس��جد که بعد از ورود 
اسلام به ایران در شهر اصفهان ساخته شد، در جوار بقعه این 
پیغمبر است. مسجد دو قسمت دارد، یک قسمت مجاور حرم 
ش��عیاء نبی و امامزاده اسماعیل و قس��متی که نماز جماعت 
در آن برگزار می ش��ود.وی س��اختمان این م��کان را که زیر 
نظر اداره اوقاف و امور خیریه شهرس��تان اصفه��ان قرار دارد، 
مربوط به چن��د دوره تاریخی از جمله س��لجوقیان دانس��ت 
که از آن دوره، مناره ای بر روی شبس��تان مسجد باقی مانده 
اس��ت و خاطرنش��ان کرد: این مکان در  دوره صفویه، پایگاه 
اصلی مس��لمانان و ش��یعیان در اصفهان بوده و پادش��اهان 
صف��وی از ارادتمن��دان ای��ن امامزاده ب��وده ان��د همچنین 
 تزیینات زیب��ای داخلی، کتیبه نویس��ی و کاش��ی کاری ها

 در این دوران، ادامه یافت.عضو هیات امنای آس��تان امامزاده 

اسماعیل)ع( با اش��اره به اهمیت این مکان در زمان قاجاریه 
نیز، اظهار داش��ت: این مح��ل، در یک دوره ب��ه علت وجود 
آرامگاه ش��عیاء نبی، عبادتگاه یهودیان، مس��جد جوار مقبره 
این پیغمبر در دوره ای دیگر با ورود اسلام، پایگاه مورد توجه 
مسلمانان و پس از شهادت امامزاده اسماعیل)ع( هم، پایگاه 
مهم مسلمانان، شیعیان و سادات طباطبایی بوده است.  معلم 
با تاکید بر این نکته که هم اکنون حرم  امامزاده اسماعیل)ع(، 
زیارتگاه مس��لمانان و ش��یعیان سراس��ر ایران و کشورهای 
مختلف جه��ان از جمله فرانس��ه، لبنان، ع��راق و آمریکا می 
باش��د، در خصوص برنامه ها و فعالیت ه��ای مختلف که زیر 
نظر اداره اوقاف برگزار می ش��ود، اعلام کرد:  روضه خوانی در 
دهه اول محرم با نام طرح بصیرت عاش��ورایی و عرض ارادت 
تمام هیآت مذهبی از سراسر اس��تان اصفهان به مقام والای 
امامزاده اس��ماعیل)ع(، طرح یاس نبوی به مناسبت شهادت 
حضرت زهرا)س(، طرح های تابس��تانی و نشاط معنوی ویژه 
 اوقات فراغت، برنامه های ماه مبارک رمضان، برنامه شکوفه ها 
در تابستان ویژه کودکان، برگزاری کلاس های مختلف ویژه 
عموم ش��امل امداد و نجات و ش��هروندی و آموزش، تجوید، 
قرائت، حفظ و تفسیر قرآن از جمله برنامه های گوناگون آستان 
حضرت امامزاده اسماعیل)ع( است.عضو هیات امنای آستان 
 امامزاده اس��ماعیل)ع( با ابراز خرسندی از انجام فعالیت های

 عمرانی طی س��ال های گذشته، بیان داش��ت: فعالیت های 
عمرانی بس��یاری مانند ترمیم و تعمیر ج��داره های داخلی 
حرم، بازسازی و مرمت ضریح حضرت شعیاء نبی)ع(، نقاشی 
و تزئینات داخل حرم با کمک های اداره اوقاف و خیرین انجام 
شده است که بانیان دیگر نیز می توانند در انجام این فعالیت ها 

شرکت داشته باشند.

خبر ویژهدانستنی

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

امامزاده اسماعیل)ع(، ادامه دهنده نسل سادات

جشنواره پرواز بادبادک ها در اصفهان / ایمنا  عکس روز

کفاش�یان ریی�س فدراس�یون فوتبال : م��ن خودم 
تخصصی در فوتبال ندارم اما اگر هم داش��ته باشم در کار 
سرمربی دخالت نمی کنم. من در دو میدانی کار می کردم 
اما یک بار به سرمربی نگفتم چه کسی را به تیم ملی ببرد. ما 
کمیته فنی داریم که نظارت می کند. کی روش از زمانی که 
در تیم ملی تغییرات داد دخالت خاصی نداشت. اگر حتی 
کسی چیزی به او گفته ناراحت هم شده است. او مدارکی 
به ما نشان داد و می گفت از اول تا آخر همه چیز را می بیند 

بعد انتخاب می کند.

خادم معاون پارلمانی وزیر ورزش : آنچه که ایراد دارد 
نحوه مدیریت است. آنچه که محل ایراد ماست هزینه هایی 
اس��ت که در فوتبال می ش��ود یعنی درآمدهای غیر مولد 
بودن فوتبال اس��ت البته در تمام دنیا هزینه ها بالاس��ت 
اما درآمدهای آنها با باش��گاه های ما قابل مقایسه نیست. 
مدیرانی که باشگاه ها را در دست می گیرند باید درآمدها را 
هم مانند هزینه ها بالا ببرند نه اینکه هزینه ها بالا باشد بعد 
به دلیل استفعا یا بهانه کنار بروند و مشکلات برای باشگاه 

باقی بماند. بعد هم بازیکن و مربی متأثر شود. 

ایوبی رییس س�ازمان  س�ینمایی : دیجیتالی ش��دن 
سینماها اتفاق خوبی بود که باعث ش��د مردم فیلم ها را با 
کیفیت خوب تماشا کنند. درست است که لزوماً همه کارها 
دقیق نیست و ممکن است با مشکلاتی همراه باشد اما عده 
ای کارشان این است که مخالفت کنند. با وجود این مخالف 
 خوانی ها، دیجیتالی ش��دن س��ینماها موجب شد مردم

 فیلم ها را ب��ا نور و رنگ خوب تماش��ا کنند.ب��رای بهبود 
اقتصاد سینما با دستگاه ها و نهادهای مختلف از آموزش و 

پرورش گرفته تا بانک ها مذاکره کرده ایم. 

دیجیتالی شدن سینماها اتفاق خوبی بودباشگاه  ها فقط هزینه است در کار کی روش دخالت نمی کنم 

 نمایش "نقش خانه" اث��ر تازه گروه تئاتر ش��هرزاد 
به مناس��بت هفته نکوداش��ت اصفه��ان از 4 تا 19 
اردیبهش��ت م��اه در تالار هنر وابس��ته به س��ازمان 
فرهنگی تفریحی شهرداری اصفهان بر صحنه می رد.

نویس��نده و کارگردان این نمایش با اعلام این خبر 
گفت: این نمایش مقطع خاصی از زندگی رضا عباسی 

نگارگر معروف دوره صفوی را تصویر می کند. 
فهیمه سیاحیان ادامه داد:  ناگفته نماند "نقش خانه" 
برگردان کامل زندگی نامه رضا عباسی نیست بلکه 
چگونگی ش��کل گیری نقش و نگاره ها را در ذهن او 
نشان می دهد و در حین پرداختن به این جریان هم 

بردیگر ش��خصیت های هنری تاثیرگذار آن دوران 
مانند میرعماد که هم دوره عباسی بوده، گذری دارد. 
شایان ذکر است؛ امین زارع، فرشاد فهیمی، رادنوش 
مقدم، رسول س��لیمیان، بهزاد محس��نی، مرتضی 
خانجانی، میلاد آرنگ و صادق مراد پوردر این نمایش 
بازی می کنند.  دراماتورژاین نمایش جمشید خانیان 
است و مهدی محسنی نیا طراح لباس، گریم و مدیای 
آن اس��ت.  عموم علاقه مندان می توانند هر ش��ب 
س��اعت 20:30 از 4 تا 19 اردیبهشت ماه به جز 9 و 
12برای دیدن این نمایش به تالارهنر واقع در میدان 

لاله مراجعه نمایند. 

نمایش��گاه اصفهان و اصفه��ان شناس��ان به همت 
مجموع��ه تاریخی ، فرهنگ��ی و مذهبی تخت فولاد 
ویژه هفته نکوداش��ت اصفه��ان در ای��ن مجموعه 

برپاست.
مدیر مجموعه تخت فولاد با اعلام این خبر گفت: این 
نمایشگاه با هدف شناخت عمیق و عمومی تراصفهان 

در این هفته برپا شده است.
حجت الاس��لام مهروی پور ادامه داد: معرفی ش��هر 
و تاریخچه آن از دیدگاه اصفهان شناس��ان و از ابعاد 
مختلف، مروری بر زندگی 26 نفر از اصفهان شناسان 
مختلف از قدیم تا امروز مانند حافظ ابونعیم، جلال 

الدین همایی، عباس بهش��تیان، مرحوم میناسیان 
، س��یروس ش��قی و ... به هم��راه ارایه نمون��ه ای از 
تالیفتش��ان، عرضه برخی از کتب معتب��ر در زمینه 
اصفهان شناسی، عرضه تصاویر ونماهایی از معماری 
و هنر بناهای  کمتر دیده ش��ده اصفه��ان از دوران 
دیلیمیان تا امروز بخش های مختلف این نمایشگاه 

را تشکیل می دهند.
وی در پایان گفت: عموم علاقه مندان می توانند هر 
روز از س��اعت 9 الی 19 برای تماشای این نمایشگاه 
به مح��ل آن واقع درتخ��ت ف��ولاد، نگارخانه تکیه 

سیدالعراقین مراجعه نمایند. 

عضو هیات انتخاب نخستین جشنواره فیلم مستند 
اصفهان برگزاری اولین جش��نواره فیلم مس��تند 
توسط ش��هرداری اصفهان را در سال جاری که از 
س��وی مقام معظم رهبری به نام اقتصاد و فرهنگ 
نامیده شده اقدامی شایسته ای دانست و گفت: این 
رویداد می تواند بر اقتصاد فیلم مستند و فرهنگ 

سازی در این عرصه تأثیر گذارد.
علی اکبر بکتاشیان ادامه داد: شهر و استان اصفهان 
ویژگی ه��ای بس��یاری دارد و در ش��مار زیادی از 
زمینه ها می توان آنه��ا را به عنوان یک ش��اخص 
قلمداد کرد که در این خصوص باید به حوزه دفاع 

مقدس نیزتوجه ویژه ای شود.
وی گف��ت: حض��ور مدی��ران خ��وب و همراهی 
جوانان با انگیزه می تواند منجر به تولید آثار فاخر 

مستند در سال های آتی ش��ود، مشروط بر این که 
برنامه ریزی های بهتر و حمایت های موثرتری برای 

برگزاری چنین جشنواره هایی انجام شود.
علی اکبر بکتاش��یان با بی��ان اینک��ه در فراخوان 
جش��نواره اولین فیلم مس��تند اصفهان، تاریخی 
برای تولید آثار ذکر نش��ده بود گفت: بعضاً آثاری 
به دبیرخانه ارسال ش��ده بود که بیش از یک دهه 
از عمر تولید آن گذشته بود و ازخلاقیت و کیفیت 

لازم برخوردار نبود.
عضوهیات انتخاب نخستین جشنواره فیلم مستند 
اصفهان با اش��اره به حجم بالای آثار ارس��ال شده 
به دبیرخانه این جش��نواره گفت: مس��تند سازان 
پژوهش بیش��تری برای س��وژه های خود داشته 

باشند.

تا 19 اردیبهشت ماه در تالار هنر اصفهان؛

" نقش خانه" را ببینید

تا 11 اردیبهشت ماه برپاست؛

مروری بر اصفهان و اصفهان شناسان از نگاهی دیگر

عضو هیات انتخاب نخستین جشنواره فیلم مستند اصفهان؛

تأثیر جشنواره مستند اصفهان بر اقتصاد و فرهنگ
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شهرداری اصفهان
دکتر سید مرتضی سقائیان نژاد

مهندس رضوان اصغری 
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صاحب امتیاز :  
مدیر مسئول : 
سردبیر :  
نشانی :

 تلفن :               
فکس : 
جذب آگهی تهران : 
امور آگهی ها: 

  نمایشگاه پوس��تر اصفهان به همت سازمان زیبا 
س��ازی، مقارن با هفته نکوداش��ت اصفهان شامل 
آثاری از هنرمندان اصفهانی در قالب نمایشگاهی 

در معرض دید مردم قرارمی گیرد.
مدیر س��ازمان زیباس��ازی ش��هرداری اصفهان با 
اعلام این خبر گفت: با فراخوان سازمان زیباسازی 
هنرمندان طراح، پوستر با موضوع اصفهان طراحی 
و به این س��ازمان ارس��ال کرده اند که پس از طی 

مراحل داوری در معرض دید عموم قرار می گیرد. 
محمدرضا نیلفروشان ادامه داد: این نمایشگاه در 
فضاي ممتاز و باز شهری به نمایش در خواهد آمد. 
وی اضافه کرد: طی مراسمی با نام از اردیبهشت تا 
اردیبهشت جوایزی به برگزیدگان اهدا می گردد. 

شایان ذکر است؛ این نمایشگاه از 3 تا 9 اردیبهشت 
ماه در ساحل زاینده رود، حد فاصل پل های خواجو 

و جوئی دایر می شود. 

نمایش��گاهی از آثار " خوشنویس��ی، نگارگری و 
تذهی��ب " در نگارخان��ه کوثر اصفه��ان در حال 

برگزاری است.
مس��وول برپای��ی ای��ن نمایش��گاه  ب��ا بی��ان 
خوشنوس��ی  آث��ار  گف��ت:  مطل��ب   ای��ن 
موج��ود در ای��ن نمایش��گاه ب��ا موضوع��ات 
 مختل��ف ادب��ی و آی��ات قرآن��ی تهیه ش��ده اند

. اس��حاق زاده ادامه داد: همچنین تع��دادی آثار 
نگارگری در س��بک های مکتب اصفهان و مکتب 

معاصر ارایه شده اند. 
وی  درادامه از همکاری سوفسطایی در تهیه این 
آثار خبر داد و افزود: این نمایش��گاه به صورت دو 
نفره برگزار شده و در آن حدود 35 اثر از آثار هنری 

من و همسرم موجود است. 
علاق��ه مندان م��ی توانند جه��ت بازدی��د از این 
نمایشگاه از 6 تا 11 اردیبهشت ماه و در ساعات 9 
صبح تا 12 و 4 بعد از ظهر تا 8، به نگارخانه کوث، 

واقع در میدان امام )ره( مراجعه نمایند. 

حدفاصل پل خواجو و جویی؛ 

نمایشگاه پوستر اصفهان برپاست
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نمایشگاهی از آثار " خوشنویسی، نگارگری و تذهیب " 
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